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A. I never saw an honest politician in my life.

Q. Never did ?

A. Never, sir; and my experience is about as good as
anybody’s 1n this room.

@. Have you met all politicians?

A. I have met all stripes of them.

¢). And never found an honest one ?

A. Never.

¢. What do you predicate that on?

A. On my intimacy with them.

. May it not have been due to your unfortunate
experience in having been connected with dishonest
men !

A. It may have been so, but yon asked me for my
opinion, and I have given it to you honestly ; I may have
been more unfortunate than others, but I don’t think so.

Q. Do you know now of any other illegal practices as
to which you have not been particularly interrogated *

A. No, sir.

Q. You have stated all that you know from the time
you first commenced your connection with these frauds up
to the present time ?

A. Yes, sir.

Q. (By Mr. Core)—Did you ever sign the name of John
H. Keyser, or Keyser & Co., on the back of any war-

rants ¢
A. 1 did.
¢. Did you have a power ot attorney to do so ?
A. Yes, sir.
Q. Was the power of attorney in writing.
A. Yes, sir; it was in his own handwriting.
. Was it limited to any particular time ?

A. No, slr.
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Q). So wherever your indorsement appears upon the
back of a warrant you did it under his power of attorney ¢

A. Yes, sir.

Q. Take these (handing witness a bundle of warrants)
and point out which ones you signed |

A. I presume [ signed the whole of them.

¢). Look over them.
A. T have done so; I have looked at them all.

Q. Look at the dates and see if you were empowered
to indorse them at the time you did *

A. Yes, sir; 1 know I was.

Q. Look at these and see if you signed themn (hand-
ing witness some other warrants).

A. They are in the same handwriting.

(). And these—in whose handwriting are they? (hand
ing witness three others).

A. They dor’t look to be in my handwriting; I don’t
think they are.

(These warrants that witness testified had been signed
by him under the circumstances stated had been selected by
William I1. Keyser as forgeries; and three of them which
witness could not identify as having been indorsed by
him, were again submitted to Keyser for inspection, and
he said that he did not know or was not sure, but they
might have been signed by himself. ]

@. 1 understand with regard to these vouchers that
with the exception of three, you signed them all under the
power of attorney given you by John H. Kevser, and that
John H. Keyser was Keyser and Company ¢

A. He gave mea power of attorney to sign for both,and
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his reason was that he did not want to hang around the
City Hall.

[John H. Keyser was here asked if he was prepared
to say that he had not signed the three warrants referred
to, and he replied that he would not swear to that, that he
did not know, that he was in great doubt about it.]

/. (By Alderman Cowing)—From 1858, the time when
you commenced working for the City Government, down
to what time did you cease working for the City ?

A. I think it was in 1870.

. Were you engaged in any other employment or
business except serving the City and County of New
York?

A, NG, BIT.

¢. When you commenced working for City and
County Government, how much were you worth ?

A. 1 don’t remember.

(/. Were you worth as much as $100,000 in 1858 or
1859, when you were first employed by the City and
County Government ?

A. 1 was a young man, then.

(). Were you worth as much as $100,000 at that time?

A. No, sir. |

¢/. As much as $50,000 7

A. No, sir.

¢/. As much as $25,000 ¢

A. 1 could not answer that. I was married about that
time, and my wife brought me

(). Leaving out what your wife brought you, were you
worth as much as $§25,0007

A. No, sir.

. You commenced to work on a salary of §1,500 a

year !




715

A. I don’t know, it may be less.
¢). How many years did you work for the County of

New York for that salary, or less ¢

A. I worked till 1870.

¢). At that salary?

A. No, I did not say that.

Q. But vou received for your services more than that,as
you continued in the employment ?

A. I could not say the amount, but I received as much
as $5,000 a year. They used sometimes to pay me two
or three thousand dollars for extending the tax lists, etc.

¢. Well, including what you received for your services
on the tax lists, and other services in the County Clerk’s
oftice, how much did you receive a year?

A. It might be $10,000, 812,000, or §15,000 a year.

. How many of those years did you receive as much
as $15.000 7

A. Oh, it might be several years.

¢). How many should vou think?

A. T don’t remember.

(). How much have you been worth at any time
between 1858 and 18717

A. I could not answer that; I was a heavy specnlator
in stocks, sometimes losing and at other times winning.
Watson and I were partners, and we speculated a good
deal. I1f we won, the profits would be divided, and 1if we
lost the losses would also be divided between us. Some-
time my losses were very heavy.,

Q. Did you keep books of accounts during these years ?

A. No, sir.

¢). When did you cease working for the county of New
York?

A. 1 left off of my own free will in 1870.
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(). At that time how much were you worth ?
A. T could not tell. '

. Were you worth as much as $500,000 ?

A. Tt might be. Probably I was at that time.

. And you state that from the time you commenced
down to the time you ceased working for the county, you
had been upon a salary which never amounted to more
than §15,000, and much of the time did not amount to
more than $5,0007

A. 1 nsed to take all 1 could get, and the Board of
Supervisors were very liberal to me.

¢). About how much did it cost you to live per annum ?

4. I don’t know.

¢). Did it cost you as much as $10,000 ?

A. I have no recollection.

. Do you think that your political assessments and
the money you spent from 1858 to 1869 amounted to that
annually ?

A. 1 could not tell.

¢. Taking the year 1559, can you teli?

A. No, sir; because 1 was then making money in Wall
street.

¢. Did yon not spend as much every year as you were
getting from the City of New York by way of legitimate
salary 7

A. No, sir.

(. What year can you remember during which you
were unable to save a portion of your salary ?

A. 1 never remember a year in which I did not save
gome portion of it.

¢). How much did you save a year?

A. 1 have no recollection.

¢. Did you ever save as much as $5,0007
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A. I have no recollection.

Q. Was this $150,000 made up of percentages which
you received from Tweed and others 7

A. No, I think that most of it was made in stocks.

¢). What stocks did you buy?

A. Watson and I speculated together. He was my
partner, and we divided the profits and losses.

¢). You cannot tell now how much of that money was
abstracted from the County Treasury ?

A. No, sir.

¢. Can youn approximate the amount ?

A. No, sir.

¢. Will you swear that one-half of it was not?

A. Yes, sir. '

¢). Will you swear that no more than $155,000 which
you paid back on settlement with the city?

A. 1 am willing to swear that if I had to do the thing
over again, I would not have made any settlement at all.

). What would you have done?

A. 1 think I should have stayed away.

¢). You settled then under a misapprehension. Do you
think you did yourself an injustice in making the settle-
ment ¢ Do you think the city profited by the settlement
—poot more than its just due ?

A. No; I mean that if I had known beforehand how
little I would have left after settling, I wouldn’t have
gsettled at all, but would have stayed away altogether, and
never have come back.

¢). Why, what you_have left gives you a good living,
doesn’t it ?

A. Not much.

¢/. What are you doing now ¢

A. Oh, ’'m farming, tinkering around, speculating a
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little. But it’s my own business what I’m doing now, not
VOUrs.

). 1 only wish to ascertain if you really had not enough
left to enable you to live like a prince.

A. Dve seen a good many princes abroad that didu’t live
very well.

The Committee at this point was declared adjourned
until next day at eleven. Mr. Cowing telling Woodward
to refresh his memory in the meantime upon the matters
which he had apparently forgotten. Woodward boister-
ously declared he was willing to sit until midnight to get
through, but he did not think it was fair to keep him
several days away from home to the neglect of his busi-
ness.

Alderman Cowixg —In view of the munificent manner
in which the city has treated you, you ought not to
object to giving it three or four days of your valuable
services for nothing.

Woonpwarp—Well, as to that, I do not know that
I am serving it. The opinion is very general that this
Committee is doing the city an injury by making this
testimony public. I think it is the opinion of the Corpora-
tion Counsel’s Office.

Alderman Lewis here rapped for order, and said the
witness had no right to make such remarks.

Woopwarnp—Well, that is the opinion, and 1 ain’t
afraid to express 1t.

Mr. CovLe said that, speaking for the Counsel to the Cor-
poration, that statement was not correct.

The Committee then adjourned until the next day at 11
o’clock A. M.
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TWENTY-SIXTH DAY.

NoveEMBER 28, 1877.

Present—Alderman Lrwis,
e CowING,
. SLEVIN.

The examination of Woodward was resumed, as
follows :

E. A. Woopwarp—Mr. Chairman, I desire to make an
explanation. I will say that I have been reported as hav-
ing been impertinent and impudent to this Honorable
Committee at the last meetine. 1 wish now to say that 1
had no desire or intention of being so; and if I was so,
inadvertently, 1 ask your pardon and offer every apology.
I am also represented as saying that I am not sorry for
my share in these fraudulent practices. Iam sorry, and
have always been in favor of making restitution. Actions
speak louder than words.

Q. (By Alderman CowmNg)—You have said that you
were advised by some persons in the Corporation Counsel’s
office that this investigation was of no good to the city.
Will you please state who in the Corporation Counsel’s
office gave such advice !

A. 1 may have misunderstood it. I was not so advised

in the Corporation Counsel’s office. It was a remark I

heard from Mr. Ingersoll.
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Q. Then, as far as you are concerned, you have heard
nothing on that subject from the Corporation Counsel’s

office *

A. No, sir.

(). You have no knowledge of any such thing, except
what is given by you from hearsay /

A. That is all.

(. (By Mr. CoLe)—At the time of the settlement which
took place with youn, was that settlement predicated on
any information that you gave the law officers of your
ability to settle.

A. 1 think the law officers understood exactly what 1
was worth.

(). Did you make any statement to them as data on
which to predicate that settlement?

A. 1 presume my counsel did.

¢). Do you know whether information was given to the
law officers on which that settlement was predicated ?
A. I do not know.

(). I understand you to say that you paid Mr. Peckham
$5,000 7

A. 1 did.

(). Did you personally pay that to him ?

A. No, sir.

(). Iave you any personal knowledge that that amount
- was paid to Mr. Peckham ?

A. T only know it from what my attorney tells me; I
believe that that was paid in order that the city might not
- be compelled to pay any of the expenses of the settle-
| ment.

(/. At any rate you did pay that to effect the settlement ?
A. Yes, sir.
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(). In payment for services rendered by Mr. Peckham

1n settlement to the city ?
A. Yes, sir.

¢). Was that bill made out by Mr. Peckham ?
A. I do not know.

. Who was your counsel ?
A. General Smith.

.- Was that sum to be understood as payment in full
of all services? x

A. Yes, sir.  He chose to oblige me to pay for his ser-
vices rather than the city.

/- You state that you were oblized to make the Pay-
ment ?

A. He insisted that I should do go rather than that the
city should be at any expense. »

. You have no knowledge that he was advised as to
your ability to pay him ?

A. No, sir.

- Was your counsel so informed ?

A. He was.

¢. Can you state the amount of money which you ob-
tained from the city through these percentages ?

A. 1 could not answer that. It might be $100,000 and
it might be £200,000 or $300,000.

- Did you ever know—did you ever keep any account
at all ?

A. I never kept any account.

. Didn’t you keep a bank account ?

A. Yes, sir; in the Broadway Bank.

- Well, can’t you tell from that ?

4. You can tell that better than I can. You have the
expert’s testimony in relation to that.

46
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(). The only person who hasever informed you that the
Corporation Counsel’s office was opposed to this investiga-
tion was Mr. Ingersoll—no one else?

A. No one elze.

0. Did he say that he had that direct from the office
of the Corporation?

A. No. lle said he thought that that was the idea in
the Corporation Counsel’s office. e might have heard 1t
from some one else, or 1 might have misunderstood
him.

(). Well, now, Mr. Woodward, the statement from

' the Broadway Bank, which is made ap of vouchers signed
! by Garvey, Ingersoll, Miller, Tweed and others, makes an
agoregate of $6,198,977.85—did ycu receive commissions
on all these warrants ?

A. No, sir.

¢). Can you indicate on how many ?

A. As I have already stated, I did not on J. Me-
Dride Davidson’s account, nor on the stationers’ account,
nor on some others—1 had nothing to do with them.

¢. On Davidson’s account you collected percentages,
but paid it over to Henry Smith ?

A. Yes, sir.

¢. And the stationers’ account, who do you mean by
that ?

A. Seymour & Co.

¢. Have you any idea how much that amounted to ?

A. I have not. |

¢. Did you collect the percentages that would have
gone to you on 1t

A. No, sir.

&. You took them out?

A. Yes, sir.

T



23

¢). Except in the stationers’ bills and .J. McBride
Davidson’s, you got your commission upon all those war-
rants deposited in the Broadway Bank ?

A. There might have been some individual exceptions.

¢). Buat you cannot point out any ?

A. No, sir.

Q. It was your-intention to get your percentages on all
of them ?

A. No,sir. It was not my intention.

¢). In which case was it not vour intention?

A. In the case of Davidson and the stationers. I have
excepted them.

@. LExcept those, it was vour intention to collect your
2% or b per cent. on the rest; and if you did not do 1t, it
was by omission of which you have no recollection now?

A. Yes, sir.

(/. What was the reason for your habit of sometimes
taking 5 per cent. and sometimes 24 per cent. as your
percentage ?

A. It was according to the instructions I received from
Mr. Watson.

¢/. 1t was usually 5 per cent., was it not ?

A. At first it was 2% per cent.

¢). How long did that last?

A. Three or four months out of the year.

(). 1t was afterwards raised to 5 per cent.?

A. Yes, sir,

(). Was this business of percentages increased in
amount as the year advanced 7

A. 1 think it was.

¢/- You charged 5 per cent. on the greater part of these
warrants.

A. Probably about one-half of them.
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¢. Not more than one-half 7

A. 1 presume not.
Q. You think probably the fair way would be to calcu-

late on one-half of them at 5 per cent. !
A. It would approach that.
Q. For the first three or four months you charged 2%

per cent. !

A. It may have been six months, or it may have been
. nine months.

. Or it might have been twelve months ?

A. Yes, sir. The thing lasted about a year and half.

¢. How long did you charge 24 per cent. before it was
raised to 5 per cent. ?

A. 1 cannot tell how long.

(). Was it six months?

A. 1 could not tell you.

(). Was it as much as one-half of the whole eighteen
months ?

A. T could not tell. In those times I went according
to my instructions, according to the instructions given me.

¢. But you must have known whether you charged 23
or  per cent. ?

A. It did not make any impression upon Ine.

Q. It did not make any impression upon your mind,
when these large sums went through your hands, whether
you got 24 or 5 per cent?

A. No, sir.

(). And there is no way by which you can refresh your
memory !

A. NG, BiF.

(). You said that 24 per cent. on the whole amount
would be a fair average ; tell the Committee how you came
to make that average ?
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A. I think it would average that.

¢). How do you come to think so 7

A. I cannot answer that question ; I do not know, [ only
guess 1t.

(). You told ‘'me yesterday you did not guess under
oath ?

A. Yon asked me to guess.

(). Do you think that answer iz of any value to the
Committee in determining how much you got ?

A. You asked me the question and I am trying to
answer you; and I do not think that you have any right
to ask me these questions; I would like to ask you one.
Have vou any right to question me thus?

). Do you think that 24 was a fair average on the
percentages you received on the warrants; 1 want to
ascertain the amount you did get

A. 1 cannot answer that question; I do not know.

(/. Now, having failed to ascertain in that way how much
you got, I will proceed to another, and for that purpose I
will ask you this question: How much were you worth
when you entered the service of the City as assistant
clerk to the Board of Supervisors?

A. 1 would like to ask the Committee if 1 am com-
pelled to answer that gquestion ?

Mr. Lewis (Chairman)—Y ou must answer the question ?

A. I might have been worth several thousands of dol-
lars.

¢). (By Mr. Corg)—Do vou consider that that is an
answer to the question ?

A. I was worth several thousands of dollars.

¢. How much do mean by several ¢

A. 1 cannot answer.



726

¢). Was it as many as $20,000?

A. 1 cannot answer that.

¢. What were you worth when you became of age and
independent of your father ?

A. When I become of age I got married.

¢). How much do you think that you were worth when
you entered the service of the City of New York as As-
sistant Clerk to the Board of Supervisors ?

A. Several thousands of dollars.

¢). Was it as much as $20,000 ?

A. 1t was several thousands of dollars.

Q. Were you worth $100,000?

A. T have no recollection of how much I*was worth.

Mr. Woopwarp here said he did not think he should
be compelled to answer questions concerning the amounts
he had received from the city, or what he was worth
before he entered the service of the city, since he had
made a settlement with the city.

Alderman Lrwis said that the information sought to
be obtained on such matters was the main object for
which the Committee had been constituted, and that the
question was pertinent.

Alderman Cowine—I1 cannot see how you can be
harmed by answering. The question is asked, not for the
purpose of commencing any suit against you, but simply
to assist the Committee In coming to a conclusion 1n re-
oard to the settlement that has been made with you.
Therefore, 1 think the question is pertinent and shounld be

answered.

Mr. iWoopwarp—Am I compelled to criminate my-

gelf ?



727

Alderman Cowing—Y ou say that you are protected by
a release from any criminal or civil prosecution ; but
notwithstanding that protection we have a right to ask
such questions as we may deem necessary for the pur-
poses of this investigation.

Mr. E. A. Woopwarp—Then, if as a lawyer you think
I ought to answer it, I shall do so.

Alderman Cowineg—I think the question pertinent, and

that 1t will not harm you any more than you are at present
to answer the question.

Myr. CoLe—The only protection the witness can claim in
refusing to answer the question is upon the hypothesis
that his answer may make him liable to a criminal indict-
ment ; but it is impossible to suppose that any answer to
the question “How much you were worth when vou
entered the service of the city” would make him so Liable.

[ The Committee, after a brief consultation, decided that
the question was pertinent.]

- How much were you worth when you entered the

employment of the city of New York?
(No answer.)

. Was it as much as §100,000 ?

. No, sir.

. Was it as much as $90,000 ¢

. No, sir.

. $80,000 7

. No, sir.

$70,000 1

. No, sir.

hOMRQLArOKRD
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$60,000
. No, sir.
$50,0007¢
No, sir.
$40,000 ?
. No, sir.
£30,000 ?
. Beyond that I cannot answer.
You think it might have been $30,000
. I cannot answer.

¢). You cannot say whether you were worth $30,000 or
not ?

A. I cannot.

¢. I want you to state what your salary was the first
year that you went into the service of the city ?

A. 1 do not remember. It was probably $1,000 or
$1,200, or $1,500 a year.
(). It was not more than $1.500 7
A. No, sir.
. How long did it continue at that sum ?
A. About six months.
(/. Was it raised then?
A. Yes, sir.
1Y
A

L QRO RO ED AR

. How much ?

/ . It may have been to $2,000 or $1,500.
{/‘ ). Howlong did it remain at $1,800 or $2,000 ?
.~ A. I don’t remember. 1 have no recollection—four,
\. -or five, or six years.

(). After the expiration of four, or five, or six years, was

it again raised ?

A. Yes, sir.

'0. How much?

fA‘ To $5,000. |
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A. I dow’t remember whether I had $7,500 or not.

@). Was it oreater than $7,500 7

A. 1 think not.

). DBesides vour regular salary what other payments
did you receive from the city or county government for
what I call legitimate services?

A. 1 was paid by the committee appointed for the con-
struction ot the new County Court-house.

(). How much did you get for that?

. 4. $1,200, probably, a year.

(). How long did that last 7

A. During the whole time of its construction.

¢). What other payments did you receive?

A. I was paid every vear by the Board of County Can-
vassers.

- (). How much?
l\__A. It might have been $5,000.

(. I don’t want to annoy you by objecting to your
using such language as ‘it might have been,” but you
ought to be more definite.  What other payments did you
receive !

A. At the time the Board of Supervisors had charge
of raising volunteers for the army, I was paid for my
gervices under them.

7 Q. How much ?

[ 4. 1k might have been 32,500,

\_ Q. When yousay that, do you mean to say it was about
that sum?

A. Yes, sir.

(). Was there any addition to that?

A. After the riots, large sums of money were de-
manded from the city as compensation for property
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destroyed, and a committec was appointed to investigate
the claims; 1 was appointed clerk of that committee, and
was paid for my services

¢). Can you approximate the amount?
—A. Really 1 don’t remember.
~ ¢. How much did you receive ?

A. It might have been $2,500.
. ¢. Any addition to that?

A. Yes; I received payments for extending and copy-
ing the Tax books.

¢/. How much did you receive for that

A. 1t might have been, on an average, two or three
thousand dollars a year.

(). Was there any other labor for which you were
paid ?

A. There might have been, but 1 don’t remember at
present.

¢). That is all you can recoliect at present?

A. Yes, sir.

¢/. What other employment did you have at the time
you were employed by the City in the office of the Clerk
of the DBoard of Supervisors, by which you derived an
income. Did you have any other employment?

A, No, sir.

¢. What did you consider when you said that you
voluntarily retired from the service of the City and
County—how much do you suppose, to the best of your
knowledge and belief, you were worth then?

A. 1 suppose 1 was worth §500,000.

¢). What did your property at that time consist of?

A. Real estate.

¢. In this city ?

A. No, sir.
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A. Yes, sir.

¢). You had none here ?

A. No, sir.

¢). You think that the whole did not amount to more
than $500,000 ?

A. No, sir.

¢). How had you accumulated §500,000, except by
what you made ont of the city?

A. 1 was speculating in stocks.

¢). Through what broker’s office did you speculate *

A. I do not know whose office Watson speculated in.
A great many of the speculations were secret matters.

¢). At present do you know any office

A. 1 do not know.

/. What did you mean by saying that your specula-
tions were secret ?

A. They were investments supposed to be “corners”
in certain stocks, and I was led into it by Watson or some
one else.

(/. Was the result of your speculations generally satis-
factory—were you a fortunate man ?

A. 1 was considered fortunate.

(. How much did you make by speculation?

A. 1 presume I made two or three hundred thousand

~ dollars.

> . Where did the other two hundred thousand dollars
come from; might it have been the accumulation of
interest on the original $300,000 7

A. Some of it might have come from the percentages.

. What do you think, to the best of your knowledge,
was the amount of your expenses last vear; how much
did it cost you to live ?




732

A. I do not know; 1 could not tell you.

). Well, as near as yon can?

A. I have no idea. I never kept any account. My
house expenses were not large.

¢. Did you keep horses?

A. Yes, sir; I have a farm, and I keep horses.

(). You never drive ?
A. No, sir; I have no horses except what 1 have raised.

I never drove much.

(). During those vears of the percentages you lived in
a modest and quiet way ?

A. Yes, sir.

(. Did you own a town house?

A. No, sir.

(. You only had a country house ¢

A. Yes, sir.

(). During those years I would like to form some idea
of how much your expenses were and how you met them ¢

1. I had a salary.

/- I mean, when your salary was $1,500 a year, did it
support you ?

A. 1 think it did.

¢). Did it support you when it become $5,000 ?

A. T think it did.

¢). Then it was erroneous inference to draw from a
remark made by a member of this Committee yesterday
that you lived like a prince ?

A. Tam not answerable for what he says.

(/. But do you live in princely style.

4. It depends upon what you call princely style.

¢/. 1 would like to get at your expenses?

A. Well, if you come to my house you will see how I live.
My family is there, and I shall be glad to have you come.
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(). That is an extremely polite answer, Mr. Woodward ;
but is that your best answer ?

A. It is the best answer I can give you; it 18 a proper
answer and it is truthful.

Q. Do you know anything about Keyser or Ingersoll, or
any of the Ring people doing any work for private persons
which was paid for by the city, on the houses of members
of the Ring and others?

A. 1 believe that Keyser did work of that kind.

. Do vou know for whom ¥
A. I think he did it for me.

¢). Which came out of the city?
4. I believe that came out of the city.} -
. ¢. How much?
/ A. 1 think he charged $20,000; but I think it was com-
/' promised for five or eight thousand dollars. |
| Q. Did that pass through the Broadway Bank?
A. I presume 1t did.

@. Did the percentage come out of that, too{

A. That I could not tell you. I suppose it must have
been so.

Q. So that you got your work done for nothing, and got
five per cent. on the amount expended for it?

A. T could not answer that, because 1 do not know.

Q. Do you know of anybody else having had work
done by the “ Ring” tradesmen which was charged to
the City ?

A. Do 1 know what?

Q. Of any other instance, besides yourself, of a person
who had work done and charged to the city?

A. I do not know that I can answer that question. 1
suppose they did; I suppose they did it for everybody.
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/. I do not mean of your own knowledge; but have
you heard it talked about amongst those who pretend to
know? Or did you see any of the warrants?¢

A. No, I never examined any of the bills.

¢/. Or did you ever hear any conversation among mem-
bers of the “ Ring” which made you believe that work
of that kind was done and charged to the city ¢

A. 1t was the usual rule to do it.

¢/. Did you hear of any instances?

A. It might have been done for Tweed.

¢/. Anvbody else?

A. It might have been done for Cornell.

¢). Did you know of any other persons at that time

A. T never paid any attention to that, but 1 believe it
was done to everybody.

¢2. Who do you mean by everybody ?

A. T believe it was done for every one of the Board of
Supervisors and every prominent official.

¢. Can you designate any particular person ?

A. I cannot, because it escaped my memory.

@. Do vou know that handwriting (showing witness a
manuscript of an old resolution passed by the Board of
Supervisors) 4

A. 1 think it is in the writing of the clerk of the Board.

¢). Who was the clerk?

A. Major Young, I think. 1 think that is a copy of a
resolution.

¢). Is that Young’s handwriting ?

A. I think it is.

And this also

1 believe that is his handwriting.
And this too?

. Yes, sir.

Qb
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(). Whose handwriting is this?

A. That is mine.

¢/. And these interlineations, whose are they !

A. They are mine.

¢). Did you make out that bill ?

A. Some of it is in my handwriting. I don’t think that
18 (pointing).

/. Now, examine that paper carefully ; Mr. Woodward,
I want you to give us your ideas about it 7

A. 1 have examined it.

(). Sufficiently so to state which of these interlineations
are written by you ?

A. Yes, sir, when .1 have it before me.

(). This is a resolution of the Board of Supervisors by
which a list of the bills was to be paid to the amount of over
a million”of dollars, and I want you to explain how these
interlineations came in them. There is no doubt that
upon this piece of paper over one million of dollars was
to be paid out?

A. I will explain this to you. The clerks in the office
were in the habit of presenting to the Board a list of the
bills that were to be paid. A mewmber of the Doard might
happen to come in and hand to the clerks another bill to
be included in the list to be passed upon. In that way
interlineations had to be made. It was the mode of doing
business at that time.

(). They are all in your handwriting?

A. I was one of the assistant clerks, and 1 copied the
resolutions, and the clerks who might be there to receive
the bills would probably act as 1 have just stated.

/. Which one of them did you not write

4. 1 did not write this one.
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¢). Take your pencil and mark out those you did not
write ¢

(Witness did as requested.)

¢). Do you know the handwriting in those yon did not
write ?

A. 1 think Major Young wrote some.

¢. All those that you have indicated as not being writ-

ten by you?
A. Yo, sir.

Myr. Core remarked that upon that paper over a million
dollars were paid out, and it was full of interlineations.
These were read to witness, as follows: “James Cava-
nagh, repairs, $5,648.38; James II. Jacobus, repairs,
$2,106.43 ; ditto, ditto, §16,746.36 ; then comes an era-
sure, John O’Connor, services as clerk of office of Surro-
gate, January 1, 1869, to June, 1869, $500 ; A. W. Lock-
wood, articles, $2,160.73; Ingersoll & Co., $39,986.80
(first scratched and then interlined) and next below is
ditto, ditto, $146,182.93; M. R. Davis, ditto, §58,221.56 ;
New York Gaslight Company, $2,929.58 ; Owen Connor,
$134.80 ; James Roberts, $26; J. G. Benjamin, repairs,
$66,932.80 ; James R. Smith, $22,650 (then comes an
erasure) ; James Kilpatrick, $11.50 (that is scratched out
and James R. Smith, $22,650 interlined in its place);
Keyser, repairs, 1869, §26,215.59; then there 1s
$49,950.59 ; R. dJ. Hutchings, repairs, $58,838.50; then
comes ditto, ditto, $74,989.50; B. C. Cashman,
$59,671.45.”

Wrrness said : The resolutions were drawn up by clerks
in the office, to be presented to the Board when it met ;
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a member might hand in a bill after the resolution was
drawn, and in that case it would be interlined ; I recognize
most of the interlineations as in the writing of Mr. Y oung
and some as In my OwWI.

Q. If your theory is correct that these interlineations
were made while the resolution was in the clerk’s office,
and before its submission to the Board of Aldermen, by
persons who came in and had them put 1in, then the book
of approved papers by the Mayor ought to show a fair
copy of that with the interlineations all taken in ¢

A. Yes, ar.

(). Now, suppose the bock of approved papers by the
Mayor shows that the interlineations were put in subse-
quently

A. How could it show that.

Q. Suppose the book of approved papers by the Mayor
should have these interlineations also in it, what reason
could you give for that ?

A. When these resolutions were made out 1 made a
copv at the same time for the Mayor, so that the resolu-
tion might go to the Mayor at once for his approval, and
not keep the claimants waiting. The record in the Comp-
troller’s office would show a fair copy of the whole and
have no interlineations.

(). Does the book of approved papers for the Comp-
troller contain these erasures and interlineations or not

A. I presume not; it would be a clean copy.

Q). If these interlineations were made, they were made
by somebody who had no right to make them *
A. Probably.

47
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GreorcE S. MiLLErR was the next witness called, and tes-
tified as follows :

@. State your name, residence, age, and occupation ?

A. My name 1s George S. Miller; 1 live at 115 Kast
Fifty-fifth street; 1 am forty-one years of age, and my
occupation is that of a builder.

¢. Did you do work for the city and county during the
times of the Ring ?

A. Yes, sir.

@. When did you first commence to work for the city
and county of New York.

A. I could not state the year exactly; it might have
been 1864 or 1865.

¢). When were you first made acquainted with the design
upon the part of the city and county officials to demand
and receive percentages from the tradesmen and people
who had worked for the city and county ?

A. Well, I don’t know as I could exactly_state that.

(). Well, as near as you can ?
A. It might have been 1868 or 1869 or 1870, for all I

::; know.

Ty,

1Y
F

4. #agersoll was the man who always

(). From whom did you first hear of such a design, and
what were the circumstances attending it ?

| (). When did he first approach you ?
A. T could not tell you.

Q. Tell us what passed ?
A. He said that the bills would have to be made up to

such an amount, and I would have to raise them sixty-five
per cent. additional.
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¢. You came in first under the sixty-five per cent.
arrangement ; you didn’t come in under the fifteen per

cent. arrangement ?
A. No, sir; I think not.

¢). Did you do what Ingersoll required of you?

4. T did.

¢). Did he tell you what the 65 per cent. was to be de-
voted to ?

A. No, sir.

@. Did you ever hear from any persons belonging to the
Ring, or any other persons, to what the 65 per cent. was to
be devoted ?

A. I never knew till I read it in the newspapers, as
having been given in evidence in some of the trials.

(). Did you, since that time, talk to some of the men
who got a division, as to what became of the money ¢

A. Not particularly.

¢). From your general conversation, did you know who
got the money.

A. I never knew anything about it till 1 read it in the
newspapers.

¢. From your conversation with those parties who were
implicated, what was your impression derived from that
source as to the division of this 65 per cent.—you under-
stood that Tweed got 25 per cent.

A. Yes, sir.

¢). Who got the rest?

A. The only person I had a conversation with was
Ingersoll. '

¢. Whatdid hetell you ?

A. He told me the same as he gave here in evidence.

¢. Name the parties and the amounts ?
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‘A. He said that Tweed got 25 per cent., that Connolly
got 20 per cent., and that Sweeney got 10 per cent.
(. Which Sweeney ?
A. 1 don’t know which one.
¢). Which one did you understand §
A. 1 understood it was Peter B. Sweeney ?
¢). Who else ?
A. Mr. Watson and Mr. Woodward got some.
¢/. What information did you derive from your con-
versation with Ingersoll or any member of the Ring?
A. That was all.
¢. He never told you of anybody else ¢
A. No, sir;
¢. He never mixed up Mayor Hall’s name with the per-
centage ?
A. No, sir; I didn’t see him for several years—I never
came Into contact with him.
¢. Have you figured up how much your bills amounted
to on which you added the 65 per cent. ?
A. No, sir.
¢. Have you any books ¢
- A. I destroyed them.
( ¢). How did vou come to do that?
E\A. Ingerszoll told me to do so.
\¢. To avoid an exposnre of jthese matters /
A. 1 suppose 8o.
¢). Describe now, to the best of your recollection, what
amount of actual work you did for the city and county
of New York during that time, exclusive of the 65 per
cent.
A. Mr. Cole, that wonld be impossible for me to tell
you. I had a number of men to work all the time, and
was working every day right straight along. I had no

]
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occasion to keep any account, as I carried on my business
alone, and whenever I collected my money 1 deposited itin
the bank. 1 could give youno idea in any shape or form.

¢). When you presented your bills to the city did you
swear to their correctness ?
A. No, sir.
It was never demanded of you?
. INO, I,
You never did swear to them ?
. I do not recollect of a single instance.

Have you ever been sued in a civil suit ?

. Yes, Sir. .
What became of that ?

. I put in an answer, and 1 never heard of it since.

4

. When were you sued ?
. The first time I was sued the papers were served -

upon me in October, 18%1, by order of Mayor Havemeyer.
Another suit was commenced against me by the then Cor-
poration Counsel, Richard O’Gorman ; I do not remember

any others.

@. In the suit commenced by Mayor Havemeyer, what
attorneys appeared for the People?

A. The papers that were served upon me I gave to my
counsel. o

¢). Who was your counsel ? J

A. Mr. Root.

¢). And that is all you know of 1t *

A. That’s all.

¢). Have you ever had any understanding or agreement
with the counsel who represented the I’eople concerning
any immunity in regard to those suits !

A. No, sir.

RO OO AQOAD
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¢). You had no agreement under which you were not
to be sued provided you testified in the Ring suits.

A. Never.

¢). Have you all the time had real estate standing in
the books in your name ?

A. I have had but two pieces of property in my name.

(). Are they now in your name?

A. One 1 sold some years ago.

¢). When did you sell it 7

A. In 1870.

(). After the developments of the Ring frauds?
A. No; before that.

¢). You had—before the developments of the Ring
frauds—youn had one piece of property in your name ?
A. Yes, sir.
¢). Whereabouts ?
A. It was in One Hundred and Thirty-secound street, In
Harlem. 1 didn’t transfer those.
_;; (). What were they worth ?
~A. About $12,000 or $13,000 apiece.
(). Were they worth that?
A. They were worth about that, I should judge.

). Was there not a lzs pendens or attachment put upon
your property.

A. No, sir.

¢?. When did you sell it?

A. 1 have not sold this last piece.

¢). You have got that still ?

A. Yes, sir.

¢/. You cannot tell anything about how much was the

ageregate of your raised bills ?
A. No, sir.
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¢/. Have you ever had your attention called, or have
you ever been informed, by any one of the amount that you
were instrumental in defrauding the city out of ?

A. No, sir.
¢). And you had no arrangement with anybody at all
concerning an lnmunity ¢ \

A. No, sir.

¢). And you never were arrested L

A. No, gir.

(). What real estate have you now, besides these two:
houses !

A. I have none.

- What was your mode of making out these raised
bills against the city—did yon make them out as vou
wonld have made them against an individual ?

A. Ingersoll used to give me a paper or blank and tell
me to make up a bill for a certain amount, and I did so.

. Without any reference to the work done ?

A. Yes, sir. . J.ff

(). Have vou ever thought why it was that no eﬁort
was made to make you pay bd(,L that money to the City ¢

A. No, except that I supposed Ingersoll had fixed mat-
ters ; Ingersoll always attended to my affairs, and it was |
throngh him my arrangement was made. /"

¢). Did heever tell you that he made it right or straight
for you?

A. No, he never said that.

¢). Did he ever say anything about that?

A. No, sir.

. You have been apprehensive that there might be
some suits brought against you ¢

A. 1 did some time ago, but 1 have never thought that
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any suits would be brought against me since 1 went on
/ “the witness stand.
¢). 1 suppose there is doubt in your mind that you are
liable to the city and county for that portion of your bills
\  for which there is no foundation and for which you got
paid ?
~ A. I have no doubt about it.
“—€. You have no explanation to offer to the Committes,
-except what you have given, of the reason why no suits
were pressed agalnst you.
A. No, sir.
(). And all the time you had real estate in the coun-
ty ¢
4. Yes, sir.
(2. I am very wmuch interested in how you thought that
Ingersoll was to take care of you in these matters ¢
A. Because the most of my business was done through
him.
¢. How did you think that he could help you ? |
A. 1 supposed when he made his settlement about his
own affairs with the city, that he made it all right for me
alsn ; and that he showed them the light in which 1 stood,
which they did not know before.
). And that light was that vou had been persnaded by
other people to go into an unlawful enterprise by which a
certain amount of money was to be abstracted from the
City of New York ?
A. 1 suppose so.
- . You actually got some money that you did not work
\for honestly ?
A. 1 suppose that is true.
(). Upon what theory could Ingersoll have made the
counsel for the People or Corporation relieve you from
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the pecuniary liability to pay back the money which im-
properly came to you ?

A. I am sure 1 could not tell you.

(). So you have no theory which to your mind could
explain that ? |

/1. T suppose that he explained my connection with him
in the business.

¢. W hat explanation could he have given that would
have been satisfactory ¢

A. 1 am sure 1 don’t know.

. e never gave you any information with whom he
made that explanation ?

A. He might have mentioned Mr. Charles O’Conor.

(. Did he tell you that Charles O’Conor said that you
would not be molested

A. No, sir.

(). Was there any formal or informal arrangement in
reference to vour suits?

4. 1 have told you the exact truth, and 1 cannot tell
you anything additional. 1 have never had any arrange-
ment or understanding whatever by which 1 was to be
exempted from prosecution, and I consider myself lable
to be sued at any timme for the amounts fraudulently ob-
tained from the eity through my aid, and 1 don’t know
whv I bave mnot been prosecuted, but 1 suppose it was
because of Ingersoll making full representation of my
position. I have told you the truth {o the best of my
belief.

¢). 1 think you have. 1 have no fault to find with you
as a witness. What do you know about work having
been done for private persoms and charged against the
city.

A. I always understood that Garvey did work of that
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kind for private persons, but he said there had not been
much profit in it. _

¢. Did you ever do any work for any private persons
yourself, to be charged to the city ¢

A. No, sir.

¢/. All, then, you know about it is what you have heard
from others.

A. That is all.

¢/. Tell me what you have heard about work having
been done by others for private persons, and for whom.

A. 1 never talked about that ; 1 was always kept very
busy with my own affairs and did not meddle with such
matters.

. Do you remember any instance where you under-
stood that work was done for private persons ?

A. 1 understood that Garvey had worked for Tweed,
and had built a house for Connolly.

. Anybody else?

A. No, sir.

(/. Had any other officials work done for them ?

A. I never knew anything about it.

(/. Have you ever conceived the idea that it would be
proper for you to reimburse the City of New York for
what you have taken from it fraundulently ?

A. 1 suppose it wounld be right for me to do so; and if
I were in possession of funds, I should be happy to do it.

. If you cannot do as much as you would like, you
could do it to the extent of your ability ?

A. That would not be very much. Do you mean in
regard to any amount’

(/. With regard to your intention to pay back this
money, which came into your possession without any qued

pPro quo.
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A. I have no means at present to make restitution.

. Is your real estate mortgaged *

A. It is, very nearly to the extent of its value; it is now
nearly six'years since I have been able to make any money
out of my business; I have had a great deal of trouble in
my family.

¢). You consider that at present you are absolutely
without means

A. I am.

(). What do vou consider that you were worth in 1871,
when the Ring developments became public ?

A. I dov’t know as 1 could tell you, or go any ways

near it. I suppose 1 might have been worth $50,000 or / ;

$60,000, if my debts were paid.

(/. Was your real estate encumbered then to the same

extent as 1t 1s now ?

A. No; not in 1871. It was after 1871 that I got it
mortgaged.

. I am trying to call your attention to this point—how
much vou had when suit might have been brought against
you by the city, and a lzs pendens put upon your property-—
you had at that time, you say, about $50,000 or $60,000 ?

A. Posgibly about that.

¢. Did vou take any measures to hide your property at
that time ¢

A. No, sir.

(/. You employed your regular lawver in both of those
cases that you have mentioned ”

A. Yes,sir; Mr. Root put in an answer in both cases.

(By Alderman Cowing)—It seems you are a frank wit-
ness, and 1 will ask you but a very few questions. This
65 per cent. which you had raised on your bills, did you
get any portion of it ?
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A. No, sir.

Q. D1d you ever render any bills against the uty of
New York, for which there was no founda.tmn ?

A. No, sir; there was always a foundation for my bills,
for I was working all the year round.

(). Can you state that vou ever furnished any bills that
had no foundation whatever

A. I don’t think I ever did.

(). Is it your impression that all your bills had some
foundation ?

A. 1 think so.

¢). Did you think that they had a foundation to the
extent of 35 per cent.—there was 65 per cent. which had
no foundation at all—do you think that 35 per cent. was
in every instance legal and legitimate

A. 1 do.

). You are a builder, are you not?

A. Yes, sir.
- ). When did you first commence to have any transac-
tions with the city ?

A. I think it was from 1864 to 1865.

¢). And running down to what date ?
A. 1 think to 1871.

¢/. Did you have any transactions with the city and
county of New York aside from those in which the 65
per cent. was added to your bills?

A. No, air.

¢). When Ingersoll came to you and told you to add 65
per cent. to your bills, what did he tell you?

A. He said that 1 would have to raise them 65 per
cent.

¢. Did he give you any reason ?
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A. No, but he said that it had to be done in order to

get money.

¢). Did he assign any reason why it should be done?

A. No, sir.

. And that was when?

A. 1 dor’t know whether it was in 1869 or 1870.

¢. There was no illegal practice on your part in con-
nection with the city government before that ?

A. No, sir.

¢). Can’t you approximate the amount of the bills which
were rendered to the city on which the 65 per cent. was
added 7

A. No, sir; as I told Mr. Cole, my books were destroyed,
and I never kept any record of them at all

¢). What branch of the city business did you do?

A. 1 did the carpenter work.

¢). Did you do a large amount of business *

A. I did guite a large amount.

¢). Can you approximate the amount ?

A. 1 could not.

¢). Do von think you did as much as $2,000,000 of
work ?

A. I counld not say.

©. Yon have no idea?

A. No, sir.

¢). Do you know of any other illegal practices against
the citv and county government ?

A. I dor’t know of any.

¢. Only what you have told us?

A. That is all.

¢. And you say that if you had it in your power yon
would make such restitution as you could to the city ?

A. T would, sir.
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¢). You don’t think, like the last witness, that i1f’ yon
had the money you would rather withhold it and stay
away from the city permanently ?

A. No, sir; I would rather pay the money back and
stay here in New York.

¢). Then your conviction is that it would be right for
you to make restitution if you could

A. T think so, and I wish 1 could.

The Committee adjourned to Monday, December 3d, at
11 o’clock A. M.

e L —

TWENTY-SEVENTH DAY.

DrcemseEr 3, 187
Present— Alderman Lewis,

- SLEVIN.
On the reassembling of the Committee to-day

Fx- Attorney-General Francis C. Barlow was called to
the stand, and testified as follows: '

¢). (By Mr. Core)—Do yon know anything, Gen-
eral, of the assignments made by John H. Keyser to
Jackson S. Shultz in which the latter was appointed a
trustee as between him and the city of New York?
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A. 1 do. The firm of Barlow & Olney had been em-
ployed by Mr. Jackson S. Shultz to collect certain claims
which had been assigned to him as trustee for the city and
county by Mr. John H. Keyser.

. Please explain to the Committee the cireumstances
under which that assicmnent was made !

A. 1 was at that time one of the counsel for the Com- |
mittee of Seventy. Very soon after the disclosures of the
Ring frauds broke out it came to the knowledge of the
Committee that Mr. Keyser was inclined to assist the com-
mittee with such information as he could give. I think it
was through the instrumentality of Mr. Shultz and Mr.
Thomas C. Acton that this was done. Mr. Keyser came
down after dark one evening to the Comptroller’s office and
went over his vouchers or warrants, showing in a general
way such as were fraudulent, and picking out those upon
which he claimed the indorsements of his name to be
forgeries. e was afraid to come in the daytime appar- .
ently., Mr. Peckham was present and one or two others.
I think it was after that, though possibly I may be mis-
taken in the sequence of events, that he execured those
assicnmentis at his house. 1 think Mr. Acton and Mr.
Shultz were present when he made the assienments. 1
drew up one or both of them, and acted as witness for
one. Then my firm, Barlow & Olney, were retained by
Mr. Shultz to collect the claims which had been
assigned according to the schedule attached to one
of the assignments. They were claims which Mr. Keyser
asserted he had against certain persons for whom he had
done plumbing and other work that they had not paid
for. Most of the persons against whom the claims exist- :
ed were city officials and politicians.  We brought suit in
some cases and others were settled. As we collected the
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money we turned it over to Mur. Shultz. When we had
collected all that we could, we had a final settlement
with Mr. Shultz, and received from him the fees due us,
or what was still coming to us, part having been paid
. from time to time. That final settlement was on Decem-
ber 19, 1873. On that date the assignments were haunded

back by us to Mr. Shultz, and we took a receipt for them.
which I have here. THaving been elected Attorney-Gen-

| eral T went to A]ban},Jannaw 1,1872, and during 1872-

'3 knew little of what was done in the private business of
my firm. Consequently I had no knowledge of what
was done in this matter after that date. Those as-

_signments were in trust for the city, to pay to the

mt} such balances as might be found to be due trom
Kevser on a settlement of his accounts with the city.

Keyser always claimed that on a correct adjustment 1t
would be found that he owed the city nothing and he
would be entitled to these collections. Repeated efforts
were made by Mr. Shultz, Mr. Keyser and myself to pro-
cure some adjustment with the Comptroller’s office. 11
nally Mr. Green, then Comptroller, agreed to have an in-
vestigation made into the amount and value of the work
done by Keyser for the city. Mr. Hatfield, representing
the I“m‘mLe Department, and Mr. Olney, representing
Mr. Ixm ser, were to make the necessary examinations to-
gether. It nn()h ed a great deal of work, and betore it
was concluded Mr. Hatfield left the Comptroller’s office,
and it was dropped. Mr. Shultz was much annoyed at
the matter hanging on so long, and wanted to get rid of ©
it. I advised him that he could not do 8o wnerely of his

" own motion, but would have to get relief from a court or

by an action to which the city would have to be a party.
The trouble and litigation involved deterred him from
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doing anything. Mr. Keyser one day came into our office
and asked something about a mortgage that was being
drawn or had been drawn. Most of my time then was
necessarily spent in Albany, and 1 did not keep the run of
the current business of the office. I referred him to Mr.
Olney. In the course of conversation I learned from
him that there was a loan to him of some of this trust’:
money, in process of being made to him by Mr. Shultz. '
Whether it had been made or was then being made I was
not informed and did not ask. That was the first 1 heard
of the loan to Keyser, and I had no personal connection
with the business, and knew nothing more of it than I

have said.
¢). What was the mental condition of Mr. Keyser gen-

erally when these assignments were made ?
A. He was agitated, nervous and sometimes sick, but

in my mind he was competent to execute a legal instru-
ment.

Q. You witnessed one of the instruments?

A. Yes, sir; 1 did.

Q. Were yvou present when both of the assignments
were executed ?

A. T am not positive about that. My impression 18
that I was present at one of them, but the subsequent
one I am not certain about.

@). Keyser was perfectly competent to make the one
that you witnessed ? 3

A. Yes, sir; he was perfectly competent.

¢). He knew what he was doing perfectly well?

A. Yes, sir; if I am any judge of a man’s condition.

¢). With regard to the list of claimes which are ap-
pended to one of the assignments, what was the principle

48
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of selection with regard to them? Why did you select
those claims in particular?

A. We did not select the claims at all. He said that
he had those claims and that they grew out of these Ring
frauds, that is that they were due by persous for whom
he did the work and furnished the goods.

¢. He gave you to understand at that time that these
-claims were for work done for members of the Ring to
whom he would not have sent any bills but for the change
in affairs ?

A. Yes, he gave us the opportunity to recover the
amounts for the city if we could.

. You considered that that work having been done
for members of the Ring, and being as it were treasure
trove, it would be well to recover it.

A. Yes, sir; that was my idea.

4). That is what he swore to in his examination ?

4. Yes; if we could get anything it would be so much
clear gain, as I understand his statements. He was a very
valuable witness to us, it being at the early stage of our

| "work, and he was the only point of the enemies’ lines that

" broke. Of course we were very glad to take him as a
witness without any assignment, under an 1mplhed protec-
tion, though I never knew of an expressed promise of
- protection being given to him. He was the only weak
point we could make a beginning upon, and his testimony,
direct and indirect, has been of much value.

¢). Is it true that he made this assignment at the im-
portunity of you and other gentlemen representing the
city and State ?

A. He did not make it at my lmportunity nor at that
of anybody as I understand it. I never heard him speak
of it in that way. I think he regretted it himself.
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¢). But these were bills for members of the Ring which
he did not expect to get himself, and if the city counld get
anything out of them they were welcome to it

A. He gave us those to collect, but whether if he had
been let alone he would have sued the parties himself 1
don’t know.

(). Have you a list of those claims?

A. 1 have some memoranda of them here.

[Gen. Barlow here read from memoranda the amount
of claims and the portion of them that had been collected. |’
The whole amount collected aggregated, he stated to be, ?'
between $60,000 and $70,000].

Q. Have you at present any idea why these bills were
settled for less than their face?

A. Yes, sir, these people generally would make an offer
for a compromise, and Mr. Keyser was always consulted
about the matter. A settlement was made ; generally it was
because of some defect in the evidence. Again it was found
oftentimes that sqme of the parties were not worth any-
thing. Sometimes we feared they would go away, and
that we should get nothing. Sometimes there were coun-
ter-claims against Keyser of money loaned to him. All
these elements had to be taken into consideration in en-
deavoring to collect the claims, and we treated them just
as we would any others.

(). When were you elected Attorney-General? |

A. On the 6th of September, 1871, but I entered on
the duties of the office on the 1st of January, 1872. '
After that this business was managed by Mr. Olney, my
partner. Many of the claims were settled during my
term, and seftled in that way by my partner.
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¢). You have given the data of this settlement ?

A. Yes, sir; as it appears on my register.

¢/. It appears in these matters that you were represent-
ing Mr. Shultz, whom you regarded as a trustee for the
city *

A. Yes, sir; in those matters in which I was retained
so far as concerned these bills.

(). Were vou retained to collect these claims 7

A. Yes, sir.

(). State in what respect did Mr. Olney act for Mr.
Keyser.

A. Keyser came in one day to see abouta mortgage
which was in preparation for him, and we had a conver-
sation. What that conversation was I don’t now know.
The mortgage was then being prepared in our ofhice.

¢). You state that when efforts were being made with
the Comptroller to settle Mr. Keyser’s affairs with the city
Mr. Hatfield was appointed to represent the Comptroller
and Mr. Olney for Mr. Keyser.

A. They wanted to appoint two experts to arbitrate
Mr. Keyser’s work ; and Comptroller (Green said that he
would appoint u man by the name of Hatfield—I1 am not
certain about his name—and Mr. Olney was to act for
Mr. Keyser. It was not an arbitration. These two were
to go round and ascertain how much work Mr. Keyser
had actnally done for the city.

¢). Your firm charged collection fees in each case ?

A. Yes, sir, when we paid over the money.

). And that constitutes all the facts that yon know of
your own personal knowledge ?

A. T have told yon of my own personal action in the
matter, and also what I understood my firm’s action
to be. We collected the money, and after deducting our

-
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fees therefor, turned it over to Mr. Shultz, the trustee. 1
had no other connection in any way, shape or manner
than that, except this conversation with Keyser when he
came into the office to see about a mortgage, when I
turned him over to Olney, and learned for the first time
that this money, which had been collected, was being
loaned, but what the arrangement or security was 1 did
not know. What Mr. Olney did in the matter he will tell
you himself.

. What was the aggregate amount that was collected
by your firm and turned over to Mr. Shultz?

A. I should say it was between $60,000 and $70,000.
I have a memorandum here which makes it about
$54,000, but I think something must have been omit-
ted.

¢). Your impression is that it was about $60,000 ?
A. Yes, sir; or over that.

¢). Did you understand when you handed that money
to Mr. Shultz, that he took it for the city as a trustee
pending the proposed settlement?

A. Undoubtedly I so understood it—that it was a bona

fide trust.

). And so far as you are personally concerned, you
never advised the loaning of the money to Mr. Keyser
by Shultz?

A. I am very positive that I was never consulted about
it. 1 knew nothing more concerning it than I have said.
Certainly 1 did not advise it.

(). At the time of the making of the mortgage, were
you Attorney-General ?

A. 1t appears that my firm drew up the mortgage.
Mr. Olney, it seems, was employed to do it, and I never
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spoke to him about it until the matter came up before this
Committee.

(). You spoke of this assienment by Keyser to Shultz
as trustee for the city. Do you know whether any court
ever appointed a referee -or auditor to pass upon these
matters !

A. I never heard of any.

(). Were any of these various loans made to Keyser by
Shultz on vour responsibiiity

A. 1 never heard of any, and did not know that they
were made until Keyser came into my office, when he in-
quired about the mortgage which was in course of prepar-
ation, apparently in the office.

¢). Were these mortgages, that were taken from Keyser,
first or second mortgages *

A. I don’t know anything about it except what 1 have
seen in the papers since this investigation was commenced.

(). I understand you to say that when Shultz talked to
you about giving up the trust that you advised him to get

an order of court?
A. Yes, I told him that he could not resign of his own

'\ accord, but that some action by the court would be neces-
sary to make it legal.

Mr. Core—I1 have a letter here from Mr. Wheeler I1.
Peckham, which he desires me to read to the Committee.
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Mr. Cole then read the following correspondence :

Law Orrices or MiLLErR & PrcorHAM,
DrexeL BuiLpine,

New Yorg, December 3, 1877.

Hues L. Coue, Esq., Asst. Corporation Counsel, and
Counsel to Aldermanic Commattee :

Dear Sir—Since the last adjournment of your Com-
mittee my attention has been called to 1its inquiries as to
the disposition made of the money collected from Wood-

ward.

The facts are stated in a correspondence had between
the Attorney General and myself at the time of the col-
lection, and of which the following 1s a copy:

Law Orrioes oF MiLLErR & Prcrnawm, }
New Yorg, December 30, 1876.

My Dear Sir—I have collected from E. A. Woodward,
one hundred and five thousand dollars cash, and security
for fifty thousand more, payable, with interest, in six
months.

The security 1 am having recorded in Connecticut, and
so soon as done will forward you. From the cash I de-
duct my charge for services and disbursements, $5,000,
and enclose check for balance, one hundred thousand dol-
lars. There are no charges on same, so that the whole
amount can be handed over to the city. The cash was
paid to me in various forms of bills and drafts, etc., which

I had to collect.
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My bill for services, etc., is of course subject to your
approval.
Yours truly,

WueerLer H. ProguaMm.

Hon. CrarLEs S. FarrcHILD, Att'y. Gen’l.

ATroRNEY (GENERAL’S OFFICE,

STATE oF NEW Y ORE,
A LBANY, January 2, 1877.

* WueeLer H. PEcreaM, Esq.,
Drexel Building, N. Y. City :

Dear Sir—Yours, 30th ult. was received 1st inst., with
enclosure of $100,000 collected by you from E. A. Wood-
ward. I approve your bill for services as stated by you.

Very respectfully,
Y our obedient servant,

CHARLES S. FAIRCHILD,
Attorney General.

I have only to add that the note for $50,000 and in-
terest, with the security, were forwarded to the Attorney
General, on the 9th January, 1877, and that the note was
pald to him at its due date.

Yours truly,

WHEELER H. PrECKHAM.
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James Brmer was the next witness, and after being
sworn, testified as follows:

¢). What is your full name?

A. James Bridge.

(2. What is your occupation?

A. 1 am a gas-fitter.

¢. Wereyou ever in the employ of Keyser & Co., or

John H. Keyser?
A. 1 was.
When ?
I was with them about twelve years ago.
From what date to what date !
I could not say.
Were vou with them in 1868, 1869, 1870 and 18717
I was.
[Intil the time of the Ring exposures ?
Y es, sir.
Did you keep any memorandum of the work done
there 7
A. Yes, sir.
¢). What kind of a memorandum ?
A. 1 had asmall book in which I jotted down things?
¢). In which yon noted down what materials were fur-
nished and what work was done?
A. Yes, sir.
. Did you continue to do all that during the whole
period of Keysger’s work on the Court-house ?
A. 1 did.
(). Where is that book 7
A. 1 gave it to Keyser when tliese troubles came on.
He asked me for this book at that timne, and I gave it to
him.

QEOROEORD
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¢. And you never heard of it since ¢

A. NO; SIr
Q. Keyser has testified that a very large portion of the

work done, amounting in the aggregate to as much as
was now there, was taken away ?
A. They did take it away, a good deal of it.

¢). How much ?
A. They took out four stacks of pipe, I know.
(). How much counld these four stacks of pipe be re-

placed for ?

A. I don’t know.

¢. Could yougive any 1dea ?

A. No; the original stack pipes were all lead pipes
and iron ones were put in instead of them.

Q. That pipe was still valuable to be used in other

ways after that ?
A. Taey could use the water pipe that was taken out,

but not the soil pipe.
(. Can you give any idea of the work that was done

and that was taken away ?
A. No, sir, I could not.
Was it worth as much as $200,000 ¢
. 1IN0, BIT:
. Was it worth as much as §20,000 ?
. aNG, BIF,
Was it worth as much as $5,000 ¢
. Yes, sir.
Somewhere between $5,000 and $20,000°7
. 1 could not say.
. I am trying to get at your best judgment ?
. It was only waste pipe.

Q. It wasn’t worth as much as $20,000 ¢

R RO A b D
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A. No, there were but four stacks of it, but 1 could
not say how much it was worth.

¢). It wasn’t worth $20,000; that is your best judg-
ment ?

A. No, sir, it was not.

. How much soil-pipe was taken away ; could that be
used for any thing at all *

A. No, it was sold for old lead.

¢. What would be the difference per pound between
that which could be used for old lead and the new goil
pipe !

A. The new pipe was iron pipe.

. What would be the price of old lead pipe per
pound ?

A. I don’t know; I suppose about 8 cents per pound.

¢). What would be a fair price for the iron pipe put
in !

A. 1 don’t know about that.

¢). You say that the lead pipe taken out, if sold as old:
lead, was worth about 8 cents a pound ¢ °

A. Yes, sir.

¢). When the soil pipe was first put in how much was
it then worth ¢

A. I forget now.

¢/. What could you buy it for?

A. I could not say.

¢). Could you not give some idea?

A. No, sir.

¢). Was it worth double as much as old lead?”

A. I could not say.

¢). You don’t know at all the value of the iron soil pipe
that was put in ¢

A. No, sir; there were four stacks of pipe taken out,
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when I come to think of it. That was two-inch lead
pipe. That was all taken out and iron pipe put in its
place. There were about eight pieces of it, about ten or
twelve feet long.
Q). Besides these four stacks of soil pipe and four stacks
of water-pipe what else was taken out ?
A. He did not replace the steam fitters ¢
Q. What else did Mr. Keyser put in the New County
Court-house, which was afterwards taken out* _
A. That is all that I have noticed that was taken out.
¢. Were you on the work at that time ; did you see it?
A. No, I saw a gas chandelier that was taken out.
). But you knew generally all that was being done,
and you kept a memorandum of it ?
A. Yes, sir.
¢). You generally knew about the pipes?
A. 1 had a general knowledge.
Q. Do you know anything about work done by Keyser
for individuals ¢
A. Do you mean for Tweed and the rest of them ¢
. Yes; who did he work for?
A. 1 did work by his directions for Tweed and Fox
and Connolly.
For Fox?
Y es, sir.
For Connolly, Tweed, and Woodward ?
. Yes, slr.
And for Garvey *
I didn’t do much for Garvey.
For Ingersoll ?
. Not much for him ?
For anybody else ?
Yes; I believe the last job I did was for IFarley.

2O OROROLD
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¢. As I read this list of names you will please let me
know if any work was done for any of them. Was any
work done for R. C. Hutchings ?
A. Yes, sir ; some; not much.
Anything for Andrew Blakeley ¢
Y es, sir.
Anything for Andreas Willmann ¥
. No, sir.
Anything for James Hayes ?
T @es, air,
Anything for Wm. A. King ¢
Yes, sir.
Anything for M. B. Wilson ¢
No, sir.
Anything for A. J. Garvey ¢
Yes, sir; I believe a little.
Anything for G. W. MecLean?
Yes, sir.
Anything for James McGowan 7
No, sir, not that I know of.
Anything for W. M. Edelstein ?
. No, sir.
Anything for William A. Herring ¢
No, sir.
. In regard to those persons in this list, you say that
you hme done work for Fox, R. B. Connolly, R. S. Hutch-
ings, Andrew Blakely, James Hays, H. E. King, Wm. M.
Tweed, A. J. Garvey, T. Farley, and others. What kind
of work did you do for those men?
A. 1 put up gas pipes, put chandeliers in their houses,
and Mr. King had plumbing work done.
Q. Did you receive any instructions from Keyser when
you did the work ¢

YREQPRMERNMPMIEGED B MR
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A. Yes, sir, I received instructions to do it as lightly as
possible.

Q. Why ¢

A. He would say that he would not get paid for it.

¢). Who else besides these persons 1 have named did
you do any work for ?

A. That is all, except for the Americus Club House.

¢). Did you understand that these jobs would be charged
against anybody at all except the city*

A. 1 supposed it was -going to be charged in some way
but it was always considered that they were “thankee”
jobs. .
¢. At the time the Ring exposures took place were you
still in the employment of Keyser?

A. 1 was.

¢). Did you know whether at that time Keyser fixed up
his books to meet the coming storm ?

A. 1 knew that something extraordinary was going on.

¢). What had you observed or heard that was extraor-
dinary about the books?

A. I saw him busy fixing up the books, and making
out bills.

¢). Did you hear anything about it?

A. One of them told me that they were doing work at
~ night, ixing up the books.

¢. Did he tell you precisely what he was doing ?

A. No, sir.

¢. All you know is that there was some extraordinary
activity going on about the books ?

A. 1 knew that something was going on more than
usual.

(. About what time was that?

A. It was about the time the troubles were coming up.
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¢). How late at night were they working at the books?

A. 1 dor’t know how late.

(). Had they an extra force at them ?

A. I saw two or three men there, and one of them told
me that they had to work all night and on Sunday.

¢). These books, in which you kept a memorandum of
everything, were, as I understand you, an account of the
amwount of labor done, and the materials furnished ?

A. Yes, and the chandelier and other things.

¢. About what time did he borrow this book from you
which he never gave back?

A. About the time that the troubles commenced. He
asked for that book, and also asked me to get his plumb-
er’s book.

¢. Who was the plumber?

A. Pat Cooke. He sent me to get the book from
Cooke’s mother after his death; but she suid it had been
burned or thrown into the ash-barrel. Keyser then did

not seem to care about it.
Q. Do you know of any other books he was anxious to

get hold of 7
A. Yes, there was another man working there, and he

was anxious to get his books.

¢). W hat was his name?

A. John Waldon.

¢). Is he residing in New York?

A. T think he hangs around somewhere. He worked a
good deal at the Court-house.

(). Where are vou working now ?

A. For Mitchell & Co. They supplied the chandelier
for the Court-house.

Q. Could you not find out from them about them ¥

A. Yes, sir.
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¢). Were youn ever talked to by any lawyers represent-
ing the city or State before?

A. No, sir.

(). You were never requested to tell what you knew
about these matters before 7

A. No,sir; no one ever asked me.

¢). Who would be more likely than you to know about
the plumbling work in the Court-house ?

A. The man who worked there is not working now.

¢). What is his name?

A. Patrick Donnelly.

¢). Do you know where he is?

A. No, sir.

0. Is there anybody now in New York that would

know ?
A. I don’t know ; I think there is a man at Providence,

- A
¢). What is his name?

A. Patrick Tierney.

Q. Is he a plumber ?
A. Yes, sir?® he had charge after Cook’s death. He

came in probably near the last of it. He was not in there
long.

The Committee here adjourned until Wednesday, De-
cember 9.
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TWENTY-EIGHTII DAY.

DecrmpEr 5, 1877.
The Committee met to-day, pursuant to adjournment.

Present—Alderman Lewis.
é CowIing.
6t SLEVIN.

After the Committee was called to order Jomn H.
McKrox addressed the Committee on behalf of Mr. Peter
B. Sweeney, who had been subpeenaed as a witness, to give
testimony before the Comnittee, as follows:

May it please your Honorable Committee, on behalf of
myself and my associates T would say something. Last
night our client, Mr. Peter B. Sweeney, was served with a
subpcena to appear here this morning, and we have pre-
pared, as his counsel, what we consider a respectful pro-
test against his appearing, which, with the permission of
the Committee, 1 will now read.

To the Honorable Committee of the Common Council of
the City of New York:

Mr. Perer B. Swrexey has been served with a paper
purporting to require his appearance before you on this
49
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day to give evidence 1n a certain unnamed and unde-
scribed investigation, which we suppose to be that relating
to what is popularly called “city frauds.” We appear,
as his counsel, to protest against its enforcement, and
have advised him to confide to us the duty of respectfully
asking your attention to the circumstances under which
he is at present in this city. In February of this year he
was with his family in France. There was then pending
against him an action on behalf of this city, in which a
large amount of money was claimed. Those having it
in charge for the plaintiffs suggested his attendance upon
the trial, and tendered him his protection from annoyance
while here for that purpose. On receiving that informa-
tion from us he at once signified his readiness to attend,
and immediately did so, at large inconvenience and
sacrifice. Representing him, we entered into the arrange-
ment which is expressed in the instrument in our posses-
sion, a copy of which is hereto annexed. You will per-
ceive that it is executed on behalf of the People by all the
gentlemen who were supposed to have any interest in or
control over the subject, including the Counsel to the
Corporation, representing the city government.  Mr.
Sweeney, under our advice, trusted to the assurance it
gave, and has been since then, and still 1s, engaged in
finally disposing of the action agamst him. e has had
no notification from any source that the Immunity thus
assured would at any time expire, according to its pro-
visions. With becoming respect for your Honorable
Body, we insist that it would be a violation of the pledge
of faith of the people to subject him to any examination
npon the subjects involved in the action against him. It
would also, in our judgment, be unwarrantable and
oppressive to oblige him at this time in the name of the
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plaintiffs in that action, to become a witness concerning
such matters. We therefore respectfully submit, as a
matter of justice and propriety as well as legal right, that
your Honorable Body shounld declare him protected by
the foregoing considerations, and relieve him from attend-

ance before you.

December 5, 1877.
(Signed) W. A. Beacs,
JouN McKron
A. J. VANDERPOEL.

Following is the stipulation :

NEW YORK SUPREME COURT.

The People of the State of New York against Peter B.
Sweeney and the Mayor of New York.—It is hereby
stipulated and agreed that in the event of the defendant,
Peter B. Sweeney, attending upon the trial of this action,
he shall not be arrested on process, civil or criminal, at
the suit of the people of the State of New York, or of
the Mayor, Aldermen, and Commonalty of the city of
New York, or of the county of New York, or of any tax-
payer, or other person or persons, or corporation, claiming
to sue or prosecute on their own behalf, or on behalf of or
in right of the interest of said people of the said city or
county, prior to or during the said trial, nor tor the period
of thirty days subsequent thereto, nor shall any order of
arrest, or other process, civil or eriminal, against his per-
son be issued against or served on him during the period
aforesaid. And it is hereby further stipulated that during
the trial aforesaid he shall not be arrested or called for
trial on any indictment which may have been found
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against him individually or in connection with others, and
that during the said period no criminal complaint shall be
made or indictment found against him. It being the in-
tent and purpose of this stipulation that said Peter B.
Sweeney shall be nnmolested after his arrival in this city
of New York, and for thirty days after the trial of this
action, provided that the plaintiffs may, at any time, put
an end to this stipulation and any rights of defendant
Sweeney thereunder, by giving to the attorneys of said
Sweeney thirty days’ notice of their intention so to doj;
after the expiration of such thirty days plaintiff shall be free
to act as if this stipulation had never been made.

(Signed)

CuArLes S. FatrcuiLp, Attorney-General.

Bexag. K. Puerps, District Attorney of N.Y. County.
WiLriam C. Warrney, Corporation Counsel.
WneeLer H. Peornam, Assistant Counsel.

Alderman Cowing desired to know whether in point of
fact it was not true that Mr. Sweeney’s case, because of
which that stipulation had been given, was finally ad-
justed and settled. M. Mc¢Keon replied that it was not ;
that it is a live action to all intents and puarposes, for
although terms of settlement had been agreed upon, the
settlement had not yet been made.

Alderman Cowine—It is a live action, then *

Mr. McKron—It is a live action to all intents and pur-
poses, and this stipulation gives him immunity from all
c¢ivil and criminal processes. He is to be absolutely free
from all molestation and we respectfully snggest that this
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Committee molests him by snbpenaing him to appear be-
fore 1it.

Alderman Cowine—DBut, suppose the Committee only
wished to obtain information from Mr. Sweeney, and have
no desire to make it a basis of any action against him.

Mr. McKron—Ah, we cannot tell how this testimony
will affect him. We should not have allowed him to
come here from France unless we thought that he would
be exempt from any molestation whatever. The public
faith 1s pledged to that.

Mr. Core—1 wish to know if it be the object of coun-
sel to secure immunity for Mr. Sweeney as a witness on
matters other than

Mr. McKeonx (interrnpting)—We intended that he
should not be interfered with in any way, that was
our purport, and now yvou propose to molest him: you
ought to go on with this case just as if Mr. Sweeney was
in Paris.

Mr. CoLe—1I1 think under these circnmstances it would
not be proper to compel Mr. Sweeney’s attendance.

Alderman Cowing—Do you think that his attendance
here to give information as to his knowledge of matters
not connected with his own case would be a molestation.

Mr. McKron—1 do.
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Alderman Cowing—I think the Committee should take
time to consider the matter.

WirLiam A. Bracn, who also represented Mr. Peter B.
Sweeney then addressed the Committee, as follows :

It is almost impossible that Mr. Sweeney should be a
witness in these matters without necessarily involving the
affairs of Mr. Sweeney in that investigation. The inquiry
would naturally extend to his personal matters. I had
implicit confidence in the assurances given by that Instru-
ment, as well as from personal conversations with the gen-
tlemen whose names appear upon it, that it would secure
Mr. Sweeney entirely from apprehension of difficulty by
prosecution, and from all petty annoyances on the subject
of the frauds which were involved in his case, and 1 am
still convinced that the gentlemen who signed that stipu-
lation had that object in view, and intended, as they coun-
sidered it of some importance that he should be present
on his trial, that it should be a perfect and full immunity
on all matters except the suit then pending against him.
A1l these matters are remotely or approximately connected
with the administration of Mr. Sweeney, in connection
with the affairs of the city, and it is impossible that any
examination could be had of him in regard to incidental,
kindred, and associated matters that would necessarily in
some degree reflect on his own concerns as involved in his
administration. Will vour Honors please consider the 1n-
decency on the part of the People of compelling Mr.
Sweeney to appear as a witness under ecircumstances 1n
which he must necessarily be embarrassed by the subjects
which are to be examined. It is, I consider, a harsh and
unwarrantable proceeding, and a great violation of good
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faith and propriety to enforce this process against Mr.
Sweeney.

Alderman Cowine remarked that he understood from
the Judge before whom Mr. Sweeney’s case was, that it
was ended, with the exception of his paying over the
money consideration agreed upon.

Mr. Beacu replied that that was a misunderstanding,
but even if it were so, Mr. Sweeney was still entitled to
thirty davs’ notice after the trial, and no notice had been
served. “I hope it is understood,” he said, ** Mr. Sweeney
does not decline an investigation. He is willing to become
a witness on the proper occasion and at the proper time,
but under existing circumstances, and at this juncture he
deems it improper. His suit is not settled. We have 1n
part settled it, but we have been compelled to ask certain
indulgences, which have been kindly accorded. We have
had great difficulty in complying with what we consider
very harsh conditions, but which we intend to comply with
fully. Until we have done so, the prosecution may at any
moment set aside the now incomplete arrangements and
renew the action. Under these circumstances the 1mpro-
priety of Mr. Sweeney appearing as a witness must be
very apparent.

The Committee determined to hold the protest and stipu-
lation under advisement, and, for the present at least, to
pass over the question of compelling Mr. Sweeney’s
attendance.
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Ex-Attorney General F. C. BarrLow then took the stand,
and was examined by Mr. CoLE, as follows:

@. I received a communication from you saying that
you desired to make some correction of a part of the testi-
mony which you gave at the last meeting of the Com-
mittee ?

A. Yes,sir; I desire to make some correction ; since I
was here I looked over my letter book, and 1 find that on
the 15th of April, 1873, I wrote a letter to Mr. Shultz,

when 1 learned by his conversation that a loan of the

| trust funds to Keyser was then in contemplation, intimating

Ry

'to him that a trustee was not permitted to invest trust
flmds on_second mortgages, and lease-hold property
securities, and informing him thatif the security failed he
would himself be liable for the sums invested. As counsel

for Mr. Shultz, 1 advised that gentleman that he was

' not then under obligations to pay over to the city the

|
:

$60,000 collected on kheyser’s claims, but that he was
responsible for it whenever a settlement should be made

- and it should turn out that he was owing the city that

}

|
i

~amount. These letters recall a good many of the facts to
" my mind, and it 1s clear to me from them tha,t Shultz\_

never L.onsulte-d me while the loaning of this money to
Keyser and the taking of the mortgages on his proper ty
was in progress.

(). Was that letter written while you were Attorney
General ?

A. Yes, sir; I may also remark that in case it should
turn out on the settlement with the city that Keyser owes
the city, Mr. Shultz 1s amply responsible, and 1 have no
doubt but that he will pay over the money. 1 think that
this should be brought to the attention of the Committee
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as there seems to be some misunderstanding about the
matter as if he had wronged somebody.

Alderman Cowine asked witness if he had ever found
Mr. Keyser in any better physical and mental condition
than he had appeared before this Committee, and had couse-
quently been able to get out of him any really useful
information.

(en. Barlow said that he had, that he was very much
surprised at Mr. Keyser’s attitude and actions before this
Committee, as reported by the newspapers, and that he
thought Mr. Keyser must have been very much frightened
by the Committee or else have had some powerful reason
for acting as he did. Mr. keyser’s books were accurately
kept, to all appearance, and his information on matters
about which he was questioned attecting the city’s suits
against other parties was clear and precise.

Alderman Cowine remarked that Keyser had told
the Committee that his books were verv lmpertect, as he
knew little or nothing of bookkeeping, and kept a bad
bookkeeper.

Gen. Barlow replied that that was verv different from
what Mr. Keyser had represented to him. 1f the books
he exhibited lere only made such an imperfect showing
as Alderman Lewis described and Alderman Cowing
mentioned, the inference in hiz mind would be that M.
Keyser kept two sets of books.

¢/. (By Alderman Cowing)—I1 suppose that there can-
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not be any claim on Mr. Shultznow to pay over the money
to the city?

A. T think not; bnt he is ready to pay over the money
at the proper time. e is unwilling however to be held
up in the newspapers as owing the city $62,000, that he
ought to have paid and did not.

By Mr. CoLe—DBut the city has a right, as having con-
tingent interest in that money, to know how it is in-
vested ?

A. 1 don’t mean to say anything against that. I suppose
he is in the condition of all trustees. 1 doubt whether
anv trustee is perfectly satisfied with the way in which
the funds intrusted to him are invested but they must
take risks.

By Mr. Core—I understand that these mortgages were
made on leasehold property, and were second mortgages,
and that you advised against them ¢

A. Yes: as soon as it came to my personal knowledge I
wrote him that letter to which I have referred but at the
same time, I stated to him that 1 thought the chances
were that the property wonld never be called upon.

(). And vou advised him against taking this leasehold
property or second mortgages as security ?

A. Yes, sir.

By Alderman Lrwis—Did you ever examine Keyser’s
books 7
~ A. No, sir; except in one or two stances.

. . He stated before this Committee that his books were
Fentirely inaccurate ?
 A. That was different from what he stated to me.

Mr. CoLe— He said so here.

A. Keyser brought various books to me, saying that he
conld show every item of the work done. That some of
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it was done on Blackwell’s Island, but still it was for
the city.

¢/. (By Alderman Cowixg)—Did you ever come to any
conclusion as to whether he was indebted to the city or
the city to him ? , _

A. No; I never did. He always asserted that these
warrants were forgeries. 1 prepared a list of those he so
designated and gave notice to the Broadway DBank that
such was the case. I served this notice at the very out-
set of the proceedings, and from that time to this the city
had maintained Keyser’s view of that by suing the Broad-
way Bank on the ground that they were forgeries.

). Why was not the simple expedient resorted to of
suing Keyser. Why did not the authorities sue Keyser ¢
A. I don’t know why the authorities did not do that.

¢/. That was a simple way of proceeding.

A. They probably thonght that an adjustment of it in
the manner proposed was better than a long-winded suit.
We tried all we could to get the c¢ity to make a settlement, |
but Mr. Green. I suppose, had so much to do that he could |}
not attend to it. We frequently applied to him for that
purpose, but withoutsuccess.

. (By Mr. CoLe)—Did you have charge of the Coman
suit ?

A. I had.

¢). 1 wish you would state to the Committee under what
circumstances that case was disposed of ?

A. There are one or two suits still pending in which
the same issues are involved, and I think it wonld be un-
advisable to state those circumstances at present—though
I have no objections to give my reasons to the counsel or
to the Committee privately for my opinion.

Mr. Core—1I will not press the gnestion.
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Prrer B. OLney was then sworn, and testified as fol-
lows :

(). Please state to the Committee your connections with
this assignment of John H. Keyser to Mr. Shultz ?

A. I had no connection with the assigniment except that
it came into our oftice at the time the list of bills was
brought in. Thereupon _we agreed to collect the bills, and
we collected about $62,000—and paid over the money
that we collected, after deducting our fees, to Mr. Shultz,
and took his receipt therefor. Some time thereafter, I
cannot tell the date, Mr. Keyser came into the office and
wanted to know if I would act on his behalf in conjunc-
tion with Mr. Iatfield, a young man in the Comptroller’s
office, to see if we could arrive at asettlement of his affairs
with the city—whether the city owed him or he owed the
city. 1 was informed that I would be acceptable to Mr.
Shultz if I would counsent to act in that capacity ; and
I consented to do so. We had several interviews with
Mr. Hatfield, who was a builder, I think. It is likely that
I saw the Comptroller in connection with that business.
I know that I spent considerable time at Mr. Keyser’s
office in ‘looking over his books, In order to be pre-
pared, if ever the matter came to a head, to show the
labor and work he had dome. It was a large under-
taking, and we were anxious to do all we could to
bring about a settlement. Finally the city dropped the
matter and nothing was ever accomplished. 1 don’tthink
that Mr. Shultz ever consulted me about the loan of this
money. Mr. Keyser came into the office one day and said
that he was in great pecuniary straits in consequence of
the city failing to make a settlement with him—that he
had made every effort to effect a settlement, but had failed
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—that Mr. Shultz had already loaned him some money
and was going to lend him some more—and that he had
agreed to give Mr. Shultz a mortgage upon certain prop-

erty and 'wished me to draw it up. 1 did so and I think |

that the mortgage or morteages, with an abstract of the
title, was sent to Mr. Shultz. I think that I had no personal
communication with Mr. Shultz about the matter, I think
I may have written to him a letter about the title; but I
was not consulted about the propriety of the transaction.
I think I never gave any advice on the subject. I may
have suggested something to Generel Barlow when he
wrote that letter to Mr. Shultz; but I think I was never
consulted as to the question of law. All 1 can say 1s that
Myr. Shultz and Mr. Keyser made very earnest endeavors to
bring about an honest adjustment of his claims without
success I am unable to give the give the figures, but 1 can
say thig that after examining Mr. Keyser’s books I came to
the conclusion that the city was owing money to lKeyser.
That was my impression.

(. You were representing Mr. Keyser?

A. Yes, but of course I was not unfriendly to the city.
Mr. Shultz wanted, 1 think, to get rid of this money and
to pay it to whom it belonged. My understanding was
that Mr. Shultz was like a stake-holder, and 1 supposed
that he would act in good faith with both parties.

(). That is a question of law. He held it in trust for
the City of New York?

A. My impression is that you are mistaken. 1 think
that he holds it for the benefit of whom it may concern.

(). What was done by you and Hatfield, in trying to

effect a settlement ¢
A. 1 cannot tell you what }Hatfield did. In the first

place, Mr. Keyser informed him on what building he had

. hmiﬂ-ﬂh”tﬂﬂ‘lhw'
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done work, and I understand that he went over the-city
to see the work thus specified by Mr. Keyser. I think I
saw his memorandum of the matter which lhe handed to
the Comptroller. As far as I was concerned I think I
had but one consultation with Mr. Hatfield, carly after
the proposed settlements was set on foot as to what
method we should take in examining the work. For my-
self T spent two or three evenings at Mr. Keyser’s store at
Ninth street, in making myself familar with the general
conduct of his business, what entries he had made in his

. books and what data he could show for his claims—the

 work he had done and the materials he had furnished.

% L e e ey A i oo -

. (By Alderman Lewis)—Was any reason assigned

~ for dropping this investigation

A. 1 don’t know but I heard that the appropriation
which the Comptroller had for such purposes was used
up or taken away, and that he had no further means to
pay Mr. Hatfield.

Q. (By Mr. CoLe)—Mr. Keyser said that the expense
of this loan was paid out of the Trust Fund, was that
true ¢

A. It was not so reported in the papers. I think that
Mr. Keyser paid us with his own checks, but 1 don’t know
where the money came from. 1 am quite sure that he
gave us his check.

¢). Did you understand that these mortgages were second
Iortgages !

A. I think so. I think I made an abstract of them. 1
completed it and I think I sent it in a note to Mr. Shultz.

¢). You represented Mr. Keyser and did not advise Mr.
Shultz at all 7 |

A. No, I did not advise him as to the propriety of what
was to be done. Mr Keyser, as 1 remember, came to me
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and told me that this thing had been agreed upon that
this money was to be loaned to him and that he was to
give security to Mr. Shultz therefor, and that the security
he was to give had been decided upon. All that I had to
do was to pass upon the title. 1 do not think he made
any concealment about the mortgages at that time.

@. Did vou know anything of these claims that were
assigned—That they were claims which Mr. Keyser never
intended to present himself.

A. T don’t think that any one of the claims ever came
to trial. The people that had been engaged in the frauds
knew very well that the work had been done for them.
He was called upon to do this work, and as he had bills
acainst the city he deemed it prudent to do 1t, but 1t was
understood that he would never send any bills to them for
it. The work was done, and these people would never
have paid the claims unless the labor and materials had
been supplied.

Q. You say that Mr. Hatfield went around with Mr.
Keyser to see what work had been actually done?

‘A. T did not say that. I think he was to do so.

Q. Were they to go and examine the work done for
private persons as well as for the public?

A. T think not. It was to examine the work done for
the city. They had nothing to do with the other claims,
The other claims had been collected.

(). Have you a list of those claims that were collected ¢

A. No, sir; not with me.

(). General Barlow mentioned some of them, but his

list was not complete ¢
A. Those claims on which suits were brought will be
found registered in our registry. Some of them were
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paid on demand, and some of them were settled by com-
promise.

(). Most of them were coinpromised for less than their
face ?

A. 1 could not say exactly. Most of them, however,
were compromised.

(). Please explain to the Committee why it was, when
a compromise was about to be effected, that Mr. Keyser
was consulted, and the information which he gave gener-
ally followed as to the amount to be taken and the com-
promise to be made ?

A. You will bear in mind that these claims were made
up of a great many items, and it would be altogether out
of the gquestion to go through and examine several hun-
dred items. The bill therefore would be compromised
for such an amount, as we took what we considered would
be for the best interests of our clients.

(. What is your impression about Mr. Keyser’s books ?

A. When I went there to examine them, he had a book-
keeper, and this gentleman made the impresson on my
mind that he was a good bookkeeper. 1 cannot say that
I am competent to judge, but his bookkeeper made a
favorable impression upon me.

(). Mr. Keyser told you that he had good books of ac-
counts ?

A. Yes, sir.
Mr. Core—He told us differently. That is all.

JACKSON S. Scrvrrz was then called and sworn :

. Will you please state how the idea {first pre-
sented 1tself to your mind that the assignment should be
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made by Keyser to you in trust as between him and the
city—how did yon come to think of taking this trust?

A. DBecase I had to do with Mr. Keyser’s early connec-
tion with the exposure of the “ Ring;” and from that
knowledge of him and his knowledge of me, I suppose he
consented to permit me to occupy that position.

(). Bnt the idea suggested itself to your mind or was
sugeested by somebody else ?

A. Well, if you will allow me to tell all the eircumn-

stances about it perbaps that will be the best way.
Mr. Core—Well, go on with your statement.
Mr. Scnvrrz —Soon after the publication in the 7%mes of

certain frauds connected with the affairs of the city,you may
remember there was a committee of 70 citizens appointed,

£
¥

: A

and I happened to be on the Committee on Frauds. Our |

attention was early directed to the large sums of money’

which had been obtained from the city by certain trades-

men, and having some little knowledge of Mr. Keyser !

personally before this my attention wuas naturally '

drawn to the large sums he had received from the city.
I think it was Horace Greeley who came to me first and
said that Keyser denied he had received anv such sums
-of money from the city, and had expressed to him a
willingness to make restitution for any wrongs he might
have done—and said he thought I had better see him.
I did see Mr. Keyser. I cannot state exactly what took
place, but he repeated to me substantially that he had
been doing wrong, but that he had not profited by
that wrong; and that as far as he was able he would
make restitution. Ile was in a very excited and
agitated state of mind, and sometimes I would have

00
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to defer talking on the subject when I went to see
him, go away and return again on the next day or
evening. So in a few days I drew out from him all he
Lnew ahout the city’s relations with these various parties.
I communicated that information to Mr. Peckham, Judge
Lawmnw and (zen. Barlow. 1 am not sure that I com-
" municated it all to them together at one time, but on
several occasions they were all three present. They con-

| eluded that the information I had received from Keyser
f ras of the greatest importance to the interests of the city,

v and to the inquiries they were about to commence, and I

{was encouraged and induced to oo on with Mr. h_e_) SEr,
promising him, so far as 1 had any authority to do so,

immunity for himself personally, provided he would give
us the facts regarding himself and everybody else, and
aid us as far as was in his power. These interviews and
conversations ran through days, and perhaps weeks,
before we brought him to a determination—before we
got him to make an assignment of his property. It was
sugeested by our counsel. Keyser was much agitated.
He did not dare to go into the streets, and he appeared
to be almost out of his mind. His family and physicians
determined he should go out of the city, and our legal
gentlemen thought it might be wise for him to go some-
where and get quited down. Buat before that, they
wanted interviews with him, which 1 obtained at his
house and elsewhere.

At those interviews they talked with him fully, making
memoranda at the time of what his statements were, and
examining thoroughly his papers and books, and they all
concluded that the information which he imparted was of
the greatest importance, and that Mr. Kevser must not
only bb secured as a witness but that his books and papers
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must be held in our possession- in some way. You will
remember, perhaps, that his were the only books that were
then in existence concerning these frauds. All the other
mechanics were directed by the higher authorities in the
conspiracy to burn their books, and did so. He was
directed to, but did not. Ilis vouchers were also secured
by a mere accident. IHe went into the Comptroller’s
office to look at his vouchers, and placed them in a private
drawer, they having occupied his attention past the time
when that office was closed, and when on the following
Saturday or Sunday night the other vouchers were de-
stroyed these escaped, and 1t occurred to him that his
might not be destroyed, and on going there on Monday
morning he found the vouchers which this fortunate
circumstance had placed 1n that drawer. The Committee
ascertained that fact, and wanted to possess themselves of
those vouchers and such explanations of them as Keyser
could give.

Mr. CoLe—DBut M. Ikeyser did not have them. They
remained in the custody of the Comptroller’s office.

bir. Scuvnrz— Well, they remained 1n possession of the
office, but he found them.

Mr. CoLe—No, they were found by the clerks in the
office before he appeared on the scene. He does not even
claim that he found them. You had better stick to mat-
ters of fact that you know about yourself.

Mr. Scavrrz—I want to show what was the motive on
the part of the Committee. We wanted to get possession
of Mr. lkeyser and his vouchers and books as a means of
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ascertaining how his business was transacted, and how this
wrong was done. Mr. Keyser pointed out what vouchers
were his, and what he didn’t sign, and which he alleged
were forgeries. Afterward. on examining the stubs of his
check-book, I did not find any record of the receipt of
those large sums of money mentioned on the vouchers he
claimed to be forgeries, nor did I find any evidence of his
having received them from his bank-books.

Mr. CoLe—DBut you know he only received thirty-five
per cent. of the face of the vouchers?

Mr. Scavrrz—I—ah!—ves. 1 don’t know how much
he received. e stated at the time, but 1 had forgotten.
We came to have considerable confidence in his state-
ments, because most of them were supported by other
testimony and found to be true. The question then came
up how we could get possession of those books and papers
in his absence, because he had to leave town by direction
of his physician. One of our counsel snggested they had
better be given into the Comptroller’s office, but that office
at the time was in an unsettled condition, and it was
thought better not to place them there. It was the idea
of one of the counsel that he should assign those accounts
to the city pending a settlement between him and the city
which he professed to desire. Ile professed to be willing
to pay the city anything he had wrongfally received. It
was an afterthought, this assionment of certain claims.
When I came into possession of the books I saw these
large claims against a large number of men whom he had
been telling us of as interested in this—this—this

Mr. CoLE—Steal.
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Mr. Sonvrrz—Yes, steal’s the word. And at once our
attention was directed to them, and we thought it would
be a very good thing to get hold of these and see what we
could get of them. He told us that they were for work
which was done without any expectation of getting the
full amount, and he was unwilling to assign them ; said
that these parties might pay him, but would not pay any-
body else. He said he could collect them better than
anybodyv else. 1 took those accounts under these circum-
stances. I supposed I was a trustee, of course—that I
was an assignee—a sort of go-between, between Mr.
Keyser and the city, to arrange their differences, and to
use him as a witness and his books and papers acainst
other parties; but I promised him that he should be un-
harmed, that he might walk the streets without fear of
arrest, ard, so tar as 1 was able to, I would allow him to
go on with his stove business and his other business in
which he said a number of young men were interested
with him. 1 soon found out that he had no money in his
business. He wanted to borrow money from the very
start. He said he had used up his money in these city
contracts, and, instead of paving him, they had, to use
his phrase, “ gobbled up” the money themselves, and his
entire capital was swamped, and he wanted to save these
young men who were engaged in the stove business with
him as partners. I promised him that he should be allowed
to go on with this work, and I would keep the city matters
separate.

Regarding the books, he said: “1 can’t give them to
you to take away, because they contain all my accounts
with other customers than the city—private individuals.”
Then 1 agreed that my work on them might be done in
the evening at his store, when it would not interfere with
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his other business. It was after repeated interviews, and
all these promises and statements on my part as representa-
tive of the best interests of the city, that 1 got him to the
assionment, to do as 1 have indicated.

After I had made the cotlections on those claims con-
veyed by that assignment, I held the money for a long
while, making attempts each day almost, certainly each
.week, to bring about an adjustment in some way between
tthe city and myself. Mr. Havemeyer, Mr. Tilden, and
arious other gentlemen who had knowledge of what 1
was doing, promised me that a settlement should take
place just as soon as possible after the excitement of the
hour had passed away. I remember on one occasion Mr.
- Tilden went down to see Mr. Green with me, and took
- down the law books, and showed Mr. Green that he had
authority to settle Mr. Keyser’s claims against the city-.
Thev differed some way, and the thing dropped. Mr.
1 Havemeyer, President of our Committee of Seventy, was
lalso importuning Mr. Green to have the matter settled.

As 1 was about to leave for Europe in the spring of 1873,
I made extraordinary efiorts in the fall and winter before
to get this thing arranged. I brought all the influence I
could on Mr. Geeen to get this thing settled. Mr. Have-
mever, Mr. Tilden, Col. Stebbins, and other gentlemen
tried to assist me to get this matter off my hands before 1
left. That 1 failed you all know, but I think Mr. Green
will make this statement if called upon. Immediately
upon getting possession of these books 1 employed an expert
accountant to make out what would be Mr. Keyser’s claim
acainst the city. Ile was at it three weeks. 1 presented
it to the Comptroller, saying : “There is my claim against
the city for all the work Mr. Keyser has done, and if you
have any counter-claims, get them up, so that we can have
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them adjusted. 1 did this within four weeks, 1 think,
certainly within six weeks, after getting possession of those
books. That account showed that the city owed Mr. Key-
ser, 1 think, about $218,000, not giving them credit for
the raised bills. Those 1 could not, of course, get at. The
accountant who made out this claim from Mr. Keyser’s
books was a Mr. J. Graburn. 1 don’t know his address.
I haven’t seen him since. I never saw him before I hired
him. 1 think he was one of the young men engaged
in Keyser’s stove works. At all events, he was about
there. lle was a very good bookkeeper, 1 think.

¢). Did his claim of $£28,000 take into consideration
the raised bill %

A. All he then admitted having received.

¢/. lle claimed those other vouchers were forgeries?

A. Yes,

(. But he admitted here that they were all signed
under a power of attorney which he gave to Wood-
ward ?

A. It may be so. He never said so in my presence.
Now, in regard to these mortgages which I have taken.
After holding this money for a long time while making
these repeated efforts to get a settiement, and failine to do
80, I tried to get the city to sue Mr. Keyser, because myv
counsel told me that was the only way to get the thing 4
done. But I mnever conld get it done. No suit (E
was ever commenced. 1 even asked the lawyers
whether we could not commence a suit, and they
said that would not be so legitimate. A\ few days
before I went to Euarope in 1873 1 was very desirous of
getting rid of it, and asked Gen. DBarlow if 1 couldn’t
throw the thing up; and he said: *.No, the proper way
would be toapply to the Court for relief.” It was then
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three or four days before my going to Europe, which I
did on April 16th, 1873.

(). Was the trust fund at that time intact?

A. Gen. Barlow wrote me a letter

(). Excuse. Was the trust fund intact when you had
that conversation with Gen. Barlow ?

A. (Hesitatingly)—1 think 1 hadn’t loaned any of it to
Mr. Keyser at that time.

(). Refer to your first loan and see when it was made ¢

A. (After reference to memoranda)—It was April 29,
1872, that the first loan was made.

(). When was the last money received by you from
those collections which made up the trust fund ?

A. (After another reference)—September 25, 1872.

(). Then bhefore you completed receiving the trust fund

\ von began loaning it back to Mr. Keyser ?

A. Yes, sir; that’s true. (Gen. BDarlow wrote me the letter
which he read you the day before 1 sailed. 1 have no
recollection of reading it, but I didn’t need it to inform
me that a trustee should not loau money on leasehold prop-
erty, second mortgages, or other doubtful security. DBut, as
it appeared to me, I had a difficult role to play. 1 had to
maintain Mr. Keyser in his status as a citizen and a man,
to keep him up, and at the same time secure the city as
far as I could for any money 1 could gather from his es-
tate. It was a subject of conversation between us for a
long time, how 1 could help him. He presented me with
a list of his real estate, and before 1 left for Kurope 1
selected out the property 1I'd take the second mortgages
on and which I deemed secure. On the Strangers’ Hos-
pital, for instance, there was a mortgage of $20,000. I
made an examination of it, and determined it was worth
$80,000 as hospital property, and for other uses $60,000,
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I thonght it safe, therefore, to take a second mortgage
npon it. The same thing applied in the case of the
Strangers’ Rest, on Pearl street. There was a mortgage
for $10,000 or §15,000 on it, and it was worth, in my
opinion, $20,000 or $25,000. DBoth were sold for the first
mortgages.

. You did not try to protect the second mortgages ?

A. Noj; 1 didw’t bid them up. I wish you to under-
stand that I proceeded on the theory that I held claims
suflicieut against the city for Mr. Keyser to offset that
amount.

(). Do you consider those $218,000 claimed on the the-
ory of the forged vouchers an offset ?

A. Yes, sir; certainly 1 think it is impossible for the
city to show that Mr. Keyser is indebted to it, even al-
lowing all the raised bills he himself received.

(). Dut he says under oath that lie gave Woodward a
power of attorney to sign those vouchers ?

- A. Well, that’s new to me. [’ve got to accept that sit-
uation. e has never before so sworn or stated to my
knowledge. Ile didn’t at any of the trials formerly.

¢/. What is your idea of your status regarding this
trust fund ?

A. I have accepted a trust on behalf of the city and of
Mr. Keyser, jointly, to do a certain thing, which is to
settle their accounts, and if I find Mr. Keyvser is honestly
and fairly indebted to the city, beyond and above the
claims he has, then this money must be made good. I’m
not sure of the legal aspect of the- case, but that’s the
moral aspect. 1 should want to consult counsel about
that.

@. You still hold that fund subject to the same trust
that you took it for?
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A. Yes, sir.

¢. Aund that fund is still applicable for that purpose

A. Yes, sir; to the extent which I have stated.

¢/. And to the extent which the courts may find?

A. My mmpression is that everything should be accounted
for and the business equitably settled as between man and
man. '

Mr. CoLE
Mr. Shultz.

A. Yes; but the newspapers have.

(). Now, | want to know precisely when you began to
receive this money and the amounts which you received
from time to time ?

A. I received November 2, 1871, from Andrew J. Gar-
vey $141 in settlement of his bill of $435; August 2,
from M. B, Wilson, $339.83 ; November 4, Menor, $785.71 ;
November 9, from T. Farley, $1,996.59; November 9,
fromm A. Willmann, §179.83 ; November 17, R. C. Hutch-
ings, $1,048.16: November 17, M. J. Farrell, $31.72;
November 23, W. A. Herring, $106,19; December 27, Wm.
M. Tweed, $32,000; December 28, W. E. King, $5,000 ;
and from the same party, December 30, a three months’
note for $9.475.97.

¢/. Was that paid on maturity *

A. I don’t know that.

¢). It was paid ultimately?

A. Yes, sir. On January 11, 1872, from Coman,
$1,479.77 ; January 11, William L. Edelstein, §45 ; Janu-
ary, 1872, John Fox, $1,835.14; Peter DB. Sweeney,
$299.75 ; April 22, R. B. Connolly, $4,575.65; April 22,
J. T. Connolly, $1,1564.51 ; September 25, E. A. Wood-
ward, $7,000. This is all I have here. 1 took two notes
in settlement of the McLean claim of $1,500 each, which

No person says otherwise of your intentions,
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have since been paid, one dated April 1, 1874, and the
other October 2, 1874. —

L

¢/. What was the sum total that you received ? ful

A. $§67,055.39. '

¢). Please give me the dates and the amounts that you
paid out of this fund? |

A. T paid to J. Graburn, $250 ; to Barlow & Olney as |,
commission for collections, with interest for the use of
the money, $4,301.42. |

(. Now, please give us a list of the money that vou
paid to Keyser, with the dates?

A. April 29, 1872, $6,000; May 17, 85,000 ; June 15,
$5,000; June 18, §1,200; June 19, $7,000; Augunst 2,
$275 ; Angust 8, $2,500; April 14, 1873, §1,000; April
24, $4.000; May 6, $£5,000; May 16, §1,000; May 23,
$4,000; June 7, §5,000; July 7, $5.000; August 7,
$5,000: September 2, $1,000; September 11, £1,000 ;
September 16, $§3,000 ; October 11, $3,600 ; October 30,
$1,200; November 7, $1,000; November 15, $948.02,
being the balance of the moneyv in my hands.

). Including interest ?

A. Yes. sir; in addition to the two notes of $1,500
each paid by McLean.

¢/. When did you get the notes?

A. In 1874, I think.

¢). When did vou go to Europe ?

A. On the 16th of April, 1873.

¢/. Who made the payments to KKeyser after that?

A. My partner.

(). Now, will you please give me the dates of.the
mortgaces ?

A. June 1, 1872, $12,000; April 14, on the Pearl
street property, $9,000; April 14, 1873, Ninth street
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stables, $21,000; October 23,1874, $7,000 ; December 6,
1875, Second avenue, $5,000; May 14, 1872, Greenpoint
property, $5,000; August 20, 1872, $3,000 ; January 19,
1876, 1 think the mortgage on the Greenpoint property,
was $25,000. Unfortunately it was lost. In April it was
all burned up. We lost the insurance because Mr. Key-
ser did not inform them it was on lease-hold property. 1
trusted the Insurance to him. |

(). Why did you give back this money to Mr. Keyser?

A. Because I could not get the Comptroller, Mr. Green.
to settle the matter.

. And that was the reason you gave Mr. Keyser back
the money ?
. 1told him that if he could give me reasonable
security he could have the money, as I supposed it would
come back to him again at any rate.
| (. And that was the reasonable security you got for the
ll?t_)an ¢

“A. That is the fact.

). You didn’t consider Mr. Keyser a good man, did
you, that you treated him with such extraordinary kind-
ness ?

A. I regarded Mr. Keyser as a great benefactor to the
city, and I have seen nothing but great weakness in him.
I cannot excuse his conduct. So far as 1 know he has
told the truth to me.

¢/. You don’t believe that he raised his bills by adding
any percentage upon them ?

A. In answer to that, 1 will say that if he has done so
he was the first one to acknowledge it.

(). His vouchers were the first ones that were got ?

A. e told me that before the vouchers were found.

¢). Before the vouchers were found ?
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A. Yes, sir.

(). So, being the first one to acknowledge his gnilt, you
regard him as a good man ?

A. I don’t want to discuss that question. I said that,
under the circumstances, I felt bound to give the money
back to him.

(). Did yon consider the claims he had against these
men to be his only available property ?

A. 1 thought so.

(). How much do you think he could have raised on
these mortgages if he hadn’t got the money from vou?

A. Perhaps $20,000 or $30,000.

(/. So the difference between $30,000 and §60,000 was
the money he got from you that he could not have got |
from any other parties ?

A. 1 have no doubt I took an extraordinary risk, but I
believed at that time that any of the mortgages, if fore-
closed, would have realized the amonnt loaned upon it;
particularly that on the Strangers’ Hospital. That was
my judgment. 1 think that the real estate would have
brought at any timme within three months after the mort-
cgages fully the amount loaned upon it.

¢. Why was it that these particular claims were selected ?

4. He kept two classes of accounts. One he proposed
to set aside for himself, and the other for the city, and we
found on inspection that he had there large claims upon
some persons, and we gelected them.

(). Some of them were not large claims ?

A. They were in the class we selected, and I made the
sugeestion that he should assign them. He thought that
he could - ecollect them better himself ; but he afterwards
sald that he thought we conld get more out of them than

he could, and he put them in the assignment.
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). You selected them because, in your judgment, they
were fraudulent ?

A. Noj; I believed they were honest claims.

(/. For their face?

A. 1 would not like to say that. Plumbers bills are
very uncertain things anyhow.

. As plumbers’ bills go?

A. I think they charged big prices, but I think the
parties got their money’s worth.

. He had claims againust others, had he not?

A. Yes; Tweed’s claim was $40,000. On the book it
was $30,000.

/. Did you think that the real claim against Tweed
was §40,000 or $50,000 ?

A. 1 supposed it was $30,000. There was a memoran-
dum on the book, “ paid,” in pencil. I found some irreg-
ularities. There was a claim against Orison Blunt
which I never collected. 1 will say, however, that I con-
sulted Mr. leyser on that, and took his view of the case.

/. Was the name of Orison Blunt erased from the
assionment ?

A. 1t was; but 1 don’t know who erased it; I only
know that it was done. '

¢). Was it in the original assignment ?

A. I think it was, it I am not mistaken.

/. Is the name erased in the original ?

A. Yes, sir.

¢). You don’t known whether that erasure was made
before or after the date of the settlement?

A. It seems to me to have been made after it.

@- leyser testified concerning the bill there presented
that it was collected, or some of it ?
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A. There was no money collected except from those
parties whose names I have given to you.

¢. Was this trust fund kept separate as a trust fund?

A. Ithink not; I think our firm took it, and loaned it
out at 7 per cent. interest.

. Now,one thing more and I have done, I understood
you to say that you made a number of efforts to get
Comptroller Green to settle this matter hetween Kevser
and the city, and he would not do it. Finally, you be-
came convinced that no settlement would ever be made,
and you determined to let Keyser have the money back
again ?

A. My efforts for a settlement becan within four weeks
after 1 got the assignment. I made great efforts in the
case towards a settlement, but unsuccessfnlly, and I be-
came disgusted and wanted to give it up.

. How long was that going on before vou became
disgusted ?

A. Six months or a year.

¢/ The last collections vyou made were in 1874. Prior
to that was one in September, 1873, but you began to loan
him money in large sums as far back as April, 1372. Now
you could not have been very hopeless about getting a set-
tlement then ?

A. 1 communicated with Mr. Green from the very
start, but 1 did not consult him abont the mortgages on
the property.

¢. Was it necessary to give Mr. Keyser £5,000 a
month ?

A. 1 gave it to him from time to time, as his business
required it.

¢. Was it necessary to give him that much money a
month 7

!
]
#
-

\

\
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A. 1 thought so at that time.

. Why did yon not think it necessary to have some
regard for the interests of the other cestui que trust?

A. I thought it was necessary for us to give Mr. Keyser

a respectable standing in the community, and to keep him

up; and for that reason 1 told him that if he could give

me any reasonable security 1 would give the money back

to him. I don’t think it necessary to explain to you, as a

Jawyer, why 1t was necessary to keep him in good condi-

tion, and to make him feel good. We wanted to use him

as a willing witness, not an unwilling one.
¢/. We found him a most unwilling witness.
A. Did you?
(). You were to act as much for Keyser as for the city
—the same for both—to find out the truth between them?
A. Yes, sir.
% (). Why was it not proper then for you to enforce his
| "claims against the city if vou thought he had any ?

A. He consulted his lawyers, and they said it was not
proper for him to sue the city—that the city should sue
Keyser?

(). Dut if the city owed him monev ¥

A. He was told that that was not the proper proceeding,
but that they should sue him.

¢). (By Alderman CowiNg)-—1 will ask you but one
question, Mr. Shultz. 1f, hereafter, it shall appear upon
accounting between Mr. Keyser and the city that Mr.
Keyser is justly indebted to the city for an amount egual
to the amount that came into your hands this trust, and it
shall be determined that those investments which you
made were valueless and 1llegal, are you of sufficient finan-
cial responsibility to make good that sum to the city ?
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A. 1 don’t think that question is quite a fair one, but I
shall answer it.

¢). I want to place you in a proper light?

A. I think I shall be able to respond to any requirement
of that nature. I think at the proper time 1t will be re-
sponded to.

¢/. My intention in asking the question ig to know if
you are in a position to do the city justice?

A. If I am legally liable for the amount collected I
think the city will get it. That is my impression, but I
don’t think I want to pay it over this afternoon.

The Committee then adjourned to 7th 1nst.

TWENTY-NINTH DAY.

TrUrsDAY, December 6, 1877.

Present— Alderman Luwis,
o CoWING,
* & SLEVIN.

The Committee met to-day at 2 o’clock ». M., pursuant
to adjonrnment.

There being no witnesses in attendance, no testimony
was taken to-day.

0l



802

Alderman Lewis, Chairman of the Committee, made
the following statement :

In a matter now pending hefore the honorable Supreme
Court, one of the justices expressed a doubt as to the ob-
ject of this Committee of Investigation. With all due
respect for the Court and His Honor the Judge referred
to, I desire to say, on behalf of this Committee, that the
object was, and is, to ascertain why, with the great outlay
expended by the city, so small an amount has been recov-
ered of the $50,000,000 estimated to have been dishon-
estly taken by the so-called Tweed Ring, and the conspi-
rators allowed to go unpunished. Some of the principals
in this great fraud declare under oath that their share of
the amount so stolen has been frittered away and lost in
speculations, the losses commencing eighteen months after
the frauds were discovered and while the State authorities
were endeavoring to bring the culprits to justice. We,
as a Committee appointed by the direct representatives of
the people of this city, deemed it our duty to ascertain if
every measure had been adopted that might bring to punish-
ment the men who have so outrageously robbed its citizens
and secure such assets for the people as may still remain
under the control of the members of T'weed Ring. And
we feel assured, that when the evidence adduced before
us 18 analyzed, it will enable us to report a state of facts
concerning this matter that will show that the principal
leaders in this wicked conspiracy have so far escaped the
punishment they so richly deserve, and the city has ac-
quired a very small proportion of the amount stolen,
while large lawyers’ fees have been paid and members of
the Ring protected, who, in our judgment, should have
received punishment. No full statement of these frauds
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had ever been furnished to the people of this city, and
facts are now obtained which in all probability would not
have been made public unless obtained by this investiga-
tion. The Committee consider this explanation due to the
people of this city, and hope that it will also serve to
enlichten the honorable the Judge referred to above.

After this statement had been made, the Committee
adjourned until next Wednesday morning at eleven
o’clock.

THIRTIETH DAY.

DErcemBer 12, 1877.

Present— A lderman Lewis.

WaerLer H. Prckmam was called,and having been duly
sworn, testified as follows:

¢). (By Mr. CoLg)—Mr. Peckham, you have been con-
nected with what is known as the “Ring ” suits almost from
the beginning or quite so—have youn not?

A. Yes, air.

(). State to the Committee when and under what circum-
stances you first became connected with those suits?

A. I was employed by Mr. Charles O’Conor, in 1871,
in the fall, to assist him in the prosecution of the suits

R S R
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. which he then proposed to commence
] 11

Mr. O’Conor was
| acting under the authority of the Attorney General

(/. He was acting for the Attorney Geneial, and em-
ployed you and other counsel to assist him ?

A. Yes, sir; Judge Emott, Willlam M. Evarts and
myself.

Rl

(. That was soon after the exposure of the * Ring,”

and before any action had been taken with regard to any
of the persons who composed 1t—was it not ?
1

A. There was some little action taken by independent
'\ parties prior to that. There was a bill filed by Mr. Foley.
| The Committee of Seventy and the special committee

which was called the Committee on Remedies, had em-

ployed as counsel General Barlow, Mr. Lamen(,e_r Mr,
Barrett and myself. We commenced suit and proceeded

so far as to serve a summons on Ingersoll ; and we got an
order for his examination.

The order was granted, but
{ | with a stay until heard on appeal at the Gevers] Term,
- . You are familiar, then, with all the suits that have
been begun against the members of the Ring ?
A. I am familiar with all thos

r

e suits in which I was
employed; but that was all that was done by the Com-

mittee of Seventy, and 1t amounted to nothing. There

o,
have been a great many suits with which 1 have had
nothing to do.

5
i
|
E
i
2

¢/. The testimony taken before this Committee shows
that there were engaged in the Ring frauds the following

persons who occupied official positions under the city or
county government, viz: William M. Tweed, Commission-
er of Public Works; R. B. Connolly, Comptroller; Peter
B. Sweeney, City Chamberlain; A. Oakey Hall, Mayor;
E. A. Woodward, Clerk of the Board of Supervisors
and James Watson, County Treasurer

; and the following
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persons who held no official positions: James B. Ingersoll,
Andrew Garvey, John H. Keyser, George S. Miller, and
Hugh Smith. Will you please tell the Committee what
proceedings, if any, have been taken against each of those
persons, and what is the present condition of such suits?
4. To begin with Wintiam M. Tweep. The first
suit against him was brought in the fall of 1871. It was |
brought under the direction of Mr. Charles O’Conor, and )
the gentlemen assisting him, and also with the informal "
assistance of Governor Tilden. That was commenced 1
against Tweed, and he was held to bail in a million of "
dollars. It was heard on a motiou to vacate the order of I
arrest, and also on demurrer at Special and Geueral Term.
There was a vast quantity of proceedings in it, and the final ..
result of the case was that the Court of Appeals held that
an action of that character could not be sustained. It
was, thereupon, discontinued in the spring of 1875 ; another
action was begun against him at the same time that the
other was discontinued and he was held to bail in three or ||
tour millions of dollars. That action proceeded to trial in
the spring of 1876, and resulted in a judgment againstgf
him for the amount we claimed to recover. There was
also a suit commenced against R. B. Conuolly at the,
same time in 1871. 1 ought to state, perhaps, that the'f”?
suit against him was commenced by Mr. O’Conor and /'’
myself alone, none of the other counsel knowing anything .
of it. Connolly gave bail and disappeared, and that is/t
the last that has been seen of him. His bail bond was
reduced to $500,000 by order of the Supreme Court. !
). What Judge granted that order? |
A. My impression is that it was Judee Learned of Al-
bany.
(/. Do you know what became of his bail bond?



806

g A. No; 1 don’t know what became of it, but speaking
. from my knowledge of the routine in such things, [ suppose
\ it was filed. That suit was discontinued in the same way

~and for the same reason as that of Tweed. There was
. another snit commenced against Connolly at the same
| time, in the spring of 1875. No; I don’t think it was at
‘the same time, but it was under the act that was passed
in 1875, That suit was tried within the last few weeks.

' He did not defend it, and judgment was rendered against
t him.

. As to Perer B. SweeNey, no proceedings were ever

}{ taken against him until the spring or summer of 1875.

There was no evidence on which a suit could be maintained

—no sufficient legal evidence until 1875, when an action

1 was brought against him and his property attached. That

siit was prepared for trial and was ready for trial last
“ summer, when arrangements were made by which a cer-
tain amount of money was agreed to be given to the city,
and the case was not tried.
(/. The trouble in the Sweeney case was that you could
not trace payments of money directly to himn ?
A. No, not exactly that, not altogether that; it was
briefly this: He was not a public officer and held no such
\*1 relation to the proceedings on which these things were
" founded as the others did ; he was not within the purview

& 4 of the statute, as his name could not be found on a single

£ 5 piece of paper; and there was no way of establishing his

y & . : ; .
e connection with the frauds; the only way by which
; \

.+ we could do that affirmatively was by the evidence of
~ rIngersoll, N
“ As to Oagey Hawrw, there never was any civil pro-

i} | ceeding commenced against him, to my knowledge; I
' have heard that there was a summons served upon him by
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direction of himself, in 1871, by the then Corporation |
Counsel. That was no proceeding of mine, or any one
that I had anything to do with. I was directed at one
time to.prepare a complaint against Hall ; I think when |
Attorney General Barlow was in office, and I think I did
prepare it, but nothing was ever done with it.

-
-
A ——“

E. A. Woopwarp disappeared very early in these trans-
actions. He was sought for with a great deal of energy,
but could not be caught. We had more or less negotia-
tions with parties who assumed to appear for him, and
claimed to represent him, sugeesting that he might be used
as a witness in the early trials of the “ Ring” suits; buty
nothing was ever done until he was arrested in Chicago in |
the fall of 1876. The first thing I knew or heard of it
was some one telegraphing to me at my house, in the mid-
dle of the night, asking me what reward there was for the !’
capture of E. A. Woodward. IIe was brought here and a
suit was commenced against him. Negotiations were com-
menced for his paying over some money and his giving
such evidence as he could in the ** Ring suits,” then pend-
ing. These negotiations resulted in hlS paying $155,000 h h
in December laat-——$103 000 in cashand $50,000 in a note
which was deposited by the Attorney General inthe Union
Trust Company, and which was paid.

(). Ilave you any recollection when that note was paid?

A. It was paid when it fell due. 1 think six months
after 1ts date.

¢). That was some time in July last?

A. Yes; in July.

¢). In what Trust Company was it deposited ?

A. The Union Trust Company of New York. It was
deposited there by the Attorney General.
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. And the $100,000 was paid to the Attorney- .
(General ?

A. You may say that it was $§105.000. The history of
the transaction was this: We had been negotiating for
some time and had finally got Woodward up to $150,000

*when I went to the Attorney-General and told him that
I thought that was about all we could get, but that I
‘might be able to get enough more than the $150,000 to
'pay my charges; that I should charge $5,000 for my
services, and that I thought I might make Woodward pay
enough more to cover it. Ile said that he would like me
to do so if I could; I then succeeded in inducing those
who were acting for Woodward to agree to pay §155,000,
.. 80 that the Attorney General might pay me $5,000 and
! pay over to the city $150,000 net. The letters which I
EE inclosed you between the Attorney General and myself
In my letter to you of the 3d instant explain the facts.

(). The $50,000 was paid by note ?

A. Yes, 1t was cashed at maturity. There was consider-
able security given for the note, on real estate in Connecti-

cut. There was also some personal security of indorsers.
The Attorney General assented to the arrangement.

/. At the time that the arrangement with Woodward
was entered into, did he make any statement of his prop-
erty or effects, either personally or by counsel ?

A. His counsel presented me an account of the real
estate that he had in Connecticut. There were some
mortgages also, which they said that he had, besides some
other property which was not available, as it depended on
contingencies—-property which Woodward himself might
or might not be able to turn to account. 1 actually knew
that the man was not giving over the last dollar he had in
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the world, but 1 did suppose that 1 got all the available
property that was to be found.

(/. What did his coufisel represent to be the entire value
of his property ?

A. I don’t remember what valuation they put upon it,
but 1 thought it was valued higher than it was worth. 1
took a lien upon it, but afterwards 1 preferred to take
$50,000 rather than the property itself. So faras I could
see from all I learned and from the report of the gentle-
man 1 sent up there, we got about $100,000 more than we
could have gotten by proceeding against his real estate.

(). Against his real estate’

A. Yes, and the mortgages. There was something else
which his personal attention might make available, but 1
cousidered that if he gave the sumn named, that that, to-
gether with the testimony which he would be able to give,
which was an important consideration, was the most that

we could realize. }
(). At that time, was it considered necessary that Wr(;od-i ._

ward should be used as a witness ? E | ]
|

A. Yes, sir, because the cases of Sweeney and Connolly! 2
were pending, and we did not know what turn affairsé
might take. I also understood that he would be a valu-
able witness in a great many suits of which I knew
nothing. |

(). With regard to those negotiations with Woodward,
who were the parties who acted for the people besides
yourselt ! |

A. The negotiations, 1 think, were commenced between
Mr. Townsend and Mr. O’Conor. Mr. Townsend for
Woodward, and Mr. O’Conor for the city. About the
middle of December Mr. O’Conor retired from the case. H
I remember his referrine to the Woodward case, with a
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suggestion to get as much as we possibly could. Exclusive
of that, there was no one connected with the negotiations
except myself. I consulted the Corporation Counsel, and
the Attorney General, but the direct action, you will
understand, was independent of them. I did not want to
have the officials bronght in or mixed up with the negoti-
ations then pending.
¢/. The idea was not to have it appear that the People
had entered into an ““accord and satisfaction ” in either of
those cases.
A. Yes; what 1 proposed to do was that I shonld col-
- leet whatever amount I eould, as far as 1 was concerued,
“and then that we wonld not do anything further in the
~case. The Corporation Counsel and the Attorney Gen-
eral knew of it, and ratified it, or rather authorized my
actlon in that way.
(. Now, we will take up Watson’s case ?
4. Watson was dead when the proceedings were com-
~menced, and a suit was instituted against his real estate.
There was a great deal of negotiation. Ifinally, we got
a judgment. The Surrogate afterwards made a decree
directing that a check should be issned by the United
nStates Trust Company, in payment of the judgment. In
l{ 1875 the action was commenced and a great deal of nego-
‘tiation had. Finally we got a judgment for some $648,-
000. We realized $590,000, which we paid to the Attor-
ney (General.
¢/. Can you tell at what time the Attorney General
might have drawn that money from the United States
Trust Company. It laid there for some time after the
judgment was entered ?
A. He never had any power to draw it from the United
States Trust Company. The decree was entered in the



811

Surrogate’s Court, by which the United States Trust Com-
pany was to draw a check to the order of the State Treas-
urer. That was found to be an inconvenient proceeding,
requiring a law to get it from the State Treasurer, and

2 §
r:-l

we had the decree corrected so that they were directed to |

pay the money to the order of the Attorney (General. |
That check was delivered to me and I sent it, I presume,
on the same day to the Attorney (eneral.

(). That was a certificate of deposit, was it?

A. My memory is that it was a check by the United
States Trust Company, on some bank. 1t was a check.

¢). 1 am trying to fix the time at which that money -
ought to have begun to earn interest ¢

A. All that I can tell vou is, that if you look at the de-
cree you will see the date thereof. The money wasin the
hards of the Attorney General within a few days aiter 1t
had been so ordered—within a week or so. Of course 1
could tell you the exact time by looking at my letter book.

(). Why was it that the suit was settled for a much
smaller amount than the amount of the judgment?

A. The judgment was for about $648,000, and the
amount realized by the city was $590,000 —a difference
of $50,000 or $60,000. There was an understanding that |!
if the Surrogate decreed that a certain amount of the A
money should be applied to tue payment of taxes and |
some other expenses we would make no active opposition.
The Surrogate’s Court did so order.

Q. It was, then, a decree of the Surrogate which pro-
vided that the judgment for $640,000 should be settled for
the sum of 590,000 ?

A. The decree stated what amount of the funds in the i
hands of the Trust Company should be applied to the pay-*

ment of the judgment.
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- The decrec shows what_ disposition was made of
it ¢

A. Yes,sir.

- That ends the lists of officials.—Now we will take
up the private persons?

A. As to InceErsoLL—As I said before he was the one

E that was sued independently. That was very soon ended.
‘It did not amount to anything. In the e¢ivil proceedings

process was served upon him. He ran away. He came
back under the safe-conduct of the authorities with the un-
derstanding that he would be of service to us as a witness,
and after he had told us what he knew we would see
whether we would use him as a witness, or would give
him a certain length of time—to disappear again—so that
he might place himself in the same position as before he
came. Ingersoll came here, and I remember I saw him
I think more than once. 1 think somme others saw him
also. The impression he produced on me was that he
was not telling all he could. The result was that we would
not accept him as a witness, and he was warned to look

- out for himselt. After the specified time had elapsed, we

" looked out for himand had him arrested. A c¢ivil suit was

-y

.commenced against him and he was held to bail. 1 don’t
 know whether it was fixed at a million of dollars or not.

It might be putat halt a million—and he was soon after-
wards tried on the indictment.- I tried the indictment,

. and he was sent to the State Prison. In the civil suit
~against him the Couart of Appeals held that it could not

~be maintained. When he was in the State Prison, some-

~ body came to me and told e that he was very ready to
- say everything he could, and that he would be a very val-

~uable witness. The same thing was also told to Mr.

O’Conor, and at the request of some gentleman, eithes



813

Mr. O’Conor or Mr. Tilden, I cannot remember which, 1
went to Auburn and saw him there. One, evening, some
some time afterwards, T received a note from Mr. |
O’Conor, saying that Ingersoll’'s testimony was necessary |
to the completion of the evidence which he was preparing
in the suits against Tweed and Sweeney, under the act of ;.
1875. 1 sent that note or its substance to the Governor,
and Ingersoll was pardoned. He came here and testified,
and protessed himself ready to do anything he could in
the prosecution of those suits. With possibly one or twal
exceptions, he has told everything he knew, and has since
been a prompt witness when called unpon. No civil action
was ever afterwards commenced against him.

(). Why was that ?

A. I could not say. 1 never had any instructions to
commence an action against him. 1 know in a general
way that Mr. O'Conor advised against any action being
taken against him. 1le did not bring any such action.)
You cannot sue a man and use him as a witness at the
same time.

(). That exhausts himn. Now, as to Garvey ’

A. Garvey ran away at the start and could not be found}|
when proceedings were commenced, Afterward negotia-
tions were commenced between Mrs. Garvey and Mr.
O’Conor, and afterwards with Garvey himself ; and the |
result was that he came back some time afterwards. 1/
saw him and examined him. I used him as a witness
upon the trial of Mayor Hall, and on pretty much all the
trials we have had since. Garvey has proved himself a
very valuable witness. His statements have been very )
reliable and he has been very thorough and activein doing
what he could in filling the role that he undertook. No !!
civil action was commenced against him. L
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(/. And for the same reason ?

A. Yes, so{ar as I was concerned, I had no instructions,
and had I been instructed I should have declined acting,
for the reason that I could not commence an action against
a man after talking freely with him and being admitted
to his confidence, unless I was satisfied that he was
deceiving me.

). Now, as regards Keyser ?

A. KryseEr was the first man I knew of to mmake a break.
I did not see much of him or have much to do with him.
'1He acted more directly with Mr. Shultz and General
'‘Barlow. They saw him. I remember going one time in

the early part of these transactions to the Court house to
examine these warrants. (eneral Barlow was there, and
Mr. Earl, I think, wasthere on the part of the Comptroller.
We examined the warrants, and Keyser pointed out some
that he said were forgeries. A day or so afterwards I
was sitting In the Comptrolier’s office talking to Mr.
Green, who was Deputy Comptroller. Mr. Tilden came
in. He was not Governor then. The question arose as
to the liability of the Broadway Bank for the payment of
the warrants which Keyser said were forgeries. We con-
cluded to send for Mr. Palmer, who was President of the
Bank, and this phase of the case was placed before him.
IHe seemed to be quite surprised and offered every facility
to examine into the bank accounts and to place the books
at our disposal for that purpose. Governor Tilden oftfered
to make the examination, and that was the first evidence
of a clear character that we obtained. Keyser has been
a witness ever since, and 1 have examined him in a great
many cases.

¢/. Have you found him an accurate and valuable

~n

witness :

f
i
:
:
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A. e was a very valuable witness. He is a curious

i1
k)

sort of compound. Keyser wanted to have it appear that

he was a very good man all through, and had been in some
way mistaken. Garvey admitted that he was wrong ;

RBT
whereas heyser would never admit that, but was always |

inclined to say that he had been misled. I don’t think

that he ever intended to deceive us. Ie was not quite so
prompt on the witness stand as I was led to suppose that
he would be when I talked to him. IKeyser was mistaken
about a great many things. In regard to his warrants
which he said were forged. it now appears that he either
imdorsed them himself or allowed Woodward to do so for
him. Iixcept errors and mistakes of that kind, I have

never seen anything that made me believe he was unfair,:
or intended to deceive me. He is not quite so firm as we.

could desire, owing, perhaps to the idivsyncrasy of the
mal.

¢/. What was the nature of his assertion —that the
indorsement of these warrants were forgeries? That was
the basis of his whole development, was it not?

A. Well, if his statements as to those indorsements had
been true, a case could have been made out against
Woodward for forgery.

¢). And against the Broadway Bank?

A. Yes, sir; a civil liability.

(. Dut if his statement as to these indorsements
was false, it necessarily was useless for either of those
purposes ¢

A. Obviously.

(/. Do you know any thing about the assignment made
by Keyser to Shultz?

A. T have heard of it. 1 do not think that 1 ever saw

it, except at the last trial against Tweed.

J
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¢. Did you hear of it when it was made ?

A. I may have, but I don’t think that I ever heard of
1t when 1t was in contemplation.

/. The testimony taken before this Committee indi-
cates very clearly that the claims that were assigned by
Keyser to Shultz under the deed of trust were claims
which he never intended to present or collect; did you
know anything about that at the time ?

A. 1 did not at the time nor before your examination
of him be:ore this Committee, I think; but whether
I did or not I do not know. It is possible 1 might
have. I dov’t remember anything about it.

. . As to Keyser, there was no action, either civil or
‘eriminal, instituted against him ?
;\ A. Not that I am aware of.

(/. The next manis J. Mc¢Bride Davidson ?

A. No proceedings were ever commenced against him.
. ¢). Doyou know why?

?
3

| A. As far as I am concerned, because I was never in-
structed to take any proceedings against him.

¢/. Was he used as a witness ?

A. Yes; and his testimony was to the effect that his
bills were rendered fairly, but that they had been raised
afterwards. When he was being paid he was called upon
to indorse the warrants, which he did without seeing the
face of the warrants. He was a witness in the ecivil
trial against Tweed, and he was the king-bolt in the trial
of Genet, who could not have been convicted without his
testimony.

¢). 1t is shown in all these trials that he knew of these
frauds and was a party to them to the extent of indors-

ng the fraudulent warrants?
A. You can draw your own inference from the facts.

]
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He presented his bills, and his charges were extremely
liberal ; and when he was paid his bills he was paid in that’
way. You can draw the same inference that I can. |

(). He made an assignment to his partners, did he not?
A. T never heard of any assicnment that he made to
anybody. He may have done so for all 1 know.

©. You have no knowledge of it?

A. No. gir. There was a snit pending between his
partners and himself, which is still pending in Albany.
In the course of some proceedings there was a receiver
appointed of the property belonging to the firm ; that re-
ceiver brought more or less snits down here and employed 5
me in them. I don’t know how many there are. 1 tried
some of them. So far as I know that was a controversy
between the partners, and the money collected was paid
over to the receiver—what I collected and what was col-
lected by my firm.

(). The next name is George S. Miller. Has any suit
ever been brought against him?

A. Yes, sir. There was a suit bronght against him by
the Board of Supervisors. After the decision of the
Court of Appeals in the Tweed suits there was a sort of
interlude in the proceedings. After the act of 1875 every-
thing of that kind was dropped. Miller was a witness in
the trial of the civil suit against Tweed, and gave his tes- '
timony on that trial.

(). The only remaining name on the list is that of

Huvuen Snyrra ? .

‘A So far as I know no action was ever commenced
against him. |

(). Be kind enough to state what, if any, stipulations or
agreements were made with any of these members of the

02
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Ring to the effect that they should be protected iroin
prosecution on civil as well as criminal process?
\\ 4. As to Garvey, Keyser, Davidson and Miller, 1 do not
\'know what was done in regard to them, as to that. The
~ arrangement with Garvey, whatever it was, was made with
'+ Mr. O’Conor ; that with Keyser was made with General
(\; Barlow or Mr. Shultz. I don’t know that I ever had any
~conversation with Miller on that subject. I saw him at
the trial of Tweed. I mnever had any conversation
with Ingersoll, except this: When his counsel came to
my house, prior to Ingersoll being pardoned, he asked me
what would be done with the civil proceedings against
him ; my answer was that 1 could not make any bargain
with him, but that he saw what had been done with
. regard to other parties, and he could form his own
judgment as to his case.

¢). So far as you know, there has been no stipulation
with any of them as to protection from civil suits?

A. None except what I have told you. I havetold you
the facts, and you can draw your own inferences as well
as I can.

¢). You have stated, that in one case—that of Peter D.
Sweeney—some of his property had been attached ?

A. Yes, sir.

4. Was their any property attached in any of the other
‘cases at any time?

A. An attachment was issued in the case of Tweed, but
I think every piece of his property was said to be in the
hands of somebody else. 1 think there were some attach-
ments issued against some of the Court House Commis-
. sloners.

' ). When were these attachments issued in the Tweed
case ?

gt 2T L - gy
i s =T

£1

‘4
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A. About the time the suit was commenced 1 1875.

(). What became of those attachments?

A. They still exist, I suppose.

(). They were never vacated ”

A. A motion was made to vacate the order of arrest,
but I don’t think that any motion was made to vacate the
attachment. Still it might have been. 1 know the case
came up and I argued it, as to whether a writ of attach-
ment and an order of arrest could co-exist. There was a
motion at the same time with regard to the bill of partic-
ulars; but it strikes me that no motion was made to
vacate the attachment.

¢). Can vou state why it was that in the other cases no}
attachments were 1ssued ? "

A. The only cases that I had charge of were those large
cases. In the casesof Tweed and Sweeney and Connolly,
they were finally issued, but in the case of Connolly they
could not find any thing to attach. The reason they were
not issued, originally, was because an attachment could not
be cot in an action fortort. Theact of 1875 was promoted ,
and was drawn I think by Mr. O’Conor. It was passed |
in order that we might get an attachment with the order
of arrest.

Q. Has there been in any of these cases a written stipu-
lation or agreement, protecting any of the Ring men from
prosecution, either in civil or criminal actions?

A o 51k

Q. I did not catch what you said as to who made those
stipulations ?

A. The arrangement with Garvey was made between
Mr. O’Conor, Garvey, and his wife. I think the whole
thing is detailed by Garvey himself, in his cross-examnin-
ation on the trial of Tweed. With regard to Ingersoll, 1
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don’t know of anything except what I have stated myself.
With regard to Keyser, all I know is mainly what 1 have
heard of the arrangement made with him by General
Barlow or Mr. Shultz. George S. Miller was called as a
witness in the Tweed case. 1 don’t know whether 1 had
any conversation with him or not. I don’t remember any
conversation with him at all. If he has said I had, he is
probably right.

¢). 1 don’t remember that he has said so.

A. I don’t know ; but I give you that as the impression
on my mind.

(/. About thissettlement of the Sweeney case—there has
been an assertion 1n the public prints, that it was by agree-
ment of counsel, that it shonld appear the real person who
owed the money was James M. Sweeney, and that Peter
B. Sweeney would pay the money out of the estate of his
brother James—is that so ?

A. The facts were fully stated at the time, in a letter
from Mr. Nash and myself to the Attorney (General.
The settlement had been in negotiation for a week or two.
It arose by iy meeting somebody in the street, who asked
me if a proposition to settle would be entertained. 1
communicated with the Attornev General, Mr. Fairchild.
Thereupon it grew into a negotiation. Mr. Whitney, the
Corporation Counsel, the Attorney General Mr. Fairchild,
and another gentleman who acted for Sweeney, but who
does not care to be mentioned or known, met repeatedly
in my office and discussed the matter over. 1 saw some
others also, among whom was Mr. Kelly. The upshot of
it was that the offers made by Sweeney’s friends were de-
clined. 1 then supposed the case was to be tried, and
went to the court that morning expecting to try it.
When there, Mr. Vanderpoel came to me and told me
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that they had concluded to offer $400,000. Then the
question arose as to how the payments should be made.
When that was all over Mr. Vanderpoel asked me if I
should object to receive the money in the form of a
payment from the estate of James M. Sweeney. I
answered that 1 not only should not, but that I should
require it to be made in that way—having a view to other
sults that were pending, and possible pleas of accord and
satisfaction. That was all there was of it.

(). That was all that the counsel on your side had to do
with 1t 7

A. Yes, sir.

(. And the object of your arrangement as to payment
was technical, to avoid the danger that the other de-
fendants might plead that the settlement with Peter D.
Sweeney was an “accord and satisfaction” as to them
also?

A. Yes, sir.

(/. But there was no idea on your part, by entering in-
to this arrangement, of saving or attempting to save
the character of Peter B. Sweeney ?

A. None in the world. _

(). And there was no doubt in your mind that the
person to be tried in that case and who had committed the
frands was Peter DB. Sweeney and not James M.
Sweeney 7 |

A. Certainly not. James M. Sweeney was not a party
to the action at all. He was dead. We could not have *
recovered against him in any suit. His estate was not
known to have any property, and even if it had, we
would not have been permitted to do more than to come
in, pro rata, with the other creditors. The understanding
was that if Peter B. Sweeney paid the amount agreed
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upon, we would not press that suit. That was all we agreed

to.
). Was the settlement of the suit arrived at with the

concurrence of the Attorney-General ?
A. Yes, he had stated to us that he was in favor of a

 settlement. The question was as to the amount. The

amount hitherto offered had been rejected. I wassatisfied
that the Attorney-General would take whatever would be
acceptable to the local authorities, and Mr. Whitney said
that he had consulted with Mr. Kelly. As the Attor-
ney-General was away at the time, Mr. Nash and myself
assumed to act for him. He had expressed himself in
favor of a settlement. The question was only as to
the amonnt.

(/. There was some statement made by the judge on
the settlement of this case to the effect that the settle-
ment did not necessarily reflect npon the character of
Peter B. Sweenev. I have no memorandum at hand and
do not know that I have accurately stated the substance
of the Judge’s remarks?

A. 1 do not know that I can help yon much. As I
recall it, the Judge said in effect that as the settlement
was to be made from the estate of James M. Sweeney, it
did not necessarily reflect upon the character of Peter B.
Sweeney. I think vou stated the substance fairly.

1 . Was that statement agreed to by the Counsel for
.| the People ?

A. Not at all.

(/- 1t was not with the concurrence or by the consent of
the Counsel for the People that that statement was made ?

A. No, sir; on the contrary we had expressly refused
to accede to a proposition of that nature.

The Committee then adjourned until Friday the 14th
instant, at 11 o’clock a. M.
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THIRTY-FIRST DAY.

Drcemser 14, 1877.

Present—Alderman Lewis.
e Cowing,

i SLEVIN,

The Caairman called the Committee to order at 11
o’clock A. w.

Alderman Cowine desired to state that his absence from
the last meeting was caused by his being engaged in the
trial of an action before Mr. Justice Van Brunt, and that
the statement in a morning paper that he had gone to take
the deposition of Peter B. Sweeney was wholly unfound-
ed. He wished to make this statement that it might
appear on the record that he had not been neglecting his
duty as a member of this Committee; this having been
the first occasion on which he was absent from any of its
8E88I0US.

Alderman SreviN, who had also been away from the
last meeting, made a proper explanation of his absence.

Mr. CoLE said that the testimony taken at the last meet.
ing was that of Mr. W. II. Peckham, and thatit_was taken
with a reservation that it should be submitted to the
gentlemen of the Committee who were absent, to be
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ratified by them and be subject to any further explanations
which they might require. He had not been able to

procure the attendance of two important witnesses whom
he had been specially instructed by the Committee to
summon ; consequently, he had to suggest the further
adjournment of the Committee till next Tuesday morning,
when he hoped to be able to finish up the investigation.

Alderman SLEVIN then offered the following resolution,
which was seconded by Alderman Cowing, and adopted :

Resolved, That the Counsel to the Cominittee be re-
quested to subpana Charles O’Conor, Esq., and Henry F.
Taintor, to appear as witnesses at the next meeting.

The Committee thereupon adjourned to next Tuesday
morning, at 11 o’clock A. .
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THIRTY-SECOND DAY.

DecemBrr 18, 1877.

Present—Alderman Lrwis,
. i CowING,
A SLEVIN.

The Committee met to-day pursnant to adjournment.

Mr. CoLEk said he had expected to receive to-day certain
tabular statements from the Comptroller’s office ; but that
in consequence of some additional payments made to the
City Treasury, they required to be made over again, and
would not be ready for a day or two. e, theretore, sug-
gested the propriety of an adjournment till Saturday
next, when he hoped to have every thing ready to wind up
the investigation.

Alderman Cowing then announced that if any gentle-
men referred to in testimony of previous witnesses wished
to make any explanation, or if any one knew any facts in
connection with the * Ring ” frands, and desired to aid the
Committee in the investigation, they would havean oppor-
tunity to be heard if they sent in their names before the
proceedings were finally closed.

The Committee adjourned till Saturday next at 11
o’clock A. M.
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THIRTY-THIRD DAY.

Droemerr 22, 1877..

Present—Alderman Lewis.
- Cowing.

J. J. MARTIN, having been sworn, testified as follows:

By Mr. CovrEk:

¢). What is your name ?

A. J.dJ. Martin.

@- You are employed where ?

A. Iam a clerk in the Comptroller’s Office.

- You have prepared from the books and vouchers in
the Comptroller’s Office a statement, or series of state-
ments, showing the amounts of money which have been
collected in each of the * Ring ™ suits, and the amounts
of money which have been paid in counsel fees and other
expenses In each of these cases?

A. Yes, sir. 1 have.

- And this paper is a transcript from the records and
books of the Iinance Department ?
A. Yes, sir.
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Mr. Core—1 will offer this in evidence :

STATEMENT of the Amount of Collections and Payments by the Attorney-
General in the *“ Ring Suits,” as shown in Schedule A,

From estate of James Watson. .. ..................... $590,435 94
‘“ Elbert A. Woodward, on account................ 100,000 00

‘‘“ Klbert A, Woodward, in full, with interest....... 51,779 16

v FPolor B, Swaensy, on 80000Rt. .o ouscvessssssons 150,600 00

w FPeolor B. Bweenoy. on Beo0unt. .0 uvss 5w suin 50,000 00

** J. J. Bradley, Exr., in full, with interest......... 206,662 20

‘*‘ 1nterest allowed by Union Trust Co.............. 3,006 48

o OTEI e 5 e g S O DM $1,152,373 78

Deduct payments made by the Attorney General for
Bervices and exXpenses. . ... .. ... .00 ..., TR 49.154 60

Amount paid into the City Treasury by the Attorney
General on the following dates :

1876.
SRDRBET B 5 500 5 G0 o & By g 4% 08 ns nrwms $005,435 94
1877.
BRI s R 0B i 85 s i g s s 102,801 06
DIROOTABETE 1 0o sws s vus & a5 5 0 s S 444 982 18

—— $1,1038.219 18

SUMMARY STATEMENT of Paymenls made by the Attorney General and
by the Finance Department for Services and Hzpenses in the ** Ring
Suits.”

Wheeler H. Peckham :

For legal services, ete,, per Schedule A. . $17.771 60
For legal services, per Schedule B. . ..... 45,331 08
7 263,103 18
Lyman Tremain, for legal services, per Schedule B.. ... 25,000 00
Henry L. Clinton, for legal services, as per Schedule B. . 5,000 00
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“James C. Carter, for legal services, as per Schedule B.. . $6,076 00
Barlow & Olney and Peter B. Olney, for legal services,
i pat Sehelole By yui s ss i besianmammas sus s 4,921 80
H. C. Allen, for legal services, per Schedule B......... 1,500 00
Edward L. Parris, for legal services, per Schedule B.... 1,336 00
Simon Sterne, for legal services, per Schedule B....... 1,100 00
James Emott, for legal services, per Schedule B....... 1,000 00
Charles F. Stone, for legal services, per Schedule B. ... 1,000 00
John E. Parsons, for legal services, per Schedule B. .... 500 00
J. M. Buckingham, for legal services, per Schedule B. .. 250 00
George T. Curtis, for legal services, per Schedule C. ... 15,000 00
John K. Porter, for legal services, per Schedule C, ..... 12,499 70
John H. Strahan, for legal services, per Schedule C..... 2,000 00
Charles O'Conor, for cash disbursements, as per Sched-
BN TR b B T T 5,186 10

Henry F. Taintor :

For services as accountant, etc., as per

BEOIE: A v v a5 vis somaimass ye 64 s
For expenses, as per Schedule B
For services as accountant, etc., as per

DRI Ch s v o vade b mencies w5 51,683 16
—_— 79,729 44

Arthur E. Smith, for services as clerk to Taintor, per
SEHBRIAE 15 B Ui vv s ¥ 0 4k 40 Bie alis seme 3 3,722 98

Robert Yelverton, for services as clerk to Taintor, per
Schedule C....... i R R £ R S L I 990 00

Eugene G. Barrows, for =services as clerk, etc., per
Sohedulen X BIOE Dasiassvnisns vapessssossms 2,745 00

James Graham, for services as Clerk to Taintor, as per
BERBRNIE U, 5 suvmms imanion i dn i S R SR 450 00

John A. Robinson, for services as Clerk to Taintor, per
BEBATIE 1. . o vt b fBa s 8 54 6h & S LIRS 43 300 00

Christian Classen, for services as Clerk to Taintor, per
OERRONIE 80, v 5 0 v 8 550 R IAAE RRE RS U % AE P aaaR 100 80

E. J. Attinelli, for services as Clerk to Taintor, per
Schedule C....... B R R S 5 SRR 100 00

L. B. Crane, for services in suit of George S. Miller, and
travelling expenses, per Schedules Band C........ 167 20

R. G. Hatfield, for services investigating accounts of J. H.
Keyser.ofc., perSchedule O ... .isvesiciniiisssen 846 62
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George P. Webster, for services. per ScheduleC........
Peter Mitchell, for retainer in suits, per Schedule C. ...
Clifford O. H. Bartlett, for procuring evidence, etc., per
DOREINNE Ko o5 5., 2 4 A5 SEP DPARPEGE £5 5 5 24 45 D PR
Thomas F. Grady, for services in procuring evidence,
Pel ORRBIRIE T vaanins i b b s bbb 56 bEER SR EEnE sEses
E. J. Anthony, for services, per Schedule A............
S. P. Nash, for services as counsel, as per Schedule A, .
George W. Smith, for services as Clerk, per Schedule B.
P. W, Rhodes, for scrvices as Clerk, per Schedul: B. .
Thomas S. Edsall, for services as Clerk, per Schedule B.
Robert P. Harlow, for services as Clerk, per Schedule B.
John J. Donaldson, for disbursements of Special Com-
mittee on investigation, as per Schedule B........
William S. Copeland, for services as Accountant, under
chapter 844, Laws of 1872, per Schedule C.........
John Polhemus, for printing. as per Schedule B...
Charles P. Young. for stenographic reports, as per Sche-

Warburton, Bonvnge & Underhill, for stenographic
reporta, per BebedBle B. . ... intinnsses vawnnsines
Allen Pinkerton, for services and expenses, per Sche-

Joseph E. Paine, for services in examining signatures of

Hall, Tweed, and others, per Schedule B..........
David H. Gildersleeve, for printing, per Schedule B. ...
B. W. Moore, for services, per Schedule B.............
John F. Moinehan, for services, per Schedule B........
John H. Kitchen, for services, per Schedule B..........

William Mongomery, for services, per Schedule B.......
Charles M. Wiley, for services, Schedule B............

William C. Bryant & Co., for printing, as per Schedule

Thomas C. Duffy, for services and expenses in Ingersoll

case, perSchedule B ........cccoveicivinianannss
Lockwood & Post, for costs in Coman case, per Schedule

E. S. Renwick, for services, as per Schedule C.........
Frank A. Pollard, for services as Stenographer, as per
MABREBRELE ). . co 50 53350560 5 EEssamesmne: S W—

1,100 00
100 00
3,500 00
666 65
625 00
563 90
150 00

4,089 39

2,600 00
1,408 74

897 40
302 12
296 10
150 00
92 30
50 00
50 00
50 00
30 00
30 00
27 00
25 00
85 00

2,500 00
262 50

198 62
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Robert L. Darragh, for services as per Schedule C...... $75 00
Marc. Edlitz, for services as per Schedule C............ 75 00
John G. Prall, for services as expert, per Schedule C. ., .. 75 00
Elliott C. Harry, for Stenographer’s fees.............. 362 50
Henry E. Davis, Referee’'s fees in Jones’ case, as per
e T o R O T Y T T 1,500 00
Underhill, Bonynge & Adams, for services as Reporters,
v U L Y T W — 196 80
L S P Y P $207,848 34
RECAPITULATION.

Amount collected by the Attorney-General in the ‘‘ Ring

3710 I § 3 S8 B ARARBS R £ 5 A $1,152,373 78
Deduct payments made for expenses :

By the Attorney-General, as per Sched-

By the City of New Y ork, for the Bureau
of Municipal Correction, under special
acts of the Legislature, as per Sched- {
ale B...... s T S R S § B S 106,776 27
By the City of New York, from various
appropriations, as per Schedule C.... 101,917 47
207,848 34

Net amount realized to the City Treasury.............. $894 525 44

o

FINANCE DEPARTMENT,
CoMPTROLLER'S OFFICE, December 18, 1877. §
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SCHEDULE A.

Showing the Amount of Moneys Recovered from the ** Ring Suits,” and
the Amount Paid therefrom for FExpenses by Hon. Charles 8. Fair-
child, Attorney-General of the State of New York, under Chapter
49, Laws of 1875.

The ATTORNEY-GENERAL in account with the CiTy AND COUNTY OF

NEW YORK:

1876. Dr.

January 24. To check received from estate of Watson,
and deposited same day in Union Trust

Company 6F New YOrk. . -«uwvnisaema $090,435 94

June 30. To interest allowed by Trust Company. . . 324 91

December 31. To interest allowed by Trust Company. .. 88 67

1877,

January 3. To payment on account from Elbert A.

R s o R 100,000 00

TR DERE o o 0 wm s s SRRy et s o iy e e il $6900,849 52

1876. &8 e

Jan’y 24. By check on Union Trust Company, to order
of Chamberlain of City and County of New

TULE, . . o nmcscsmorni GNEE 85 5 55 § S VREERGH $500,435 94
March 4. By payment to H. F. Taintor, for services as

Accountant, ete., on account of bill. ...... 4 000 00
April 1. By payment to Wheeler H. Peckham, on ac-

count of counsel fees...... et B B 6,000 00
May 1. By payment to Wheeler H. Peckham, in full 6,249 52
May 24. By payment to H. F. Taintor, on account of

GEOTE B <o e ins 55 5 5 95 B SR SRETR A 0 6,000 00
Sept. 6. By payment to H. F. Taintor, in full of above

i T 10,263 00
Sept. 19. By payment to E. J. Anthony, services in

People vs. Watson .........cccievcvecnnns 100 00

1877.
Jan’y 16. By check on Union Trust Company, to order

of Chamberlain of the City and County of
New YOrK........oocteiveoeeccanoancaces 102.801 06

) D $690,849 52

NEW YORK, January 16, 1877,
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THE ATTORKREY GENERAL in account with THE CiTy oF NEwW

YORK :

1877. Dr.

June 12. To cash received from Peter B. Sweeney ... ..
w29, To proceeds of note of E. A, Woodward, prin-

““ 29, To interest on abovenote. .. ..... ..o ou....

July 7. To cash received from Peter B. Sweeney.....
Dec. 10. To proceeds of note of J. J. Bradley, executor,

$150,000 00

200,000 00
6,562 20

3,182 90

$461,524 20

r—
—

DRI IR o a4 s s s Saess B SR FD T b ts drv e
% 10, Vo mtcreut o abiove NOU8: .o wme s utses e
‘“ 15. To interest allowed by the Union Trust Com-
PRNY L0 B8 o wie 50 o babiiapmmsets o

1877. Or.
July 5. By paid Wheeler H. Peckham, services as
counsel in People vs. Sweeney..............

‘¢ 5. By paid Wheeler H. Peckham, disbursements.. .
‘¢ 5. By paid S. P. Nash, services as counsel in People

B SSRERHDN & ¢ b s R kR B S R

‘“ 19, By paid . F. Taintor, services and disburse-
ments in People 3. Sweeney......cce00e...

Oct. 2. By paid E. (. Barrows, services in People vs.
DWRBLBY . <iiws 465 & 65 A b ms T mE RGeS 5% 555

31, By pmad H. F. Tamtnr services in People vs.
VY DD & 54 5 5 ab e mimis A5s 54 5 5 95 Bpbssi

Dec. 15. By check on Union Trust Company to order of
the Chamberlain of the City and County of

PN T O i s o i G o o e B T 4

$0,000 00
022 08

3.500 00
5,425 00
95 (10

- 2.000 00

444 982 18

$461,524 26

—— e r——
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SCHEDULE ‘'B.”

Bhowing in detail all payments of liabilities and expenses, for counsel fees and otherwise, made by the Minance
Department, from June 1, 1872, to December 15, 1877, upon accounts duly certified by the DBureau of
Municipal Correction, in pursuance of acts of the Legislature, and from wppropriations therein provided,

as follows :

Chﬂptﬁrﬁos,IJﬂWB Gf 1872----.;-. " o 8 B ®» % & & a # % o ® ® g « W @ «a ® & 8 ® * B 8 & F & & = 8 = C L T T D IR R R DR B R R L $501000 DO
Chupter 831, Tl of T008 .. ocos 0 iiameaii foha s it inisssda TR Gy s euanaeere 09U 09
Chapter 359, Laws of 1874.................... R ST R RN RS T A A S R R A 25,000 00
Chaptor 218, Lawl OF 18I0, . o o0 vasvspmannms vasmeninn s wmms i wsstoonmmmnon ddoe o6 k0 b8 chasees A KH)
Tﬂ‘tlala.-. ------------- # & & B & & 4 & & & & % = & 4 5 €6 8 & & € A F 4 8 & & 5 5 B & ® Yl * " 2% 2 e s s oo ¢ & @ $125,000 00

Z o R R T AT 5 DA * = e 1

DATE, TO WHOM PAID. FOR WHAT BERVIOE, ‘ AMOUNT.

|

1872, .f

“~dJune 1| Wheeler H. Peckham....... W Counsel fees and professional services, from October, 1871, to May
1, 1872, . ... $10,000 00
'** 10| Charles O'Conor..... R R For cash disbursements, from October 20, 18?1 ‘to June 7 :, IB"’J 5,186 10
“ 11| Lyman Tremain...................| Retainer in the suit against A. Oakey Hall . A i 4 1,500 00
“ 14 | Henry L. Clinton .. .. oo onva S Retainer in the suit against A Oakey Hall . e ek R R 1,500 00
' 98! K. O. Allen.. s L eemTran by s OUL JHER. . . o s v Gh s AR | 1,500 00
July 17 Thomas lIenry Edsall,..,......... For searches made in J)munher 1871, anid June, I8P .. .. covaiv s wa l 563 90
W 811 GhRrIes 3. YORIE oo oo on vseseiiing Stenographic reports, fromn ."bLbruurjr 96 to March 2 21, 187%.. m— 597 40
Aug. 21 |John Polhemus,  ...... .iseass For P:inting ..... RS SR SRR O G R S i R | 33 G0
¢ 31| Warburton, Bun} nge & Underhill Reporting arguments In the Tweed case, R SRR AR e 288 12
Oct. 11 |James Emott.. i AR B Rf..tuumr SR RV o e, Sos e S S | 1,000 00
‘* 28 1!John Polhemus.. ... «.v..c....0..| Printing.... .. T g e R R82 72
' David Gildersleeve . ... ............ 1 o T e T 92 30
0V &1 LN TYeIBIN v vvimpas v viam s Professional services in cases of Hall and Tweed........ el 2,600 00

€8s



DATE.

1872,
Nov. 25

My Dec. 23

1878.
““an.
Feb., 28
Mar. 11
~eApril 9
- May 10

-June 3
i 11

bk 1?‘
~July 11
Aug. 9
Nmr 10

- 19
“ee. 1%

o

(N 2_.1
s 2.7

ii 31

TO WHOM PAID, FOR WHAT SERVICE,
Hoorgt W BN .. .o snsoms Cash paid and services in October, November, and December, 1871
J. M. Buckingham .. P Bervlces L R O
P. W. Rhoades,....ouevs —— Sergiceslé?vestigﬂting frauds in October, November, and Decem-|
er T s G R R T R S R R P S
Wheeler H. Peckham......... .... Professional services in casges, from May 1 to December 31, (872 .
DB PO, . .o cuvvesn sovnven -] EEREBE oo o0 Y A  BNESSRe A s SR
LFDAAN UYL . oo s Professional services in case against Tweed....... ..............0
Henry L. Clinton. . ... T ' Balance and in full for services in case of Hall and others. ........
Ao o0 B o v vaiinmive s s e Services investigating accounts in Broadway Bank............ ...
Tmnn 'Tremem ... < veversinaas Services in case against Tweed, in full payment, .................. ;
Peter B, DINOY .ovouver vonswanss .| Services as Attorney, from June 8, 1872, to M 6, 1873 b, |
RODert Y5 HATIOWS . oo v sviins i Services as Law Oleri{ from Aprll 13, IB;H, prll 13, 18"3 .......
Simon Sterne.. ...................| Legal gervices and expenses.. T,
Jobn POIREmME. o .; oo vavn i ivanni Prmting B @5 SRGTREY BIE EIEAEESE. BRI SR RS e |
John Polhemus.............. e SN o o0 s Sl Sasmer | GascERE G S el D S S i s
LB BB canvmmnmmm oo gias PLOTERAIN B SOMVIOPE . oo oo ihanial be o hibed BRRE 8 U nn s s |
Wheeler H. Peckham ............. ProfeEsional services 10 TTWeed CBEO. ... oo veuss 1 iona o oo esus saws s
SOOI POIMGIIUR. .5 .o o wovawsn s o ETREIRENUIRN. . oo 0000 0 8 e i A 0 S IR R
SHenty L. CHOION woa  wvies w5 savans Retmmug R S e T BT e T — |
EOwnrd 3. PRYPIS ..o comvie P Profesgional services and disbursements .
Ly Lremnin., ... caovins sovien | Bal%nce t!ulel for professional gervices in cases of Hull Tueed and
BRI co s ot S R R e R A A S B A
Lo B Gl . o e % s Trmelling gxponiesy. Dechmber. IBTH . . .. oo oo ddasncsts b
Allen PInkerton......coocvcvsvases quI‘ViEE“lﬂ.HdE‘KpEHE&E
B W OO o cuspnmnnsismnn b smin  Services in trial of B s i, TN SR e i
Peter B. Olney.. ek snin i vaone) DBIVIRBE I BIRL OFUBRIEE . ot b s bbby s i s i
William Mont nmery ............. Services in trial of Genet ......... h AR B S
Charles M. WHeY . .ooovies i sovens B TR o s TS5 TR ——.
Joha I MOINOBOAR . ..o vows cues For services ag Mesgenger to December 5 P L7 ¢ S |
tdont H. BKitehen. .. .v.ceii:x R For services as Messenger to December 27 1873 . Sae R
| SODELE I BBRYIOW . .vviases e snusns ' For gervices ag Clerk to December 27, | R NI

50 00

SEZESE
SS8883

FER



W 1874.

“Jan.

(]

i

Fezb.
M ?‘r.

S July

3

15
16

4
10

12
30

1875.
June 23

"\ Sept.

Oct.

10
16

1876.

- May

28

June 2

TTAung

Oct.

id

20
2
13

1877.

- F'eD,
Mar.

24
2

April 18

June 21

Aung

Out.'

3
17

Lyman Tremain.......
enry L. Clinton

-----------

- Professional services and expenses in trial of A. Oakey Hall
' Balance due for professional services in the trial of Tweed.. .. ...
 Profesaional gervices in preparation and trial of Tweed and others
Expenses Incurred in investigating frauds, etc., from April to

lllllllllllllllll
--------------

lllllllllllllllllllll

Allen Pinkerton
Jog. E. Paine., ... ....
John E. Parsons
Warburton, Bonynge & Underhill.
William C. Bryant & Co
Barlow & Olne
Thomas C. Duffy
John Polhemus......... ..
Charles F. Stone

...................

...| Examinations of signatures of Hall, Tweed, and others

.................

llllllllll

....................

nnnnnnnnnnnnnnnnnn

...| Printin % ................................

------------------

Wheeler H. Peckham. ...........

Barlow & Olney

iiiiiiiiiiiiiiiiiii

Wheeler H. Peckbam........... ..| Professional services in Tweed case, from

Henry F. Taintor | Travel

------------------

Wheeler H. Peckham ... . ... .. ...
SRMeR U UBYTEY, . vvvniiismans
Wheeler H. Peckham
Barlow & Olney. .................
Wheeler H. Peckham

.| Professional services, from January 1 to March H; 1876

lllllllllllll

.| Professional services in Starkweather case .

iiiiiiiiiiiii

SRR UL LRPIEE. . o e e s
Wheeler H. Peckham. .. ... . ..
H. F. Taintor

Lockwood & Post
Henry Harrisse
E. G. Barrows, ...

iiiiiiiiiiiiiiiiiiii

iiiiiiiiiiiiiiiii
llllllllllllllllllll

lllllllllllllllll

- L] L]

pecombtle B . s si v o
Serviced and expenses in the Hall case

.........................

---------------------------

...........

Services in connection with case of Genet .

Reporting and transcribing examination of H. O. Clapp
FORUNR - . o e, msasmn e e

Disbursements in 1872 and 1878.........
Services and expenses

-----------

----------------------------
"""""""""""
L

........................

Professional services, November, 1873, to March, 1874, .. ... .
Professional gervices in cases of Tweed, Genet, and Fields

--------

Retaining fee in cases of Coman and others

lllllllllllllllllllll

J ul{', R R 0l s o s o e R e RS
ing expenses, from April 12 to May 31. .

iiiiiiiiiiiiiiiiiiii

....................

Disbursements made and incurred in various suits, from J
1875, to April, 1876 p SYOIm. Sty 1,

------------

Professional services and disbursements in guits in 1875 and 1876

Balance due for professional services and disb | ~
L i AR § urﬁementﬂ-i*I? 18:5

Professional services in T'weed case, 1876 ............... ...

Preparing élfld arﬁuing case of People vs. Tweed, etc., 1878 . ......
Amount advanced for procuring and finding witnesses to be uged

in trial of the People, etc., vs. Peter B. Sweeney
Costs in Coman case.

L]
------------

llllllllllllllllllllllllllll

Retaining fees, etc., in Tweed and Connolly cases ... . "
g elin s Ry L R ot
TR o mmnsenibo

-------------------------------
L]

...........................

|
|
i

X

-
D

e

=
223

ek
o
o

£ b=d

GRIRS3E
SSES8X

Ges

$106,776 27



SCHEDULE ‘“C.”

Srowing in detail all payments made by the Finance Department on account of liabilities and expenses
for counsel fees and otherwise, in the prosecution of suits of the City and County of New York
against Wm. M. Tweed and others ; and also an account of services of experts and accountants in
procuring and presenting evidence in suits and proceedings relative to frauds committed prior to
January, 1872, on the City and Countly of New York, made from various appropriations.

DATE.

C 1872.
“Mar. 13

S ¢

April 4

L] 13

i 29
= June 1
ii 5

G

~ AMOUNT.

TO WHOM PAID, FOR WHAT BERVICE.
| o0
Henry F. Taintor........... ......| On account of gervices conducting examination, ete., from J anuary;" > o
1 to Tebruliry 29, 1872 ..vvn pusssvms vas bravnas sovn swaan b sssmmns $750 00 ° or
Geo. Ticknor Curtis. . .............| Retainer in suits against Tweed ...................00o. A | 5,000 00 .-
JODR BUPPIRERE. ... « v opvuvvapamsi Services to Spaciﬂibc_mumittee on Investigation, from September|
| 22 to October 6, 1871 .......... ....... R SRR SRR 84 B0
Chas. B. Coddington ..........0e. Services to S]{)ecial Committee on Investigation, from September
) to Ootoher G, JBEL . .. oo oaismiin mnsnsod brsd SERORES 03 E LT PR AN 4 65
American Steam Printing House...| Printing for Special Committee on Investigation, October, 1871.... 231 62
John J. Donaldson............ ... ' Disbursements of Sfecial Committee on Investigation, September
afid October, 1B Lcvvs o5 vvvvnes, svsmmpes e e L S o | 3,268 00
Wyllis Blackstone................. ' Services to Special Committee on Investigation, October, 1871. .. .. 300 00
J.df, MOTHBBRY . coivmiis ivnsmn dassmne | Services to Special Committee on Investigation, November, 1871.. 50 00
Wm. H. Arthur..... i Services to Special Committee on Investigation, October, 1871.... . 100 00
John K. Porter............ . ...... Retainer in suits against Tweed. ........ ........ccoovuees R 5,000 00
Henry I, TaIntor. ... convvivs vonvans ' Balance and in full for services examining, etc., from January 1 to
Febrnary 28, 1872 covinvnneonveinsessossnsncs AR SRR 5 525 00
Henry F. Taintor.... ............. ' Examining books in Comptroller’s office, from December 2 to ?
DacamBor 81, 150 o oiensmnsvni R —_— 600 00°
John J. Donaldson........... ..., Disbursements of Special Committee on Investigation............. | 50 62
Henry P, Talntor......c..c.c.c0nees Examining books and accounts from April 3 to April 30, 1872...... f 600 00
ROLEIE Y OIVBIEDIL: oo viunn vssmmmns . Asgistant to Taintor, A%-il StoMav 31 1872 ....... . DTG S | 470 00
. Keyser, May 7 to May 81, 1872......... 100 80

Christian Classen, .....ce. o

...| Examining books of J.



July 8, Robert Yelverton .. . .1 Asgigtant to Taintor, for June, 1872... .. .... ... ... ... ..
e ! MR L . S Conducting investigation, etc., May, 1872........c...... .... R
‘“ 23| E. J. Attinelll.. . | Assistant to ’I’aintur for June, POER oconcvi vmsmvomgn v smmrevars sawes |

Aug. R L D Conducting mvestigﬂtinn etc., June and July, 1872......... ..... |
; T IROUBtE YOIVERION - . .. sovvsvwaivaves Assistant to Taintor, or July, 1872, . ..oeoovevrnrronrinnnnennn. |

Sept. 11 | Wm. S. Copeland.. .. .| Examining accounts under chapter 844, Laws of 1872. . --i

Oes. 11.H.F, Tuintﬂr ...................... Conducting investigation, etc., August and Septemher, 1872. . |

o T B © R R T T S Conducting investigation, etc., October, 1872.. |
el RS WL SR e Investigating accounts of J. H. Kemer August September ‘and

| LRI TR R ot b sl e AP e e Do s s

Dogs 1% B Gh BRENEIE o vuvomiin avienesams Imestlgatm TR R N S
w4 He B TR0 s s ey snes | DORGRSEIDR nveﬂtigatinn November 1 to Nnvemherlcl BTN o nwwraia
“ WMIH.P T i A Conducting inveatigatiun, Dotember, IB72... cosvivvuiscvvnvmevisy
1878. |

Jan. 11| R. G. Hatfield......................| Investigating accounts of J. H. Keyser, December, 1673.. ....

by R T R e T R . Investigating fraudulent accounts, Janua L

ot T LB TMIOY i sais sssisia . Investigating fraudulent &E:{:t}lllltﬂ February INEH. - - cvuican e R

APl B EH, BoTBIRIOR.. oo s .....| Traveling expenses, December 1, 1871, to April O s
¥ AR H BRI . i Inveatiga‘ring fraudulent accnunta Mﬂ,rch IO IR e b2 ik R

MAY 2/ AMRNRE B, ...coconcanmassiae Clerk to Taintor, April, 1873............. ST e o e i
* 1R E Teintor,, . ... sov) SV OstIntine Iranoe, efn.. Rprll, 1878, .. commusvomisoummmes e

Jone B Arthor E. Bmilth.. ... .ovoeescnvi .| Clerk to Taintor, Mn 1873, . b A PR
a o O T TR < L Examinin{; accounts nf o I{eyﬂer Ma}r, 1 7o D,
LB B PRI v viser i i viems s Investigating frauds, etc., May, 1873.........c.cociiiiieiiiinronsn.
O N E R G Clerk to Taintor, June 18“‘3 ...................................... I

July 10 | H. F.TRBIOr.Z. ..o h000000 o004 INVERtipating frauds etc SUNE. IBIX . oiovn s cvnw DREs LEFRNEY o5

Aug. 2IR G HatBald .conn 0 iinie o] KEeminin accounts ufJ H. I{e 'ser, June, 1873 ..................
T A B L ERIIOT s v nsiein saisnhiing Inveatigut%ng frauds, ete., July, 8""3 e
o IRIAMUNE IR B, .. i s Clerk to Taintor, Jul P WP S g

Sept. 2 Arthur K. SmMItH. ... .ooonensoncsnss ) itk to ’l‘ﬂintor Auguat 11 AP
A B RREON b s e Investigating frands, BARL, BITRBE, I8, ..ovwiin mpsmpsmnes R

Oct. 21 H.F. Taintor, ....................| Investigating frauds, etc. E:eptmnher 1873 . . R— o

Tt gdaen s TR G o o SO Clerk to Taintor, Septem{)er, BBRE sy Sowe v s SR S A

W 10 L ROorge TR s s s e Professional aervlces from January 1 to November 14, 1872 .......
John K. Porter. ... .| Profesgional servicw from January 1 to November 14 IBGR . ivvq

Nov. 1|Arthur E. Smith... . ... ... ... ... Clerk to Taintor, ULtDbGI‘ I R T

H. F. Talntor......................| Investigating Prate, DBETR, T8 o 2osioi pnn it oo oo s B s

DO 1V PaEBEOr, . oo o Investigating frauds, Nnvunber RRER 4000 smnrmas DER TR

Arthur E. Smith...................| Clerk to Taintor, November. 1878.......... «oovovoorian s,

‘“ B |John H. Strahan . ...| Professional gervices in suits against Tweed and others .... .....

¥ 181 CGeorge . Curtim . .......o000iivins Balance due for professional services. ....... ... ... .c.iieiinn.

LUONE B POPPEY., .o ovivovng savvsions Balance due for professional services. . . '




|
DATE. TO WHOM PAID. FOR WHAT SERVICE. AMOUNT.
1873, ;
Deg. @1 L. P TRIBOY, . i iinnnns ssiinm Inv Eﬂtlgﬂ.l‘ing frauds, December, 1873 .............................. $675 00 ./
Arthor BB, . . . oo s o scais Clerk to Taintor, December, 1873. . SR B A : 166 66
1874.
Feb: B Axthur B. Bedih.. . .ooou onie semnes Clerk to Taintor, January, 1874. . 166 66
Henry B, TOIDIOL . oconnivis saiss; Investigating fraude, Janua WAL b o e S 675 00 ¢
Mar. 2| H.F. Taintor......................| Investigating frauds, February, 1874. ... ... . ... ... ... s 610 00
HYEhar B, SR, oo oo v Clerk to Taintor, February, 1 B s e e 166 66
april 1 AdhneR. B8mith. . .. ... . s Clerk to Tamtur, March, ]8?4 .................................. 166 66
B X BRI, . st B s Investigating frauds, R A . N 650 00 ~
WO H R TBINEE. e v s ....| Investigating frands, April, A S AR O S 650 00 o
AFBUE L OMEN. . ... oo e s Clerk to Taintor, Ap rll BRI s ni covons®n v8 R eR TR R AT 166 66
SRS T L HeB TBINIOE . . oo omsmm s wmsin Investigating frﬂ,udﬁ Ma ry L i e T el s 650 (0
Arthat . Smith.. .. ocevae v s ' Clerk to Taintor, ’\Ia 18"“' ........................................ 166 66
July 11H. B TN ... ccomvess o 5 sovel Investigating frauds, Jum o AR MO 125 00 ~~
Arthat X, Bt oo o vws wous 00y, ' Clerk to Taintor, June 1874 . .. NSRS R SR 166 66
- SRR R by ) T Expenges inwatiguungfmuds Jute W R T, 5bo 00 .~
* MWiIH R Asniar. .. cevvvew vo...| Traveling expenses, June, © T . R o 55 33
AN A1HL.P.TRINLOE. . . .. . iccs.0ismm s On account of fees in zzuthering additional evidence, July, 1874 . 4,500 00 .~
. AR ARBUY B SHIEN. . .. ccnnamne s GIBPE A0 TEINEON: GHIN TR ) o 00k mme s s e 4k sies s s '166 66
pept. 10 | Henry F. Talttor.. . .cc.vvvvimnn o For payments made tu E. G. Barrows and Jas. Graham, for services
in July and August, 1874........0.c0ienienii.l . I 600 00 -
Arthme B Bt cooveve wappin Clerk to Taintor, / ugust T 166 66
Oct. 3| Arthur B Bmidth. ..o ssvinans Clerk to Taintor, Septmnher TR, i s e S R e e | 166 66
o 0L dmien UM ooy e .l ClRrR ToTal0r, BEplambOr. TBTL. .. . . et sm o srmils sbis ki 150 00
Eugene G. Barrows. ............... Clerk to ’I‘ﬂintur September, 1874. . 150 00
Nov. SlArthar B SWIth: ..o, Clerk to "Pﬂinl‘r}r, October, 1 D A A A 166 66
Eugene G. Bnrrmvﬂ ................ Clerk to Taintor, Octoher, 180, .covveivcs cvonsnen ko bk ot i M 150 00
James Graham <......  ........ et 10 L atnlor, SICEODEE, TR . .. comrmin bl sidmisiorsn Buea Sl ent Aosme | 150 00
ol 5 A TR ' On account of fees for guthprinﬂ BRIGBRBE. . voorisncreyer s it 750 00 ¢
. 28 iJolm A: RobIgon. ....... «evsivas Clerk to Taintor, July 1 to September 12, 1874. . SRR | 300 00
Pee. 1 Spthulr W Dt cov comes vemne s Clerk to Tuintur, MOVEIRDEY. AWk, o vt A AR RS E e 166 66
JRTNBE GPERAMY o v ovvi oo s v oy s Clerk to Taintor, November, 1874........... Gk s S T 150 00
Higbnb G, BEITOWE -~ oo osivsvis, Clerk to Taintor, November L 150 00 o
LR LB N THRNO . v ks soasuas On account of fees for gathering additional evidence......... ..... 6,500 00

S8E8



1875.

Jan., BSlArthurE. Bmith....c .o oo v vaes Clerk to Taintor, December, 1874.. .. .0 000 vtososvisonsssnavosis
April 0. L B.OraDa. ... v sime For services in suits against George S. Miller. .....................
Oct. 2 H.F.Taintor. ............ ..... .| On account of procuring and presenting evidence of frauds.......
Nov. 13! 8.0 ERINEOY, .o v ovss vwnm o On account of procuring and presenting evidence of frauds......
1876. |
June 3| H.F. Taintor......................| For servicesof self and assistants in case of Kellum vs. The Mayor,
| BE 0 e i e Fib e ey S5 R SR SR s e SR |
Sept. 12 | Geo. P. Webster................. For gervices in relation to frauds priorto 1872.....................
Oct. 18! H. F. Taintor......................| For balance and in full for services during year 1875 in Tweed
‘ 15 s AR 4 o iy, AT A, SV TR e R R PR e
¢« 91| Peter Mitchell....... ....c.cne. Retainer in suits growing ount of the frauds ........ ......... ... |
Nov. 3 ! Clifford O. H. Bartlett........... Procuring evidence, ete., relative to frauds........... Y :
L 36, (. BBFYOWRL . ..ooicnini Sem o g Services in October, 1876.....cocveconnicss o O s s U T
«“ 4| Thomas F.Grady... .............| Examining, procuring, and presenting evidence relative to frauds.
Dec. 6 i B, . BAITOWS .. ..o ovusiss ss o4 53 PRl S A B BBIVIOBR . i v s vi5'0s Ve wi wwsin Sv s sv s S50 R AT TR
' Thomas F. Grady....... ... sk Professional services ......... T —— b s Bk
E. B. BEnWIOK. .. oo v smmones 2o a Services as expert ¢ Navarro water meter claim ™ .......... . ....|
1877. ¢
Jan. 3 B.G. BAFTOWBE. .. se0uvs viss es v Services in Jones case, December, 1876. ... . ... ... .. ...l
# g | Thomas F. Grady........ : Services in Jones case, December, 1876 ......coo i iv ciiii it
« 41! Frank A, Pollard.... ........... Services as Stenographer, December, 1876 ... ... ... ... .. 0viin.
«« a4 1 Robert L. Darragh...... ........ Services in Kellum case......... B N s |
Marts. Baglibe, .« pses oo i 50 vidans  Barvteos 10 ol IUm B0B0... .o vnevsns  sseab il pesai e K cosaind 45 B |
Feb. 15| George P. Webster................| Services In Jones Case............ ... vivrrineinrinicnnan.. |
E. G. BArTOWS. .......... «.......| Services in Jones case, January, I877......... i, SR b ik '
W gt Jebhy O, Prle..oo. oo v snapinen i Borvicell R BRDBIT . oy wvsiven - e e wivEe S5 BB EeRER LRI b SR
Thomae B, Gy o o s vosen .| Bervices InJones CABE. . .. i cieriiiian e, e S B VR
Mar 91H. G DEITOWE. ..« s svas sevinsmeie Services in Jones case, Feb®uary, 1877, ... oo ittt
Thomas F: Orady.... e eve60 vs s i £ ¢ RNRPRRRN e o CARRAE S AR PR SR S
£ ? 1 BliHolt 0, BArTY. (oo oo cons ... | Bervices as Stenographer...... ccci.iiiiiciiiieia v biei vy |
e 9 | Henriry E. Davies..... .............| Referee's fees in Jones Caf€.......... o .oc eeraene.e.. S S B |
W 1B1E. Q. BRITOWE...vvex oo so b ssasns Money disbursed in obtaining evidence in the Jones case..... ....
. 231 Bllott C. HRAITY. coss ronis sssnsces Stenographer's fees, Jones case .. ...l i |
. BB E, G BAYTOWE. .uucive essnnivngies Money disbursed in procuring evidence in the Jones casge......... !
April 1| E. G. Barrows...... b A R A | Services in Jones cage, March, 1877.....covevccciiinieivonsnennases
“w 6| Thomas F.Grady.................| Services in Jones case, Moyl TR oo viinsnapsa pemmrmiing was s |
May 8| E.G.Barrows................... | Services in Jones case, April, 1877... .. coiiiiiiiil ciiiiiiiesni e
« o1 | Underhill, Bonynge & Adams. .. . | Services a8 rcporters...........ccoeeee. E T e O —— i
Junie 11 Thomas F. Grady.. . ...o00- 5000 Services in Jones case, April and May, 1877.................. P
ot 1 | B, G, Barrows. .......s S A .. .| Services in Jones case, May, 1877.c000vsveen. ... T A SRR e

0es

L



DATE. TO WHOM PAID. FOR WHAT BERVICE AMOUNT.
1877.
JUne 89| B BAITOWE . .. .. ivos vsvnninnsene | DOPYICOS 10 JOTIEN CRBD, JUBB, IRTT . ... cocios s 2o sscn Solonads v $75 00
July R H. E TRNlOr e a0 e seves On account of services in %athering arranging, and presenting
| SYHIGHCE Ih YAPIOHA BOME I IBT0 .. ook pes ieimvion ob bs wsin wesstvi 1,000 00 ¥
W BT 8B TANEOY. s .| Infull for servicesin gathering, arranging, and praaenting evidence
19 VarIOREEUIEE IR THID . .. o005 bevn s SRR DR kg b ik 3,300 00 ./
e b Thomas F, Grady........ ........| For services in Jones case, June, 1877....... R T SRR A | 50 00
A0 8| BUr BOTTOWH. .ovv0i b msviisidivies For services in Jones case, July, 1877............ e 50 00
‘* 6| Thomas F. Grady.. yesse..e.a.ao .. | For services in Jones case, TUIY, 1877 o oo ivnne svososonnns 100 00
O3B B TRINEOL i iinasnn 5 .1 On account of rervices in gathering, arra.nging, and presenting
| evidence in various suits in 1875.. . NV L N, S 749 95
Sept. 10 Thomaa T, GERAY ... v convvs inees.| BOXYICOa IN JORBH CARB, . . .. cuvvesiyincusmessig s i 95060 edsae it | 100 00
v LR DIRERRE, . e e v e s TR Services in Jones case, August, 1877...c..o.oiiiiieininiiinei ., 126 00
“ 2 E. G. Barrows.....................| Services in Jones case, ROTRRINOR: TR . . oo e ot wlmmsmiay 125 00
' Thomas F. Grady.................| Services in Jones case, September, 1877 . . 100 00
OB B8 | B E TR0, oo i snwiinsvasais s On account of services in 1875, ... ..o 650 05
MOV, 2§50 BRI s ss ivanenne] ROEBBICEE N UBBOBPE. T . . o it nminaann desbieh s sl ey, o 125 00
 Thomas B, Grady. .........cecs coss HOe BEETICeR IR UIODET BT o6 iusmnan i wmciiss eniemimire s aw sy 100 00
% 3 Thoman B Qraby .o oo ssuvense] BOE Servioes 1n November, Y808, . .ovve fsinsmes sdusmaksta dswsves 100 00
0 T S —— POr BrTICOL IR NOVEIMDOY, THTT. . .. vitess coans snnsoes sals sevia i 125 00
| § 40 | PO P e M ST S D S L uT $101,917 47
|
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James M. VaLugs, being sworn, testified as follows :

@. You are employed as a clerk in the office of the
Corporation Counsel ?

A. Yes, sir; 1 am.

¢. Have vou examined the register and records in the
Corporation Counsel’s office for the purpose of ascertain-
ing the present condition of what are known as the “ Ring ”
suits ¢

A. Yes, sir; I have.

¢). Is this paper the result of your investigation ?
A. Yes.

Mr. CoLe—I will offer this in evidence :

THE ACTIONS AGAINST THE RING.

1869.
March 22. The Mayor, etc., 5. J. W. Smith:

Suit brought to recover £5,235 for a pier, on agreement that
was entered into that he should pay half the cost of this pier,
No. 62, East river. Notice of trial for January, 1874,

1874.
July 10. The Mayor, etc., vs. The Broadway Bank:

Suit brought to recover 26,504,000 ; still pending (appeal
from order granting defendants a bill of particulars). Argued
March 10, 1876. Not yet decided. J. C. Carter, Attorney.

July 18. The Mayor, etc., v3. T. W, Roe & Co. .

Suit brought to recover $200,107.73, fraudulent bills for
stationery, audited allowed by Board of Supecrvisors. On
calendar and ready. W. H. Peckham, Attorney.
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1874.
Ootober 81. The Mayor, etc., vs. John O'Donnell :

Suit brought to recover $352,235.16 for fraudulentibills for
lamps and gas. Recelved order for bill or particulars, and No.
of settlement on the 26th of April., Barlow & Olney, Attor-
neys.

October 31. The Mayor, etc., vs. Alexander Brandon :

Suit brought to recover S22,373, for fraudulent bills, goods
furnished the Bureau of Street Lamps. Notice of trial for
October, 1876. Barlow & Olney, Attorneys.

November 5. The Mayor, ete., vs. Morgan Jones:

Suit brought to recover $350,000 procured on fraudulent
bills. Notice of trial for June, 1877. Awaiting proof from
Mr. Taintor. Wm. . Whitney, Counsel to the Corporation.

October 31. The Mayor, etc., vs. Archibald Hale, Jr. :

Suit brought to recover §135.103.62, fraudulent bills, lamps
and gas. On calendar October 10. Off term. Barlow &
Olney, Attorneys.

November 5. The Mayor, etec., vs. Daniel Berrien :

Suit brought to recover $175,000. amount of fraudulent bills

for supplies to Department of Public Works, Summon served
December 23, 1874, J. C. Carter, Attorney.

November 5. The Mayor, etc., ¢s. E. S. Merriner and Wm. M. Tweed ;

Suit brought to recover $%500,000, received on fraudulent
bills for hardware, etec. Received offer of Wm. M. Tweed to
allow judgment to be taken against him for full amount. Re-
turned. J. C. Carter, Attorney.

November b. The Mayor, etc., vs. George S. Miller and Wm. M. Tweed :

Suit brought to recover $500,000, received for frandulent
bills for lumber. Received offer of Wm., M. Tweed to allow
judgment to be taken against him for full amount. Returned.
J. C. Carter, Attorney.
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1874.
August 27. The Mayor, etc., vs. Wm. Haw, Edward A. Moore and
Forbes Holland :

Suit 'brought to recover $200,898.61 and interest, January
1, 1870. Demurrer has been overruled and parties have an-
swered. Case now on calendar for trial. W. H. Peckham,
Attorney.

March 7. The Mayor etc., #»s. H. W. Genet:

Suit brought to recover $207,204.37 for fraudulent bills on
Harlem QCourt House. Judgment entered March 4, 1876.
John E. Parsons, Attorney.

August 6. The Mayor, ete., v3. The Estate of Charles Vandervoort:

Suit brought to recover $£145,166.50 for fraudulent bills on
contracts to build Eighteentnh Ward Market, still pending.
E. D. Smith, Counsel to the Corporation.

1875.
January 16. The Mayor, etc., v5. J. A. Moneghan .

Suit brought to recover §70,540.35 for fraudulent bills.
Was admitted to bail on $25,000, April 30, 1877. Peter
Starr, Attorney.

The Mayor, etc., v Edward Jones & Co :

Suit brought to recover $496,173.75, amount received on
fraudulent bills.

April 9. People of the State of New York vs. Wm.*M. Tweed, The
Mayor, etc.

To recover the amount of certain fraudulent bills paid in
1870 by R B. Connolly, $6,198,957.85. Verdict, March 8,
1876, for plaintiffs, £4,719,940.35, principal, together with
interest from September 1, 1870, to March 1, 1876,
$1,817,177.03. Total, $6,537,117.38. Judgment entered
February, 1877. Retained Peckham & Carter. Daniel Pratt,
Attorney General.
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1873.
April 12. The People of the State of New York »s. Margaret Watson,
administratrix, and The Mayor, etc., of the City of New
York:

To recover §6,198,857.85. fraudulently had on audited
claims received. Notice of entry of judgment October 21,
1876, for $640,932.82. October 28, received decretal order,
Daniel Pratt, Attorney General.

August 4. The People of the State of New York vs. John I. Walsh and
The Mayor, etc., etc. :

Suit brought to recover $462,848.59, on calendar March,
1877. Retained Barlow & Olney. Daniel Pratt, Attorney
General.

August 4. The People of the State of New York vs. Thomas Coman
and The Mayor, etc., etc. :

Suit brought to recover $462,848.59, on calendar March,
1877. Retained Barlow & Olney. Daniel Pratt, Attorney
General.

August 4. The People of the State of New York vs. Cumming H.
Tooker:

Summons served August 20, 1875. August 4, retained
Barlow & Olney. Daniel Pratt, Attorney General. |

November 22. The People of the State of New York vs. Peter B.
Sweeney :

Suit to recover £7.132,598.29. Wm. C. Whitney, Counsel to
the Corporation, appeared May 10. Jury struck to appear
before 17th inst. Daniel Pratt, Attorney General.

November 20. The People of the State of New York vs. Wm, M
Tweed and The Mayor, ete. :

To recover the amount of 6 fraudulent claims for the
amount of $933,640.44. Received notice of offer of
$933,640.44, and interest from September 1, 1870. Judgment
entered for $1,409,558.28 November 27, 1877.
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1876.

May 16. The People of the State of New York vs. R. B. Connolly and
The Mayor, etc., etc. : .

Suit brought to recover $7,132.598.29. Received notice of
judgment in favor of plaintiffs, and against the defendant R.
B. Connolly, for £8,534,260.83, entered on December 6, 1877.

Retained W. H. Peckham. Charles F. Fairchild, Attorney
General.

1877. ,
January 12. The Mayor, etc., vs. Ira A. Allen and Henry E. Stevens :

Suit brought to recover $42,000, on fraudulent bills of
defendants, for material furnished to Court-house Commis-
sioners, 1869 and 1870. Wm. C. Whitney, Counsel to the
Corporation.

The Committee then adjourned to Monday next, 24th
1nst.
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THIRTY-FOURTH DAY.

DrcEMBER 24, 1877.

Present—Alderman Lewis,
i CowING,
- SLEVIN.

When the Committee came to order ex-Senator Thos.
J. Creamer asked permission of the Committee to make
a statement. The Committee acceded to his request ; and,

after being sworn,

Mr. CreaMER said that he came here voluntarily, ac-
cepting the invitation from the Committee as given out
through the press, and had not been subpenaed. He
simply wished to reply to some statements made by Mr.
Tweed in the course of his testimony, and 1t was a very
disagreeable duty for him to antagonize a man in his
position ; particularly as he was one of the very few
in the city who openly opposed Mr. Tweed, when he
was in the fulness of his power. Mr. Tweed was re-
ported to have said that he thought that Richard B. Con-
nolly told him that he (Mr. Connolly) had made an arrange-
ment with him (Mr. Creamer) for his vote on the charter
of 1870. He wished to say that if Connolly told him
anything of the kind it was false; and if the Com-
mittee would permit him he would like to state, having

A%
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been a member of the Legislature at that time, and
having been a member of the Commitiee on Municipal
Affairs for four years, that a false impression prevailed
concerning the reason why 30 of the 22 members voted
for that charter. Mr. T'weed stated what arrangements
he had made with the Republican members, so as to have
them vote for it on its final passage. Some kind of a
charter had to be passed, and the charter that was passed
at that time was the only kind of a charter that could be
passed. There was not a man in that Senate who cared
anything for his record 1n the future who did not vote for
its final passage. lle oftered eleven different amend-
ments to 1t, the adoption of any one of which would have
entirely changed its character. At that time the Senate
was composed of eighteen Democrats and fourteen Re-
publicans, and all matters pertaining to cities were left
generally to the representatives of the section of country
for which legislation was intended; but as regards New
York city, the delegation was dividea. lle was opposed
to Mr. Tweed, and was the chairman of a meeting held
by the young Democracy at that time, Three out of the
five Senators from New York opposed, not Tweed or
Sweeney, but the concentration of power in the hands of
a few men here in New York. The friends of the char-
ter included all of the Democratic representatives outside
of the City of New York, fifteen in number. All that
was necessary was to obtain two of the three additional
Democrats, and then there would have been no occasion
to ask the Republicans to vote for it in order to pass it.
1t would have been a very cheap thing for Tweed or any
one else to have given two or three Democrats one-quar-
ter of the amount expended on the passage of the char-
ter, if they had been purchasable, for then it would not
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have been necessary to enter the runks of their political
opponent. So much for the manner in which the charter
was passed, but he would further say that that charter
was good enough in its way, if it had been properly ad-
ministered. The cause of all the trouble was section 4 of
the charter and the tax levy of 1870. He moved to limit
the amount in that section to one million of dollars, but
that was voted down on the ground that if that sum had
been inserted, there would be a million of dollars ex-
pended ; but it would have been a fortunate thing for the
city if that amendment had been adopted. As regards
the statement concerning Harlem Bridgee

- (By Alderman Cowing)—Did he mention your name
in connection with that ?

A. Yes, sir; he said that Mr. Roach, who had the con-
tract for building that bridge, had employed me to look
after his interest’

@ (By Mr. CoLe)—How are you connected with the
Harlem DBridge testimony ?

A. Mr. Tweed says that I and Mr. Roach had a corrupt
arrangement. The statement was false. Mr. Roach ap-
plied to me in 1867, stating that he never conld finish that
bridge 1f he had to go through the Albany ordeal every
time that he had to ask for an appropriation to build it.
On every occasion that he had got an appropriation in-
serted, 1t was stricken out. It was a very difficult thing
to amend the tax levy except by reducing the amounts.
Mr. Roach had over one thousand men in his employ, and
1t was a politic thing for any one who sought favor at the
ballot-box to be on friendly terms with any one wielding
80 many votes, particularly at election time, but the alle-
gation that he had paid me for any vote in 1868 or
1869 was untrue. In reference to that his imemory was



849

gadly at fault, for the statement is as ridiculous as it
was false. The city government could not go on without,
some kind of a tax levy. 1 voted for a tax levy every
year, and never knew of any one being suspected as
having been paid to vote for it. I am perfectly content
to stand upon my record, and if there were nothing else
against it except what Dick Connolly thought or Bill
Tweed said, I have no reason to feel any concern.

). (By Mr. Core)—Was it not possible to amend the
tax levy?

A. Yes, sir, at all times.

(). When yon say it was necessary to pass a tax levy,
you mean it was necessary to pass some kind of a tax
levy?

A. Yes, sir.

(). Did you ever know of any one being induced to vote
for a tax levy by having been paid money to do so ?

A. 1T never knew of a case, but there was a common
rumor that it had been done. The New York represen-
tatives were always willing to vote for a tax levy.

(). Don’t you think, Mr. Creamer, that a great many
items in the tax levy were fraudulent?

A. In connection with subsequent developments I think
a grealt many were.

). Was it not a common rumor that there were?

A. I have said so.

(). Was it not the practice with these fraudulent tax
levies, that every member who had an iuterest to promote,
or who desired to have this man or that man get an office,
would put in directly or indirectly some items in further-
ance of their little jobs?

A. No, sir; I think that is very wide of the mark.
For instance, there were very few men in New Y ork who

H4
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dared to vote against the tax levy—very few who would
exercise such independence. I have no doubt every tax
levy contains excessive appropriations. Tax levies always
do contain items of that kind, whether in Albany
or in Washington ; but such items are not always appar-
ent as frauds, and members who may have voted to reduce
or strike out items which they deemed excessive may have
subsequently voted for the passage of the levy as a whole,
though it contained the items they had ineffectually oppos-
ed, because its passage was an absolute necessity. In the
light of subsequent developments 1 cannot say that I ever
knew of an absolutely fair and just tax levy being passed.
[ don’t suppose there ever was an appropriation of $500;-
000 got for this New York Court House, for which $150,-
000, and perhaps more, had not to be paid to get it
throuch. Seven-eighths of the chairs and carpets credited
‘to the Court House you will find scattered in nearly every
-county, town and village in the State of New York,
through some country representative who went down to
Albany to make something out of New York. The Dem-
ocratic party is not responsible for the improper legislation
of 1870, for the country members of both parties acted
with a minority of the New York delegation to carry their
measures.

(). If, as you say, the representatives from New York
voted generally for the passage of a tax levy, where
were the members from who had to be induced to vote
for it ?

A. T think, sir, if some of the members who represent
the third House were before the Committee they could
give you that information.

(). Don’t you think that a great cause of the evils that
New York has suffered from is that the members from
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the city of New York had not control over the legisla-
tion affecting the interests of this city?

A. I think so; but have always said that both parties
were to blame,—the bad legislation—the one as much as
the other.

(By Alderman Cowing)—Is it not a fact that all tax
levies had more or less fraud connected with them ?

A. No doubt. I never knew omne yet that had not
some. In the case of appropriation bills at Washington
there was generally.

¢). Leaving Washington out, was it not a fact that at
the time of the passage of these tax levies various pro-
visions were added to them in whicli there were fraudu-
lent items ?

A. That may have been, but some kind of a tax levy
must be passed.

. Do you remember any tax levy which you could
pronounce to be a fair and just one?

A. Some of them were excessive, I think.

¢). 1understand you tosay that members voted for the
tax levy because they were looking for preferment or
some personal 1nterest?

A. That was one motive for their action, and another
was that it was necessary to pass some tax levy.

. Yon said that some of them showed items that were
excessive !

A. Yes, sir; I don’t suppose that there ever was an ap-
propriation asked for of $500,000 that they had not to
spend $150,000to get it through. '

Q. I understand you to say that there was a division
amongst the members from the city of New York?

A. Yes, such was the fact.
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Mr. Edlestein, who was present as counsel on the part
of Mr. Tweed, here asked if Mr. Creamer intended to say
that Mr. Tweed spoke falsely in testifying that Mr. Con-
nolly told him thathe had given money to Mr. Creamer
for his vote *

Mr. Creamer replied that he did not impute falsehood
to Mr. Tweed, but if Mr. Connolly told him so, he told
him what was untrue.

(By Alderman Cowina)— Were not both parties respon-
sible for putting these jobs into the tax levy ?

A. I think they were. There were but few of the
Democrats who dared to act independently. As for the-
Republicans, they never assumed to make such slaves out
of their representatives as*the Democrats did. Had the
Republican party been decided and strong it could have
made the passage of the charter impossible and the same
might be said of the tax levy. DBoth parties were respon-
sible for them.

¢. But had not the Democratic party control in this
city ¢

A. Yes, that s s0; but I know that the Republican
party, by bargains which they made, elected the last
Mayor of New York. lle wonld have this reforme d
altogether. Reform in the (hands of a great many was a
humbug.

H. F. TAaintor was recalled :

- (By Mr. CoLe)—When were vou first emploved in
these Ring suits.
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A. In regard to that matter I desire to say that I have
prepared a document which is intended to be a history and
review of the whole case. A reply to all questions that
may arise out of my connection with these suits. I desire
to submit that document to the Committee, and request
that it be taken asa part of the evidence.

¢). At what time were you first emploved by the
Finance Department

A. I desire to say this, that if 1 am to answer questions
here, I am unable to do it ; and I see no necessity for it,
as I have made a reply in that document.

Alderman Cowing— Y ou can’t anticipate the questions
that may be put to you.

A. 1 am physically unable to sit here and answer ques-
tiong, and I would not have come did I not fear it might
be said I had stayed away from other motives. 1 have
sworn to the correctness of this document which I have
prepared, and which was submitted on yesterday to the
Committee, but declined to be received by them, 1 have no
desire to withhold any information in my power from the
Committee, but when 1 have, at their request, prepared
with great labor and comprehensiveness a statement like
this, I do not see the necessity of going over the ground
a second time.

Q. (By Alderman Cowing)—You say that you have
been ill?

A. Yes, sir ; since Friday evening.

¢. Is your ailment chronic*

A. I had an attack of a similar kind about two years
ago, and I was very ill for a long time after that.
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Alderman Lrwis informed the witness that unless he
was physically unable to go on, he should have to testify,
and answer the questions put to him.

¢). (By Mr. Corr)—When were you first employed by
the IFinance Department in preparing evidence in these
Ring suits ¢
~ A. 1 have been engaged in the preparation of evidence
_in these Ring suits since December 1, 1871.

. (). Who employed you ?

s A. Mr. Green, the Comptroller.

¢). Under what arrangement were you employed—what
was your compensation to be?

A. There was no arrangement made at that time, nor for
two or three months after that. ;

(). When was it made ?

A. I think it must have been early in 1872.

(). What was that arrangement ¢

A. I was to receive $25 a dav.

¢. How long did that last?

A. 1 think it continued up to May or June, 1874.

¢/. Then, was there a new arrangement ?

A. Yes, sir.

¢/. What was the new arrangement ?

A. That I was to receive my compensation according
to the value of the services rendered, considering the in-
terests involved.

). Well, now, from the early part of 1872 to July 1,
1874, as I make it out, you were employed by the Finance
Department at a compensation of $25 a day !

A, INa, sir.

Q. Well, state the facts over again

. I think it was some time in May or June.
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- Your last payment at $§25 a day, was on the 5th day
of June, for fifty-six days immediately preceding ?

A. That was not the 1st of July; I presume that is
correct.

. Will you state whether the tabulations you made
concerning these Ring frauds, were made prior to or sub-

sequent to June, 1874 7
A. There were all made subsequently.

/. What were you engaged in from the time that you
entered the service of the city down to the 5th of June,
1874 *

A. The matters before the Grand Jury took up the
most of my time, and the procuring of evidence from the
different banks from time to time, and laying the founda-
tion for the proceedings in the suits about to be com-
menced, in gathering evidence generally.

(). Gathering data ?

A. Yes, also in the ¢riminal suits.

(. Was there any time spent in criminal suits ?

A. The criminal matters required a great deal of time,
Sometimes they were based upon a single item. In the
course of my investigation I realized in 1873 the great
responsibility that rested upon me, that the lawyers based
their cases almost entirely upon the evidence that 1 by
my ingenuity and perseverance had gathered, and I felt
that there should be a better recognition of my services,
and that the compensation I was receiving was entirely
immadegunate. I made up my mind, therefore, as soon as
the time and conditions were favorable, to withdraw from
all this business, unless there was a better recognition of
my services, and the compensation more in accordance
with their worth. I wrote to the Comptroller on the sub-
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ject, and Mr. Green, after consideration, consented to a
new arrangement,

(). Between June 5, 1874, and December 31, 1874,
were there any extraor dmary services rendered by you?

A. I don’t know.

@. What I mean is this. Up to June 5, 1874, were
you regularly on the pay-roll of the Finance Department ?

A. No, sir; not all the time.

¢. The latter part of the time you were regularly on
the pay-roll, at $25 a day ?

A. I will say to you that I was not on the pay-rolls.

. The first part of the time you were paid at the rate
of 25 a day, afterwards it wasso much a month ; so that
virtually you were all the time on the pay-rolls ?

A. There was a portion of the time that I did not make
any charge.

¢). Yes, but from October, 18 {3 when you went on the
pay-rolls, down to the 5th of June, 1874, you were regu-
larly on the pay-rolls, at $25 a day ? !

(No answer.)

. Between the 5th day of June, 1874, and the 31st of
December, 1874, do you know of any extraordinary ser-
vice that you rendered ?

A. No, sir; 1 cannot recollect what 1 did during that
time, but if I remember correctly it was in October or
November of that year that I began the solution or analy-
sis of thie county payments and warrants.

. Well, my meaning is this: On the 31st of December,
1874, you received $6,500, which must have been for
services performed from the 5th of June, 1874, to De-
cember 31st, 1874. My object is to know what services
were performed by you during that time ?
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A. If I remember aright I asked Comptroller Green
{I have not the letter with me) for a certain suwn which
he—1I don’t know—I cant say now in what light it was
considered then, but I said 1 am entitled—you may call it
a retaining fee in these matters—if I had been a lawyer it
wounld have been called a retaining fee, and I suppose it
would be considered as that.

¢/. Then, if you stated in vour voucher that your claim
for $65,000 was for services rendered in the Roe and
Monaghan case and fifteen other cases you meant for ser-
vices to be rendered and not for services that had al-
ready been rendered ?

A. 1 cannot say--1 don’t know what was in iy
mind.

(/. Before this you were regularly in the employment of
the city at §25 a day, and now vou received a great deal
more than that?

A. That I cannot say. Whatever I received was in ac-
cordance with my agreemnent with the Comptroller.

(/. Have you that document?

A. 1t is at my house. There never was any written
reply to 1t.

. When did yon complete your tables, as printed in
this evidence in the case of Woodward and others?
~ A. They were completed in that form about July,
1875—i1n the form i which they are submitted there.

. When did you really arrive at the facts —was it
when these aflidavits were made

A. 1 did not arrive at the facts until early in the year
1875, and they were put into thar form subscquently to
that tume. I think it was in the summer before that they
were completed.
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(/. After that, after these facts were put into that form,
will you state to the Committee what other services you
have rendered in these suits?

A. I have prepared the whole matter in a documentary
form here; I cannot tell off-hand what I have done at any
stated time, and when you put a question to me I have to
think and refresh my memory:; I object to answering any
questions to which I am able to give only an imperfect.
incomplete, and 1madequate statement of what 1 have done
about these matters.

Mr. Lewis—The object in view in putting these ques-
tions is to get at the facts in the shortest wav possible.

[The witness stated that he had left a sick bed in order
to present his statement to the Committee, and that he was
really too sick to go on with the examination, and must
therefore object to answering any more questions; that
the document which he had prepared contained a full
account of his investigations of the Ring frauds. Hethought
that he should be allowed the privilege of having counsel
to advise him as to his rights, if he were to be subjected
to any further examination. ]

Mr. CoLz—Will you answer my question ?

A. T tell yon that it is impossible for me to give a com-
plete answer, or any adequate idea of what I did during
that time.

Mr. CoL (to the Committee)—I1f the Committee expect
me to examine this witness they will have to take measures
to compel him to answer. Otherwise 1 shall have to re-
tire froin the matter.



859

Mr. Lewis (to witness)— Y ou must answer the question.

Mr. Tainror—I1 would like to ask the Committee a
question. I would like to ask if they will receive the
"~ docnment I have prepared referring to these suits? If so,
it wounld save a great deal of time. 1t is as complete as 1
could make 1t, and 1t wonld answer all the purposes of my
examination by the Committee.

Mr. Lewis—Y ou cannot tell what questions will be put
to you by counsel, and, therefore, your written statement
would be useless as an answer to them.

Mr. Tamxror—I can see from the questions already pro-
posed what they are likely to be.

Mr. CoLe—I cannot submit to a running argument of
the nature of a wrangle with this witness. He will either
have to answer or the Committee must take steps to com-
pel him to do so.

Mr. Lrwis—]I have said that the witness must answer
the questions.

¢. (By Mr. CoLe)—Now I understand you to say that
you do not know what specific services you rendered be-
tween June 5, 1874, and December 31, 18747

A. T cannot give you a complete answer to that ques-
tion, and everything that I have done is specified in that

document.
). Can you give no notion to the Committee what

gervices you rendered *
A. No, sir.
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¢. Do youn know whether your services were different
in kind or quantity from the services which you had
previously rendered ?

(No answer.)

¢/. Was there any essential difference, either as to their
quality or the time employed in them, between the services
rendered by yon from the 5th of .June, 1874, to Decem-
ber 81, 1874, and the services which you had previously
rendered ?

A. They might have been of greater importance. The
services were of very great importance.

(). Did these services in the cases of Roe and Mon-
aghan, and fifteen others, for which you received $6,500
—were they rendered subsequent or prior to that period {

A. That was part of the fee which I asked, and if I
had been a lawyer, you would call it a retaining fee.

. Was the retaining fee for the past or for the
future ?

(After a pause.)

A. Tor the future, if my memory is right.

¢. If you stated in the vouchers that they were for
gervices in the Roe and Monaghan cases and fifteen others,
yvou meant for services to be vendered ?

A. T do not know how I did mean it. I told the Comp-
troller that I did not wish to go ahead in those matters
unless my compensation was increased, and he consented
to a new arrangement.

¢). You had been receiving pay at $25 a day up to the
time you put in this bill for $6,500—now in the light of
that bill I want you to state when the services were ren-
dered 7

A. T cannot tell you; 1 cannot give you an answer. 1
have not prepared my mind or thought of it.
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¢). 1 see that on October, 1875, you received for ser-
vices in the same cases another fee of §5,000—do you
know at this time what services were rendered in those
suits for that fee ?

A. No, sir.

¢). In the next month vou received i the Tweed case
and several other cases, another fee of $4,000—have you
any idea at all of what services were rendered subsequent
to the 5th of June, 1874, as distingnished from the ser-
vices which had been rendered prior to that time?

A. 1 can tell you this, that the whole of the labors
assumed a very much more important character. Most of
the actions were commenced during that time. During
that year I had run in debt §2,500 for clerk hire. When
I was in want of money Mr. Charles O’Conor offered to
lend me $5,000 on my note, but 1 declined it. Subse-
quently, however, I accepted a loan of $2,500 from him,
for which I gave him my note, and 1 used that money to
pay my clerks. Out of the $9,000 in those two items I
think I received about $4,000 for my own eervices and
$5,000 for my clerks.

¢). You never put in vouchers for clerk-hire up to that
time ¢

A. 1 paid my clerks, but don’t know that I ever put in
any charge for them.

Q. There were several large sums for clerk hire in
those bills ?

A. I don’t know whether 1 put in any vouchers for
clerk-hire or not, but I certainly did not do it till 1875.

(). What services did you render in the Watson suit
which could be distinguished from the general services you
did in all the other suits. What services were peculiar in

that suit.
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A. In that suit I unlocked the money which was in
the hands of the Trust Company, and which they never
would have got otherwise.

). Do you know how much money you got in that
gult ¢

A. $21,000.

(). $21,263 1

A. I didp’t get my pay for a year.

¢/. Now, can vou tell what services were rendered in
the Tweed case, as distinguished from the Watson case,
for instance ?

A. The Tweed case was based on entirely different
grounds.

¢/. Didn’t the preparation for the one necessarily in-
volve the preparation for the other?

A. No, sir; by no means. Myr. Chairman, I feel that I
can answer no more. 1 am physically unequnal to go
ahead, and I cannot see the necessity for this thing. It
takes me some thought to go into these matters, and 1 am
physicallv unable to do it. I hope therefore the Com-
mittee will excuse me. 1 don’t ask anything from sym-
pathy. I have been perfectly willing always to make a
statement of my knowledge and connection with these
matters ; but, when I have done all 1 could in preparing
this written document on the subject, I cannot see the
necessity or propriety of this proceeding. 1 shall there-
fore decline to answer any other questions until 1 consult
counsel. 1 do not wish to be tortured.

Alderman Lewis— Y ou must answer the questions put to
you by the Counsel, unless you are too ill to do so.

Mr. Tamwror—I1 don’t refuse to answer on that ground.
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Mr. CoLe—That is the only ground upon which you can
be excused.

Mr. Tainror—I believe 1 have already answered the
question specifically.

Alderman Cowing —Now, Mr. Taintor, are you really
too sick to go on to-day. If so, we will stop the examina-
tion until you feel able to testify.

A. 1 am very 1ll, indeed ; 1 don’t know what to say
about it. I don’t like to give up in consequence of being
sick.

Mr. CoLe—The witness has spoken of an agreement
with the Committee to prepare a statement, and that 1
wished him to draw up such a statement. There has been
no such agreement whatever with this Committee nor
with the Counsel, and I see no reason why this witness
should be placed upon a different footing irom any
other witness. 1 told him so a few days ago. When
giving his testimony some time ago he said that it would
take a month to enable him to furnish the requisite infor-
mation. He has been allowed two months for that pur-
pose, and he could now answer these questions 1f he
chose to do so. If he will saythat he cannot answer
them there is an end to the matter. State Senators,
Comptroller, and ex-Comptrollers, and some of the most
prominent citizens have not felt it beneath their dignity to
appear before this Committee and give their testimony;
and there is no reason why the witness would claim to be
exempted from this duty. There is no reason why he
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should not answer any question put to him,unless his
answer conld tend to eriminate himself. He does not put
his refusal, however, upon that ground.

(). (By Alderman Cowing)—Here 1s a tabular state-
ment, from which it would appear that you received from
the city $80,000 ?

A. T'hat 1s 1ncorrect.

(. How much is it incorrect—point out where it 18
wrong ?

A. If vou take from that about $12,000 which 1 bad
to spend in the service of the city necessarily, for clerk hire,
ete., the balance might have been paid to me for services
rendered.

¢. How much would yon deduct?

A. $12,000, which would leave abont $68000 that 1
received.

(). And the rest is disbursements ?

A. Yes, sir.

Q. (By Mr. CoLr)—State whether part of this $63,000
was charged for services before June 5, 15874 !

A. T asked the Comptroller for a contingent sum, feel-
ing that it was right that I should do so cousequent upon
the inereased responsibility and labor that arose in the
prosecution of the suits; and if you take the first two or
three vouchers they were regarded as part of that fee.
If you want to find out the value of my services ask Mr.
(’Conor, Mr. Green, Mr. Peckham or General Barlow,
and they wiil tell you.

Q. If you would auswer my questions, Mr. Taintor, a
oreat deal of time and trouble would be sav red. Will vou
answer the question or not ? What services were rendered
by vou in the Tweed case subsequent to the 5th of June,

1874 ¢
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A. 1 cannot give you a proper or adequate answer to
that.

¢. Can vou state what services were rendered in the
Ingersoll case ?

A. 1 cannot give an answer which will be sufficiently
comprehensive or adequate.

(. Didn’t the services which you rendered prior to
June 5, 1874, consist of an examination of the evidence in
all these cases’

A. 1t did not, sir.

(/. What cases were not examined ?

A. 1 cannot tell you, sir.

(. Can’t you state what services were rendered prior to
that ?

A. I cannot tell. |

(. Bysaying vou cannot tell, you mean that you cannot
state it in a detailed form?

A. 1 cannot give a specific answer.

¢). Can’t you state what class of services you rendered ?

A. No, sir ; there were a great many classes of service.

¢/ Can’t you state them ?

A. No, sir; I cannot tax my mind to remember them.

(). By saying that—do you mean to say that you are
too ill to answer ¢

A. No; I don’t mean to be excused on that account.

(). Are you able, physically, to go on with this examina-
tion

A. I am not: but I don’t wish to be excused on that
account.

¢). Here are the vouchers and here i1s a detailed state-
ment for all the services you rendered. I want you to
take these and -examine them and say whether you are
able to state if you have rendered any services in these

55
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cases subsequent to June 5, 1874, in addition to those that
you rendered prior to that time. Look over that paper
and see if it is an accurate statement (handing witness a
statement) ¢

A. I am unable to examine these vouchers to-day, I
could not answer such a question as that in a week. It
would be impossible for me to do so from the very nature
of the case.

Q. (By Alderman Cowixg)—Can’t you state at this
time what services you performed from 1872 to 1874 as
well as those for which you received $25 a day ¢

A. It is impossible, from the very nature of the case.

Q. Can’t you give some idea of the nature of the
services

A. I cannot; I was everywhere in those days—wherever
I could obtain a clue to anyBevidence, examining records,
and going around generally.

(). What suits were you engaged 1n ?

A. There were very few suits then commenced.

(). Were there any particular cases in which you were
engaged

A. They were principally cases before the Grand Jury,
but I was engaged generally in hunting up evidence.

“@. Is it not a fact that all the information which you
used after 1874 was acquired previous to that¢

A. No, sir.

¢). Those two years that you were engagedi was not
sufficient to obtain the requisite information ¢

A. No, sir; I have not got through with it, yet.

). What is the last matter in which you were engaged

A. 1 would just as lief not state it. I have met with
very great obstacles in the course of my researches, and I
think it would not be advisable to say anything about it now.
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¢). If vou should appear in any other suit pending, are
yon to be paid for it besides what yon have been paid for
the services you rendered ?

A. There are some suits, as I said the other day, for
which I have not received any pay.

¢). Which ones are they ?

A. I haven’t them all in my mind. There is the case of
Morgan Jones, Roe & Monaghan, and three or four
others that 1 have not now in my mind. 1 will tell you
h ere vou can find it out—in these vouchers.

Mr. Core then offered in evidence a tabular statement
of the vouchers referred to, containing the amounts of
money received by Mr Taintor at different times, and the
services for which he was paid.

Mr. A. H. Grrern, ex-Comptroller, was then called to
the stand and, having been sworn, testified as follows :

). You were Comptroller of the City of New York
from what date to what date ? |

A. From November 6, 1871, to December 7, 1876.

@. Did yon employ H. F. Taintor, in the year 1872, in
connectinn with the examination of the Ring frauds?

A. Mr. Taintor was engaged in that examination be-
fore I went into office; 1 should think in 1872.

¢). Was it by your appointment ?

A. 1 desire to speak from the record, and the official
data in the Comptroller’s Office shows the date of his em-
ployment. I would like to look at that before testifying

as to the time.
Q. Did you employ him?
A. I think he was upon the pay-roll.
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¢). Had you any conversation with him, or did you
employ him ¢

A. 1 had some conversation with him.

¢. Have you any recollection of having employed
him ¥ .

A. I think he was employed in ferreting out the Ring
frande.

(). Have you any recollection as to whether you em-
ployed him or not?

A. I should think I did employ him.

¢). Have vou any recollection of the terms of that em-
ployment? How much was he to receive?

A. 1 have not.

¢). Ile did receive, in point of fact, from the early part
of 1872 to the 5th day of June, 1874, the record shows a
fixed salary at the rate of §25 a day; and after the 5th
day of June to the 1st of October, 1874, he was regularly
on the pay-roll of your department at a compensation ot
$25 a day. Subsequent to June 5, his name no longer
appears there, but his compensation consisted of fees for
services in certain cases. Have you any recollection of
the circumstances connected with his being transferred
from the pay-roll and being paid a quantum meruit ?

A. Generally speaking, I found when I came into the
office that he was engaged in investigating the Ring frauds.
Some time after that I think he wrote me a letter, which 1
suppose i2 on file, declining to serve any longer in those
cases on the terms which he had heretofore received. 1
think there were two letters. Then I had some conver-
sation as to his compensation and I think the result was
that a quantum merwit compensation was agreed upo.
He desired himself to make this arrangement and 1 think
I consented to it.
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Q. What was it—what was the arrangement ?

A. I think it was expressed in the letters.

¢). What was the general nature of the arrangement ¢

A. It was substantially, I think, to receive compensa-
tion in each case.

¢). On the 31st of December, 1875, he presented a bill
for services in the case of Roe and Monaghan, Ingersoll
and others, aggregating $6,500. Now, have you any
knowledge at all as to whether the services which he
charged for, and was paid for in those cases, were per-
formed prior to the 5th of June, 1874, or not ?

A. 1 could not state from my recollection.

¢). His vouchers here show the fact to be so?

A. Well, I know that I should never have paid his bill
without being satisfied that it was correct ; but I have no
recollection of the transactions.

(). You were cognizant personally of the kind of ser-
vices that he rendered during the time that he was upon
the pay-roll ?

A. He was examining the accounts of persons who had
made or who made claims against the city, as also the cases
in which the city had brought suits, facilitating the labors
of the Comptroller’s office, the Counsel for the Corporation,
and the Bureau of Municipal Affairs, assisting all those
engaged in the prosecution of the members of the “ Ring,”
which was then in the hands of Mr. O’Conor, Mr. Peck-
ham, and Mr. Barlow.

Q. He was engaged in looking up evidence in the
Ring suits ¢

A. 1 suppose that definition will generally apply to his
employment.

Q. Are you able to state from your knowledge of the
methods employed by Mr. Taintor whether the prepara-
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tion of the materials to be used in these different suits
was in an advanced condition prior to 18747

A. I have no doubt that he had been engaged in them
before that, but as to the stage of advancement in which

they were, 1 could not state.

(). Was not the percentages which each one got elabor-
ated before that?

A. In some cases 1 think they had, in others not. He
had a special function to performn, and he was invested
with a very wide discretion.

(. At the time that he was emploved in the Finance
Department was he exclusively employed in this business ¢

A. Yes, sir, so far as 1 know.

¢). Can you state more specifically than you have done,
the nature of the second agreement which you made with
him?

A. I chould not. 1 don’t think I can.

¢). You simply know that the basis of compensation
was to be changed, and that he should be paid for the
suits in future as they came along?

A. That was the general character of the agreement.

(). At the time that he presented this bill (handing it
to witness)—please read that so as to refresh your mem-
ory. What I want to know 1s this, did you consider
when you approved that bill, that you were paying him
for all his services up to that time?

A. I could not say that that would cover all his services
up to that tiime. I would not be willing to say that it
did.

. Well, in those cases specified in the bill ?

A. I cannot say that I have any particular memory of
it except what the paper itself shows.
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¢). What previous employment was Taintor in when
he came into your employment?
A. 1 don’t know; I think he was in some bank

business.
(). He swears on one of these vouchers that he was a
stock broker ?

A. I don’t know.

¢). Did you find him in the office when you came in ?

A. Yes, sir; 1 found him in the office. I think Mr.
Tilden engaged him. I found him engaged in the ex-
amination of these matters when I entered on the duties
of the office, and it was his knowledge and experience
that continued him in the employment.

The Committee then adjourned, subject to the call of
the President.



